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مدیرعامل بانک رفاه:

مخالفان دولت به دروغ متوسل شده اند

دلواپسان برای تضعیف دولت یازدهم  چه دستاویز جدیدی در آستین دارند

موج جدیدی از حملات علیه دولت

کارنامه دولت قبل تنها متعلق به احمدی نژاد نیست

شرکای 
احمدی نژاد!

شهادت امام علی )ع( را تسلیت می گوئیم

شرایط پرداخت قسطی جریمه سربازی

رییس سازمان حج و زیارت:

قرارداد حج تمتع 95 را 
در صورت لزوم افشا می کنیم 

با اشاره به تفاوت فاحش  رییس سازمان حج و زیارت 
قرارداد حج تمتع 95 ایران با سایر کشورها گفت: در صورت 
لزوم قرارداد حج تمتع 95 را افشا می کنیم. سعید اوحدی با 
اشاره به نشست های جداگانه نمایندگان حج و زیارت ایران 

با وزرای حج پیشین و فعلی عربستان در 5 بهمن 94 و 26 
فروردین امسال گفت: در هر دو جلسه پرداخت دیه شرعی 
شهدای منا و سقوط جرثقیل یکی از موضوعات جدی مورد 

بحث بود که هر دوبار نیز مسئولان عربستان ...

آیت الله هاشمی رفسنجانی خطاب به
 همه دستگاه ها، نهادها و تریبون های رسمی:

از غرض ورزی 
و انتقادهای نابجا 

دست بردارید
رئیس مجمع تشخیص مصلحت نظام گفت: مردم ایران در 

انتخابات اخیر، آگاهی خودر ا به رخ جهانیان کشیدند.
آیت الله هاشمی رفسنجانی پیش از ظهر دیروز در دیدار جمعی 
از فعالین سیاسی استان  های تهران و البرز، با تسلیت ایام سوگواری 
شهادت مظلومانه بزرگ مرد تاریخ حضرت علی )ع(، گفت: امیدوارم 
روزی فرا برسد که شخصیت واقعی ایشان، برای بشریت روشن و 
آشکار شود و همگان به شخصیت والا و برجسته آن امام همام پی 
ببرند.  وی افزود: از آرزوهای انسان های آشنا به زندگی حضرت  علی 
)ع( این است که تابلویی از شخصیت ایشان، بالای سر زندگی بشریت 
قرار بگیرد تا راه گشای مشکلات و معضلات زندگی فردی  و اجتماعی 
انسان ها باشد. آیت الله هاشمی رفسنجانی، با یادآوری تلاش ها و 
روایات منسوب به امام علی )ع( درباره ی اهمیت افزایش آگاهی 
مردم برای گسترش اسلام و با تأکید بر این نکته که »مردم ایران 
به عنوان شیعیان آن امام عزیز، در مقاطع مختلف، آگاهی خود 
را به رخ جهانیان کشیدند«، به اتفاقات سال های اخیر اشاره کرد 
وگفت:  مردم کشور روز به روز آگاه تر می شوند و تازه ترین مصداق 
برای هوشیاری مردم حضور پرشور در انتخابات سال گذشته است 
که نشان دادند علیرغم تبلیغات گسترده و همه جانبه، کاملًا در 
جریان اتفاقات و مسایل روز جامعه و کشور هستند. وی با بیان 
این جمله که »سطح خواسته ها و توقعات مردم آگاه براساس عقل و 
منطق بالا می رود«، به وظایف همه مسؤولان، به ویژه دولت برخاسته 
از آرای آگاهانه مردم اشاره کرد و گفت: باید همه دستگاه ها، نهادها و 
تریبون های رسمی در راستای مصالح عمومی و منافع ملی باشند و از 
غرض ورزی ها و انتقادهای نابجا دست بردارند و سعی کنند اشکالات 
و ضعف ها را در قالب انتقادهای منصفانه و دوستانه مطرح کنند تا 

مسؤولان مربوطه به ارائه راه کارهای علمی و عملی بپردازند. 
آیت الله هاشمی رفسنجانی، مباحث مربوط به نقدینگی را با 
توجه به نقش و تأثیری که در تورم، تولید، رونق اقتصادی و اشتغال 
دارد، یکی از مسایل مهم برای کشور دانست و با اشاره به انتقادات 
دلسوزانه متخصصان، به تصمیم و برنامه ی دولت در جهت احیای 
کارخانه های تعطیل و نیمه تعطیل و همچنین به دستور اخیر دولت 
مبنی بر کاهش سود بانکی اشاره کرد و گفت: این کار سبب می شود 
تا نقدینگی که در بانک ها موجود است و روز به روز هم به میزان 
آن افزوده می شود، در چرخه اقتصاد کشور به گردش در بیاید و 
کارخانه ها دوباره راه اندازی و مردم از رونق کسب و کار با نشاط شوند.

آیت الله هاشمی رفسنجانی، در بخش پایانی سخنان خویش با 
تأکید بر اینکه »اگر برای رضای خدا و در جهت خدمت به جامعه و 
کم کردن مشکلات مردم کار کنیم، یکی از بهترین عبادت هاست«، 
به لیالی القدر اشاره کرد و گفت: باید از فرصت ماه رمضان به خصوص 
در دهه ی آخر که به خاطر شهادت مولی الموحدین و لیالی القدر 
معنویت ویژه ای دارد، برای اصلاح فردی و سعادت جمعی دعا کنیم.
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روزنامه صبح ایران

 محمد رضا خاتمی گفت: محمدرضا خاتمی معتقد است که هیچکس جز روحانی 
از دولت دفاع نمی کند. 

این فعال سیاسی اصلاح طلب اظهارداشت: دولت در زمینه استفاده 
از رسانه ها ضعیف عمل می کند و از امکانات حداقلی هم که 
در دستش است بهره لازم را نمی برد و واقعیات و پشت پرده 
مشکلات را به مردم نمی گوید. یکی از ضعف های عمده دولت 
بگویم جز  باید  پروپاگانداست. دردمندانه  و  تبلیغات  در 
روحانی کسی را در تیمش نمی بینم که وارد عرصه دفاع از 

دولت شده باشد. وی در ادامه سخنان خود به بیان اینکه اتفاقی که در سال 92 افتاد رد 
صلاحیت کاندیدای محبوب احمدی نژاد یعنی اسفندیار رحیم مشایی بود. حامیان دولت 
دهم مدام می گویند اگر مشایی تایید صلاحیت می شد رای می آورد و دولت اکنون دست 
اصولگرایان تندرو بود؟ افزود: اگر در سال 92 مشایی هم می آمد از نظر رای فرق چندانی 
با جلیلی نداشت. چه بسا بدتر از آن هم می شد. برای اینکه وارث دولتی می شد که منشأ 
این همه خرابکاری در داخل کشور است. حالا درست است مشایی خوش زبان تر از آقای 
جلیلی است ولی اینها دیگر در جامعه ما ملاک نیست. در همین انتخابات اخیر مجلس و 

خبرگان شاهد بودیم...

محمد رضا خاتمی:

 روحانی در دفاع از دولت، تنهاست

8

برخی از مسئولان در طول 
سال های بعد از انقلاب بدعمل کردند

حجت الاسلام والمسلمین سید علی خمینی:
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با مجوز هیئت مدیره به شماره 55/15286 مورخ 1394/06/08در نظر دارد از طریق 

مزایده عمومی نسبت به فروش یک قطعه زمین واقع در میدان ولی عصر . خیابان جام جم 

بر شارع 15 متری  با کاربری کارگاهی با مشخصات ذیل اقدام نماید.

توضیحات:
1. بهای پیشنهادی باید از حیث مبلغ، مشخص، معین و بدون ابهام بوده و در پاکت لاک و مهر شده)دربسته( 

تسلیم گردد.
2. مبلغ سپرده شرکت در مزایده معادل5درصد مبلغ پایه قطعه مورد مزایده مندرج در آگهی می باشد که 
شرکت کنندگان باید به حساب سپرده شماره 1006220288 بانک شهر شعبه صفائیه به نام سازمان توسعه 

و عمران واریز و یا به صورت اوراق مشارکت و اوراق ضمانت تحویل نمایند.
3. شرکت در مزایده و ارائه پیشنهاد به منزله قبول شروط طبق ضوابط جاری آئین نامه معاملات شهرداری 

می باشد.
4. متقاضیان محترم می توانند جهت دریافت مدارک و اطلاعات تکمیلی و اسناد شرکت در مزایده و ارائه 
پیشنهادات از آگهی نوبت دوم تا تاریخ 1395/04/23 از ساعت 8 الی13 به نشانی قم- خیابان معلم – مجتمع 
ناشران- طبقه پنجم- سازمان توسعه وعمران قم مراجعه و یا با تلفن 37840660 الی 61 تماس حاصل نمایند.

5. تمامی اوراق و اسناد شرکت در مزایده باید از سوی متقاضیان با قید کلمه)قبول است( امضا شود.
6. مدت قبول پیشنهادات از تاریخ نشر آگهی نوبت دوم، تا تاریخ 1395/04/23 می باشد.

7. محل تسلیم پیشنهادات: قم،خیابان معلم،مجتمع ناشران،طبقه پنجم،سازمان توسعه وعمران،مسئول 
حراست سازمان.

8. سازمان توسعه وعمران شهرداری قم در رد یا قبول یک یا کلیه پیشنهادات واصله مختار است.
9. برنده مزایده موظف است ظرف یک هفته از تاریخ ابلاغ نتیجه مزایده نسبت به انجام معامله اقدام نماید. 
در غیراین صورت ضمن ضبط سپرده وی به نفع سازمان توسعه و عمران شهرداری قم موضوع مزایده به 

شخصی که پیشنهاد او در رتبه دوم قرار گیرد واگذار می گردد.
10. کلیه هزینه نقل و انتقال ) عوارض – مالیات و غیره( به عهده برنده مزایده می باشد.

11. هزینه چاپ آگهی به عهده برنده مزایده می باشد.
12. شرکت کنندگان می بایست در چارچوب لایحه قانونی منع مدخله کارکنان دولت)مصوب 1337( 

اقدام نمایند.
13. پیشنهادات رسیده در تاریخ 1395/04/24 ساعت10صبح در محل سازمان توسعه و عمران مفتوح و 

قرائت می گردد.

سازمان توسعه و عمران شهرداری قم 

روابط عمومی سازمان توسعه و عمران قم 

اصلاحیه
در آگهی مزایده نوبت اول سازمان توسعه و عمران شهرداری قم که در شماره 4034 روزنامه ایمان منتشر شده 

است، کاربری زمین آموزشی درج شده است که کاربری کارگاهی  صحیح می باشد. 

آگهی مزایده )نوبت دوم(
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روزی که دنیا را تکان داد
52 درصد از رأی دهندگان بریتانیا، در روز پنجشنبه، 
با شرکت در همه پرسی به جدایی آن حکومت از اتحادیه 
اروپا، رأی دادند. رویدادی شگفت آور که اخبار آن به سرعت 
در سراسر جهان بازتاب یافت؛ اما چه عواملی سبب شد 
رأی دهندگان بریتانیایی، این گونه به حرکت معکوس در 

مسیری که به مدت بیش از 4 دهه، آن را پیموده بودند، رای دهند؟ و این تصمیم چه 
پیامدهایی در سطوح گوناگون و از جمله چه تاثیری بر سیاست خارجی ایران خواهد 

داشت؟ این نوشتار پاسخی اجمالی به این پرسشها می دهد
1-بریتانیا هرچند در 1973 به جامعه اروپا پیوست، اما هیچ گاه آن گونه که فرانسه و 
آلمان، در اتحادیه ادغام شدند، به همگرایی تن نداد. بریتانیا استقلال پولی خود را حفظ 
کرد و پوند را به یورو ترجیح داد و حاضر نشد به اتحادیه شنگن بپیوندد. بریتانیایی ها 
سرانجام، پنجشنبه به این همگرایی تردیدآمیز-که در سالهای گذشته همواره با نقدها و 
مخالفتهایی همراه بود-پایان دادند. آن تردیدها و این تصمیم  را می توان به عواملی ثابت 
و تاریخی و نیز جدید و نوظهور نسبت داد. بریتانیاییها به لحاظ تاریخی به سبب تعلق به 
فرهنگ آنگلوساکسون-که از فرهنگ لاتینی، ژرمن و اسلاوی نقاط دیگر اروپا متمایز است- 
پیشگامی در استقرار دموکراسی و ساختار سیاسی باثبات-که طی بیش از سه قرن دوام 
داشته است و نیز جدایی جغرافیایی از سرزمین اصلی اروپا، همواره خود را متمایز و حفظ 
این هویت مستقل را مهم دانسته اند. این احساس، بازتابهای مختلف سیاسی و اجتماعی 
داشته است. این مولفه ها موجب شدند بریتانیا برای ادغام در اتحادیه اروپا، با احتیاط 
عمل کند و صدای منتقدان پیوستن به اتحادیه همواره رسا باشد؛ اما به نظر می رسد 
عوامل جدید و نوظهوری همچون آشفتگی اقتصادی-که رای دهندگان، آن را به پذیرش 
سیاستهای اقتصادی اتحادیه نسبت دادند-و موضوع مهاجرت، در کنار  اهمیتی که آنان 
برای حفظ یگانگی و استقلال بریتانیا، به لحاظ تاریخی قائل بودند، سبب شد نتیجه ای 

شگفت انگیز در همه پرسی حاصل شود.
2-نتیجه همه پرسی پنجشنبه موجب شد ))کامرون((، نخست وزیر بریتانیا، استعفا 
کند. او که در آخرین انتخابات سراسری توانست حزب محافظه کار را  با قدرت رهبری کند 
و دولتی غیر ائتلافی تشکیل دهد، با اعلام و برگزاری همه پرسی، اتحادیه اروپا و بریتانیا 
را در مسیری غیرقابل پیش بینی قرار داد. اسکاتلندی ها، به عنوان بخشی از بریتانیا، به 
حضور در اتحادیه اروپا رای بالایی دادند و اکنون با توجه به نتیجه همه پرسی، بر استقلال 
از بریتانیا پافشاری می کنند. برخی تحلیل گران معتقدند رای دهندگان بریتانیایی، به ویژه 
اقشار فرودست، هرچند به امید بهبود شرایط اقتصادی، به خروج از اتحادیه اروپا رای دادند 
اما سقوط ارزش پوند و خبر تزریق میلیاردها پوند به چرخه پولی، دست کم در میان مدت، 
امیدهای آنان را دور از دسترس قرار خواهد داد. بریتانیا به لحاظ سیاست خارجی، هرچند 
از این پس با الزامات پیشین به عنوان عضو اتحادیه اروپا روبرو نخواهد بود، اما دربرابر مسائل 
داغ و حساس بین المللی، دو راه پیش رو دارد. اول آنکه مستقلانه و جدا از اروپا و آمریکا 
تصمیم بگیرد. روشی که سبب انزوای لندن خواهد شد. دوم اینکه به همراه بروکسل و یا 
واشنگتن رفتار کند احتمال ائتلاف  بریتانیا با محور شرق و روسیه و چین، دور از ذهن 
است. از این رو می توان پیش بینی کرد که لندن در عرصه سیاست خارجی، همچنان 
در چارچوب ائتلاف با دیگر بازیگران، رفتار کند. بریتانیا البته در کوتاه مدت، آنچنان درگیر 
مسائل مربوط به فرایند جدایی و موضوعات داخلی خواهد بود که به اجبار از تحولات 

خارجی، فاصله خواهد گرفت
3-اتحادیه اروپا، به ویژه در فضای چند قطبی پس از جنگ سرد، بازیگری قدرتمند در 
عرصه بین المللی بود. خروج بریتانیا، خیزش روسیه، شبح ترامپ و تمایلات راست گرایانه 
رو به رشد در فرانسه، آینده اتحادیه را با ابهام روبرو کرده است. این عناصر می تواند تحولات 
مهم جهانی را از جمله کاهش تاثیرگذاری اروپا به عنوان بازیگری یکدست به همراه افزایش 
نقش آمریکا و روسیه و شکل یابی توازنهای جدید قدرت، در پی آورد. برخی صاحب نظران 
ایرانی هرچند خوشحالی خود را از خروج بریتانیا از اتحادیه اروپا ابراز کرده اند، اما به نظر 
می رسد، در نتیجه گیری شتاب کرده اند. اگر تاثیرگذاری بروکسل در تحولات بین المللی 
کاهش و تاثیر گذاری مسکو و واشنگتن در مناسبات جهانی افزایش یابد و لندن ترجیح 
دهد بیش از پیش به واشنگتن نزدیك شود، نظام چند قطبی با مخاطره روبرو خواهد بود. 
به ویژه آنکه هیچ قدرتی از جمله چین، نمی تواند خلاء قدرت برخاسته از تنزل جایگاه 

اتحادیه اروپا را پر کند
جمعه 24 ژوئن 2016، می تواند نقطه عطفی مهم در تاریخ بریتانیا، اروپا و مناسبات و 
توازن بین المللی باشد. همه بازیگران ازجمله ایران، از این پس خود را برای شرایط جدید و 

البته غیرقابل پیش بینی آینده آماده خواهند کرد.

رحمانی فضلی:

هیچگونه مورد امنیتی در شب قدر نداشتیم
وزیر کشور:  هیچگونه مورد امنیتی در این ایام نداشته ایم و پیش بینی لازم برای شب های 

قدر شده است و نیروهای امنیتی نیز کاملًا به اوضاع مسلط هستند.
عبدالرضا رحمانی فضلی در حاشیه هشتاد و یکمین جلسه شورای اجتماعی کشور در 
جمع خبرنگاران با تاکید براینکه  امنیت ما مبتنی بر حضور جدی و دقیق مردم در صحنه 
است افزود: مردم هرگونه اقدام مشکوکی را به 110 و دیگر واحدهای امنیتی اعلام کنند. 
وی درباره جلسه دیروز نیز گفت:  جلسه شورای اجتماعی با حضور همه دستگاه های عضو 
برگزار شد. وزیر کشور با بیان اینکه در جلسه ای که دستگاه های مختلف کشور با مقام 
معظم رهبری داشتند مقرر شد برای 6 ماه بعد گزارش جامعی از عملکرد دستگاه ها به 
مقام معظم رهبری ارائه شود تصریح کرد: بر این اساس کار بین دستگاه های مختلف توزیع 
و چند دستگاه  اصلی و مهم نیز مشخص شده است. رحمانی فضلی افزود: در این جلسه 
وزارتخانه های بهداشت، درمان و آموزش پزشکی و مسکن و شهرسازی و همین طور 

سازمان بهزیستی کشور گزارش عملکرد دو ماهه خود را ارائه دادند. 
وزیر کشور با اشاره به اینکه موضوع سواحل کشور نیز در جلسه دیروز بررسی شد، 
تصریح کرد: با توجه به اینکه پس از ماه مبارک رمضان حجم مسافران به مناطق شمالی 
کشور افزایش می یابد، باید برنامه ریزی گسترده ای در این خصوص صورت بگیرد و دستگاه 
های متولی مقدمات را از لحاظ فرهنگی، رفاهی، اجتماعی و ترافیکی اوقات فراغت و 

ترافیک انجام دهند. 
وی ادامه داد: از دیگر موضوعات مطرح شده ناجیان غریق در سواحل کشور است که در 
سال 94، به دلیل مشکلاتی که پیش آمده بود، حقوق این افراد پرداخت نشد که در سال 
95، تأمین اعتبار کرده ایم و امید است بتوانیم نسبت به پرداخت مطالبات غریق نجات ها 

اقدام کنیم. 
رحمانی فضلی با اشاره به بودجه 30 میلیارد تومانی برای سواحل کشور در سال 95 

افزود: در کل 400 میلیارد تومان در حوزه آسیب های اجتماعی اختصاص یافته است.
سهامداران پدیده شاندیز نگران دارایی خود نباشند

وزیر کشور گفت: مجموعه دارایی های پدیده به اندازه ای هست که بتواند همه بدهی 
ها را رفع کند اما درحال حاضر منتظر برآورد قیمت نهایی هستند. 

عبدالرضا رحمانی فضلی با بیان اینکه تخلفات در پروژه پدیده شاندیز رفع شده است، 
افزود: اجازه تبلیغات به پروژه پدیده  داده شده است.

وی گفت: موضوع پدیده مستقیما به وزارت کشور مربوط نیست اما نارضایتی هایی که 
پیرامون این پروژه بوجود آمد باعث شد که وزارت کشور وارد شود. 

رحمانی فضلی با بیان اینکه این پروژه از ابتدا تخلف داشته است، تصریح کرد: پروژه 
پدیده شاندیز در موضوع جوازات، تملک، طرح جامع تفصیلی و از لحاظ حقوقی مشکل 

داشته است. 
وزیر کشور افزود: وزارت کشور با همه مسئولان در 10 جلسه موضوع را بررسی کرد. 
رحمانی فضلی خاطرنشان کرد: پروژه پدیده شاندیز در حوزه ساختار هم به علت سهامی 

خاص بودنش دچار مشکل بوده زیرا سهامی خاص فروخته نمی شود. 
وی با بیان اینکه در دولت گذشته هیچ توجهی به این پروژه نشده بود، گفت: سهامدار 

بودن افراد زیادی در این پروژه باعث شد که پیگیر رفع اشکال آن شویم. 
رحمانی فضلی ادامه داد: همه تخلفات انجام شده رفع شد و درحال حاضر هیات مدیره 

تشکیل شده و اجازه تبلیغ هم به پروژه پدیده داده شده است.

وزیر ارشاد دربازدید از بخش حوزوی نمایشگاه بین المللی قرآن:

حوزه  علمیه، پایگاه توسعه 
فرهنگ قرآنی است

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با حضور در بخش حوزوی بیست و چهارمین نمایشگاه 
بین المللی قرآن کریم، از قسمت های مختلف این بخش بازدید کرد.

به گزارش خبرنگار خبرگزاری »حوزه«، مستقر در بیست و چهارمین نمایشگاه بین 
المللی قرآن کریم، علی جنتی، عصر روز )جمعه 4 تیرماه 95( با حضور در بخش حوزوی 

نمایشگاه قرآن، از بخش های مختلف آن بازدید کرد.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در حاشیه بازدید از غرفه های مختلف بخش حوزوی 
نمایشگاه بین المللی قرآن کریم، در گفتگو با خبرنگار خبرگزاری »حوزه« اظهار داشت: 
امسال مصلی بزرگ تهران را برای برپایی نمایشگاه بین المللی قرآن کریم در نظر گرفتیم 

که به نظرم تصمیم بسیار خوبی بود.
علی جنتی با اشاره به شعار بیست و چهارمین نمایشگاه بین المللی قرآن کریم که 
»پیش به سوی فهم قرآن« نام گرفته، گفت: فهم قرآن نکته بسیار بسیار مهمی است، چرا 
که ما در جهت تلاوت قرآن و در جهت حفظ قرآن کریم، خیلی کار کرده ایم، اما در جهت 

فهم و درک قرآن، باید بیشتر کار کنیم تا زمینه ای برای عمل به قرآن کریم باشد
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در ادامه و در پاسخ به سؤال دیگر خبرنگار خبرگزاری 
»حوزه« در خصوص ارزیابی خود از بخش حوزوی بیست و چهارمین نمایشگاه بین المللی 
قرآن کریم، به جا نمایی بخش حوزوی در ابتدای ورودی نمایشگاه قرآن، گفت: طبیعتا 
با توجه به این که حوزه علمیه به عنوان پایگاه توسعه فرهنگ قرآنی  از جایگاه ویژه ای 
برخوردار است، لذا مراکز و موسسات حوزوی باید از مرکزیت بهتری در نمایشگاه بین المللی 

قرآن کریم برخوردار باشند.

علی لاریجانی در دیدار مدیرعامل سایپا تاکید کرد:

طراحی و تولید خودروهای ارزان قیمت
رئیس مجلس شورای اسلامی بر طراحی و تولید خودروهای ارزان قیمت و ارتقای سطح 

کیفیت محصولات داخلی تاکید کرد.
علی لاریجانی در دیدار »مهدی جمالی« مدیرعامل گروه خودروسازی سایپا، استفاده 
حداکثری از سرمایه گذاری در کشور از طریق جذب دانش، فناوری نوین و توسعه 
محصولات را ضروری دانست. وی از همه بنگاه های اقتصادی کشور خواست با استفاده از 
قانون حداکثر استفاده از توان تولیدی و خدماتی در تامین نیازهای کشور و تقویت آنها در 
امر صادرات و اصلاح ماده )104( قانون مالیات های مستقیم ساختار دارایی های خود را 
اصلاح و از ظرفیت های این قانون استفاده کنند. رئیس مجلس شورای اسلامی همچنین 
استفاده از همه ظرفیت های کشور بویژه توان و دانش موجود در کشور را از لازمه های 
اقتصاد مقاومتی دانست و بر توسعه تنوع محصولات ملی با استفاده از همه ظرفیت های 

علمی کشور تاکید کرد. 
در این دیدار، مدیرعامل گروه خودروسازی سایپا گزارشی از اقدام های صورت گرفته 
برای افزایش 14 درصدی تولید در بهار امسال نسبت به بهار سال 1394 ارایه کرد. به 
گزارش ایرنا، قانون حداکثر استفاده از توان تولیدی و خدماتی در تامین نیازهای کشور و 
تقویت آنها در امر صادرات و اصلاح ماده )104( قانون مالیات های مستقیم اول مردادماه 

1391 از سوی مجلس شورای اسلامی تصویب شد.

بروجردی در عیادت از نادر طالب زاده:

  حملات بیو تروریستی را باید جدی گرفت
رییس کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس در جریان عیادت از نادر 
طالب زاده گفت: آمریکایی ها و سرویس اطلاعاتی رژیم صهونیستی به دنبال ضربه زدن به 

نیروهای انقلاب هستند و حملات بیو تروریستی را باید جدی گرفت.
علاء الدین بروجردی عصر روز جمعه با حضور در منزل نادرطالب زاده از نزدیک در 
جریان روند درمانی این کارگردان قرار گرفت و از خداوند بهبودی کامل این کارگردان مومن 
و انقلابی را در این ماه ضیافت الهی خواستار شد. رئیس کمیسیون امنیت ملی و سیاست 
خارجی مجلس شورای اسلامی همچنین در سخنانی گفت: آمریکایی ها و سرویس 
اطلاعاتی رژیم صهونیستی به دنبال ضربه زدن به نیروهای انقلاب هستند و حملات بیو 
تروریستی را باید جدی گرفت. در این دیدار نادرطالب زاده نیز با تشکر از بروجردی به 
وضعیت کنونی و روند مثبت درمانش اشاره و اظهار کرد: طرح علنی این توطئه مسمومیت 
بیولوژیک فقط برای در جریان قرار گرفتن مردم و مسئولان از توطئه های استکبار جهانی 
بود. دبیر جشنواره عمار با بیان اینکه این مسمومیت و کسالت مشکل و خللی در روند 
کارهای در دست اقدام هنری وی به وجود نیاورده است، افزود: در حال حاضر تحت نظر 
پزشکان روند درمانی در حال انجام بوده و امیدوارم که با دعای خیر شما بهبودی کامل 
حاصل شود. وی با بیان اینکه هفته گذشته حالم به دلیل آلودگی هوا نامناسب شد، گفت: 
هم اکنون باید در منزل فضای در بسته باشم و چندی پیش نیزدر بیمارستان بستری 
بودم که حالم کمی متعادل شد. طالب زاده در پایان با بیان اینکه در سفر به عتبات توسط 
استکبار جهانی و عوامل آن ترور بیولوژیک شدم، گفت: طی صحبتی که با یک متخصص 

بیوتروریسم داشتم از این موضوع مطلع شدم.

یک نماینده اصلاح طلب:

نباید در جناح بندی های سیاسی 
دچار روزمرگی فرسایشی شویم

یک نماینده اصلاح طلب مجلس با تاکید بر اینکه در جناح بندی های سیاسی نباید 
دچار روز مرگی فرسایشی شویم گفت: احساس می شود که روند فرسایشی بین دو جناح 
کشور به وجود آمده که باید تلاش کنند با رعایت قواعد بازی سیاسی از منش پهلوانی و 

بزرگ منشی در امور سیاسی بهره ببریم.
حسین امیری خامکانی در گفت و گو با ایسنا اظهار کرد:  اکنون که در آستانه چهل 
سالگی انقلاب قرار داریم، آنچه آرمان شهدا و امام )ره( بوده این است که ما یک تحول 
فرهنگی و اخلاقی در جامعه ایجاد کنیم و کارایی یک نظام اسلامی را در ابعاد اقتصادی، 
فرهنگی و اجتماعی دردنیا به نمایش بگذاریم؛  قطعا نام نیروهای انقلاب باید احساس دین 
را به شهدا و امام )ره( داشته باشند. وی تصریح کرد: در دنیا انقلابی را به اسم اسلام و دین 
معرفی کرده و یک مردمسالاری دینی را برای اولین بار در دنیا مطرح کردیم، اما آنچه که 
امروز باید به آن دقت داشته باشیم این است که نباید دچار روزمرگی فرسایشی در آن جناح 
بندی های سیاسی شویم. این نماینده اصلاح طلب مجلس افزود: در حال حاضر 4 دهه را 
پشت سر می گذاریم و گاهی احساس می شود که مشغول زورآزمایی سیاسی هستیم، در 
حالی که از زیر پوست جامعه غافل شده ایم که چه خبر است و یک دفعه به خود می آییم 
که آسیب های اجتماعی دغدغه ای شده که حتی رهبری نیز به آن اشاره داشته اند. نماینده 
مردم زرند در مجلس ادامه داد: در آستانه چهارمین دهه که از انقلاب می گذرد نیاز داریم تا 
قواعد مردم سالاری دینی و دموکراسی را در جای خود رعایت کنیم، در عین حال که یک 
رسالت اصلی را بر دوش داریم که انقلاب امام )ره( و شهدا را به سر منزل مقصود برسانیم. 

رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی:

زیرساخت اقتصادی پیوستن
 به سازمان تجارت جهانی را نداریم

رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی گفت: باید الزامات مورد نیاز برای 
ورود به سازمان تجارت جهانی براساس شرایط کشور و بتنی بر واقعیات تعریف شود.

محمد رضا پور ابراهیمی داورانی در گفت وگو با خانه ملت، در خصوص موضوع پیوست 
جمهوری اسلامی ایران به سازامان تجارت جهانی گفت: برای استفاده از ظرفیت های 
تجارت های منطقه ای و جهانی بهتر است با معیارهای جهانی هماهنگ شویم. نماینده 
مردم کرمان و راور در مجلس شورای اسلامی ادامه داد: باید الزامات مورد نیاز برای ورود 
به سازمان تجارت جهانی براساس شرایط کشور تعریف شود که بیانگیر این است در داخل 
الزامات در این رابطه بهبود یابد بطور مثال ابتدا آثار حذف تعرفه در اقتصاد ایران بررسی 
شود. این نماینده مردم در مجلس دهم افزود: پیوستن به سازمان تجارت جهانی بطور کلی 
می تواند ایران را به مسیری هدایت کند که متناسب با شرایط و مزیت های کشور در سطح 
بالاتری در عرصه تجارت جهانی قرار بگیرد. پور ابراهیمی داورانی افزود: برای رسیدن به 
سطح مطلوب در زمینه اقتصاد جهانی الزاماتی وجود دارد که اگر در اقتصاد ایران وجود 
نداشته باشد، بطور طبیعی نمی توان در این زمینه موفق شد. وی افزود: بطور مثال اگر در 
حال حاضر از واحد تولیدی در حوزه تعرفه ها حمایت نشود، هر حذف تعرفه ای می تواند 
تولید ملی را دچار چالش کند بنابراین باید ابتدا تقویت های لازم در اقتصاد کشور انجام 
شود تا شرایط برای پیوستن به wto  فراهم شود. رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای 
اسلامی، افزود: موضوع پیوستن به سازمان تجارت جهانی باید براساس رویکردی باشد که 

مبتنی بر واقعیت ها  و رسیدن به واقعیت های اقتصاد ایران باشد.

یک عضو جبهه پایداری:

 همدلی گروه های سیاسی 
دردی را دوا نمی کند

یک عضو جبهه پایداری معتقد است همدلی و جمع شدن گروه های سیاسی با یکدیگر 
دردی را از مشکلات کشور دوا نمی کند.

محمد اسماعیل کوثری در گفت وگو با ایسنا در خصوص پیشنهاد رئیس جمهور مبنی 
بر برگزاری نشست ماهانه همدلی جناح های سیاسی و همکاری نیروهای انقلاب گفت:  
این نیست که بگوییم برگزاری نشست های این چنینی اثری مثبتی ندارد اما اصل موضوع 
کشور  این موضوع نیست. وی ادامه داد:  همه مردم مسئولان و مقام معظم رهبری متفق 
القول هستند که باید به مسأله بیکاری و فعال کردن اقتصادپرداخت و اگر این مسائل حل 
شود بعد از آن خوب است که جناح های سیاسی با هم بنشینند و با هم تعامل داشته باشند 
اما موضوع اصلی کشور این است که اقتصاد کشور فعال شود و همدلی گروه های سیاسی 
با یکدیگر دردی را دوا نمی کند. این نماینده پیشین مجلس خاطر نشان کرد: مطرح کردن 
این موضوعات مشکل مردم را حل نمی کند و مردم به کار، وام ازدواج و دوری از بطالت نیاز 
دارند. کوثری در پاسخ به این پرسش که »آیا به نظر شما  نیازی نیست با همدلی و حاکم 
شدن آرامش در کشور به رفع مشکلات این چنینی پرداخت« تصریح کرد: بحث این است 
که هیچ موقع با کنار یکدیگر نشستن مشکلی حل نمی شود و این نشست ها اصل نیست 

و اصل حل مسائل و مشکلات اقتصادی است.

جهانگیری در دیدار با نائب رئیس خانه احزاب:

با مسئله حقوق های نامتعارف
برخورد جدی خواهد شد

معاون اول رئیس جمهوری در دیدار با نائب رئیس خانه احزاب ایران تاکید کرد: با مسئله 
حقوق های نامتعارف که بحت روز جامعه ماست، برخورد جدی خواهد شد.

اسحاق جهانگیری در دیداری که قدرتعلی حشمتیان دبیرکل حزب مستقل و اعتدال 
ایران در آستانه سفر رییس جمهور و هیئت دولت به استان کرمانشاه با وی داشت، ضمن  
قدردانی از فعالیت و تلاش احزاب مستقل و اعتدالگرا برای تشویق مردم نسبت به حضور 
درپای صندوق های رأی، اظهار کرد: با مسئله حقوق های نامتعارف که بحت روز جامعه 
ماست، برخورد جدی خواهد شد. درابتدای این دیدار، حشمتیان گزارشی ازحزب مستقل 
و اعتدال ایران ارائه و عنوان کرد: جمعیت مستقل ایران اسلامی که از سال 1376 تاکنون 
با این نام در سطح کشور فعالیت داشته، در مجمع عمومی اخیر خود، به حزب مستقل و 
اعتدال ایران تغییر نام داد و و روزنامه »سلام مردم« نیز به زودی به عنوان روزنامه این حزب 
منتشر خواهد شد. وی در پایان گزارشی از  فعالیت یکساله خانه احزاب ارائه کرد و خواستار 

حمایت بیشتر دولت از احزاب کشور شد.

سرمقاله

اخبــار

علی  سید  حجت الاسلام والمسلمین 
کشور  مسئولان  از  خیلی  گفت:  خمینی 

دلسوزانه برای نظام و مردم کار می کنند.
به گزارش ایلنا، وی شامگاه جمعه در جمع 
مردم شهرستان ازنا با بیان اینکه متاسفانه 
برخی از مسئولان کشور نیز در طول سالهای 
بعد از انقلاب بد عمل کردند افزود: عملکرد 
برخی از مسئولان باعث شده تا این میزان 

بیکاری در کشور وجود داشته باشد.
همه  بگوئیم  اینکه  اما  داد:  ادامه  وی 
مسئولان خائن یا دزد هستند اینگونه نیست 
چرا که این مسئولان را مردم انتخاب کردند و 
من با خیلی از این مسئولان در ارتباط هستم 

و خیلی از آن ها دلسوز نظام و مردم هستند.
با  سخنانش  از  دیگری  بخش  در  وی 

گرامیداشت یاد امام )ه( و شهدای انقلاب و هشت سال دفاع 
مقدس اظهار داشت: وقتی که انقلاب اسلامی ایران در میان 
ناباوری دنیا به پیروزی رسید و ملت مسلمان ایران نهضت 
خود را به ثمر رساندند دشمنان نظام در مقابل این موج مردم 

و انقلاب اسلامی اهدافی را برای خود قرار دادند.
حجت الاسلام والمسلمین خمینی با بیان اهدافی که 
دشمنان برای خود قرار دادند تا به مقابله با نظام مقدس 
جمهوری اسلامی ایران برخیزند گفت: یکی از این اهداف 
بحث ایجاد اختلافات قومی و قبیله ای بود تا کشور را از لحاظ 

امنیتی مورد آسیب قرار داده و ناامنی قومی و قبیله ای ایجاد 
کنند. وی با بیان اینکه امام )ره( به درستی در مقابل این 
ایده و طرح شوم ایستاد گفت: امام )ره( این هدف دشمن را 
شناخت و فهمید که دشمن در پی این بوده که یک گروه به 
گروه دیگر و یک مذهب به مذهب دیگر حمله کند و نتیجه 

آن از بین رفتن انقلاب و کند شدن سرعت انقلاب شود.
وی همچنین با بیان اینکه مردم لرستان پیش از انقلاب 
نه تنها به امام )ره( محبت داشتند بلکه پشتیبان امام بودند و 
دل امام به مردم لرستان گرم بود افزود: نه تنها نگرانی امنیتی 
در این استان نداشتیم بلکه امام )ره( اگر جایی می خواست 

تکیه کند و حضور پرشور مردمی را به رخ 
دشمن بکشد لرستان را مثال می زد.

حجت الاسلام والمسلمین خمینی با اشاره 
به اینکه دشمن در مرحله بعد حذف فیزیکی 
و ترور افراد موثر و شخصیت های قدرتمند 
در انقلاب را دستور کار خود قرار داد عنوان 
کرد: دشمنان در کشور ایران جنایت کردند 
و کارهایی انجام دادند که داعش در عراق و 
سوریه نکردند. وی با بیان اینکه این افراد که 
اقدام به این کار ها کردند انسانهایی جنایت 
نظام ضربه زدند  به  و  بودند  و منحرف  کار 
گفت: در حادثه هفتم تیر کشور به واقع لطمه 
خورد، درست است که دشمنان به هدف خود 
نرسیدند و نظام و مردم محکم ایستادند اما 
به نظام ضربه و لطمه زدند و از پیشرفت ها 
از  اینکه دشمنان هر چه  بیان  با  کردند. وی  جلوگیری 
دستشان برآمد انجام دادند گفت: ما در کشور قریب به 17 
هزار کشته و شهید ترور داریم و این ها قربانی تروریسم شدند.

حجت الاسلام والمسلمین خمینی همچنین گفت: در 
مرحله بعد منافقین و کسانی که مقابل نظام بودند وقتی 
دیدند که مردم پشتوانه نظام هستند اقدام به ترور شخصیت 
کردند و یکی را گفتند دزد است، یکی را گفتند جاسوس 
است و یکی را گفتند خائن است که این امر موجب ناامیدی 

مردم می شود. 

حجت الاسلام والمسلمین سید علی خمینی:

برخی از مسئولان در طول سال های بعد از انقلاب بدعمل کردند
اخبار

رئیس دستگاه دیپلماسی کشورمان در جریان سفر به 
فرانسه با رئیس جمهور و رئیس مجلس سنای فرانسه دیدار 

و گفتگو کرد.
وزیر امور خارجه کشورمان در جریان سفر به فرانسه 
با حضور در موسسه آکادمی دیپلماتیک فرانسه در جمع 
دیپلماتهای ارشد، محققین و پژوهشگران در حوزه روابط 
بین الملل فرانسه سخنرانی کرد. وی در این سخنرانی سفر 
رئیس جمهور کشورمان به فرانسه را نقطه عطفی در روابط 
دو کشور دانست که منافع زیادی را برای هر دو کشور 
خواهد داشت و گفت: تحریمها بر روی کاغذ برداشته شده 
اما کشورهای اروپایی باید تلاش بیشتری کنند تا فضای 
روانی موجود بویژه در زمینه تعاملات بانکی بر طرف شود.

ظریف ادامه داد: مشکل تعاملات بانکی به مقررات 
مربوط نمی شود بلکه بخشی از آن به اقدامات آمریکا در 

قبال بانکها در زمان تحریم برمیگردد.
رئیس دستگاه دیپلماسی کشورمان در خصوص شرایط 
منطقه به وضعیت یمن، بحرین، سوریه و عراق اشاره و 
خاطرنشان کرد: یکی از نگرانیهای ما در منطقه موضوع 
بحرین است. یك گروه اقلیت در حال سرکوب اکثریت 
است. برداشت ما این است که گروه های مخالف در بحرین 
به دنبال سرنگون کردن دولت نیستند اما با بستن تمام راه 
های سیاسی و زندانی کردن و سلب تابعیت از یک رهبر راه 
حل ایجاد نمی شود. وزیر امور خارجه کشورمان در مورد 
سوریه ضمن تاکید بر حل این بحران از طریق سیاسی 
تصریح کرد: اگر در بحران سوریه تنها برآینده بشار اسد 
تمرکز شود راه حل سیاسی بدست نمی آید. وی گفت: 
در موضوع سوریه باید بر ساختار و ترتیبات قانونی آینده 
سوریه تمرکز کنیم ایجاد ساختار فدرالی در سوریه راهگشا 
نخواهدبود. وزیر امور خارجه کشورمان در مورد داعش 
تصریح کرد: داعش در سال گذشته یك میلیارد دلار درآمد 
داشته است. پاسخ به این سئوالات مبنی بر اینکه داعش 

این یك میلیارد دلار را از کجا آورده؟ چگونه نفت فروخته و 
چگونه واز طریق چه سیستم بانکی این پول را جابجا کرده 

است خیلی از مسائل را روشن می کند.
ظریف در پاسخ به سئوالی در خصوص اینکه جمهوری 
اسلامی ایران بدنبال همگرایی با جامعه بین المللی نیست 
با اشاره به کمك کشورهای غربی و شرق به صدام در دوران 
جنگ تحمیلی در حالیکه جمهوری اسلامی ایران تقریبا 
تنها بود تاکید کرد: جمهوری اسلامی ایران یاد گرفته 
که متکی به خود باشد. بنابراین در اقتصاد بدنبال اقتصاد 
مقاومتی است و می خواهد اقتصاد خود را طوری طراحی 
کند که با تحکم و یا فشار خارجی این اقتصاد تخریب نشود.

وی افزود: اقتصاد مقاومتی متکی به داخل و نگاه به 
خارج )برای صادرات( دارد. این اقتصاد انزوا گرا نیست. 
ظریف تاکید کرد: ایران نمی خواهد بازاری برای کالاهای 
خارجی باشد. بلکه با جذب سر مایه و فناوری از کشورهای 

دیگر می خواهد به کشورصادر کننده تبدیل شود.
مشکل ترانسفر بانکی نبود اراده سیاسی است

براساس این گزارش همچنین ظریف در جریان این 
سفر با ژرار لارشه رئیس مجلس سنای فرانسه دیدار و 
گفت و گو کرد. وی در این دیدار ابراز امیدواری کرد به زودی 
مجلس شورای اسلامی و پارلمان فرانسه گروه دوستی 
تشکیل دهند. وزیر امور خارجه کشورمان تصریح کرد: 
ارتباطات پارلمانی بین دو کشور می تواند فهم دو کشور 
در مورد روابط دو جانبه را افزایش دهد. ظریف با اشاره 
به اینکه بین ایران و فرانسه دو دسته روابط وجود دارند، 
یادآور شد:  یکی روابطی که نیاز به تعامل بانکی ندارد مانند 
روابط فرهنگی گردشگری و مشورت های سیاسی و دیگری 
روابطی که نیاز به تعامل بانکی دارند و فرانسه برای اینکه 
جو روانی موجود شکسته شود باید اقدام کند. وی افزود: 
ما معتقدیم هیچ مشکلی از لحاظ مقرراتی در روابط بانکی 
وجود ندارد در چارچوب توافق هسته ای آمریکا باید از اینکه 

مانع روابط سایر کشور ها وجمهوری اسلامی ایران شود، 
خودداری کند. ظریف تصریح کرد: مشکل ترانسفر بانکی 

نبود اراده سیاسی است.
وزیر امور خارجه کشورمان در این دیدار همچنین بر 

همکاری دو کشور در مبارزه با تروریست تاکید کرد.
رئیس مجلس سنای فرانسه نیز در این دیدار با تاکید 
بر گسترش مناسبات دو کشور از توافقات اقتصادی بین دو 
کشور در جریان سفر روحانی به فرانسه ابراز خشنودی کرد.

لزوم  و  منطقه  در  ایران  نقش  بر  همچنین  وی 
مشورت های سیاسی بین دو کشور در خصوص مساله 

سوریه و لبنان تاکید کرد. 
تاکید فرانسو اولاند بر افزایش 
مشورت های سیاسی با ایران

همچنین محمد جواد ظریف در جریان حضور در 
فرانسه با فرانسوا اولاند رئیس جمهور این کشور دیدار و در 
مورد کلیه ابعاد روابط سیاسی، اقتصادی، فرهنگی، دانشگاه 
و روابط بانکی دو کشور گفتگو کرد. وزیر امور خارجه 
کشورمان در این دیدار تاکید کرد: بدنبال سفر دکتر روحانی 
به پاریس، روابط دو کشور جهت گیری بسیار خوبی پیدا 
کرده است. ظریف با اشاره به ملاقاتهای خود بامقامات 
فرانسوی آنها را سودمند وثمر بخش خواند و اضافه کرد: در 
حال حاضر زمینه ها برای همکاری دو کشور فراهم است. 
وی هچنین افزایش رایزنی بین دو کشور برای ارتقا امنیت 
منطقه را مورد تاکید قرار داد. فرانسوا اولاند رئیس جمهور 
فرانسه نیز در این دیدار بر گسترش مناسبات در همه زمینه 
ها تاکید کرد. رئیس جمهور فرانسه از افزایش پرواز های 
بین دو کشور استقبال نمود. وی همچنین مشورتهای 
سیاسی بین دو کشور را مورد تاکید قرار داد. رئیس جمهور 
فرانسه لزوم حمایت از دولت عراق برای مبارزه باتروریسم 
را خاطر نشان کرد. در این دیدار همچنین مسائل یمن و 

سوریه مورد بحث و تبادل نظر قرار گرفت.

ظریف در آکادمی دیپلماتیک بین المللی فرانسه؛

مشکل تعاملات بانکی به اقدامات آمریکا بر می گردد

آیت الله امجد گفت: نیاز نیست در شب 
قدر تا صبح قرآن بزرگ بر سر گیریم و صبح 
قرآن را زیرپا بگذاریم. قرآن درس زندگیست 
و باید در تمام زندگی ما تجلی کند. با دین، 

شهید و انقلاب نمی توان بازی کرد.
آیت الله امجد جمعه شب گذشته در 
مراسم احیاء شب نوزدهم ماه مبارک رمضان 
در موسسه نوید صالحین، گفت: در این عالم، 
برخی احکام بر برخی احکام دیگر و برخی 
قوانین بر برخی قوانین دیگر حاکم هستند. 
تبعیت بر همه چیز حاکم است و اگر تبعیت 
این  به  باشد، جامعه  بر همه چیز حاکم 

بدبختی نمی افتد.
سوره  خواندن  از  پس  ادامه  در  وی 
قدر، سوره حمد را برای از بین رفتن تمام 
دردهای بی درمان، نجات زندانیان بی گناه، 
شفای مریضان، رفع مشکلات جوانان برای 

ازدواج و... قرائت کرد.
کرد:  تصریح  ادامه  در  امجد  الله  آیت 
را  نعمت خدادادی  کدام  راستی شکر  به 
می توانیم به جا آوریم؟ شما می توانید شکر 
را وادار کرده روزی 10  کنید که خدا ما 
مرتبه قرآن بخوانیم؟ امام با آن همه گرفتاری 
روزی چندین مرتبه قرآن می خواند؛ امام 

چهره مظلومی است.
وی با اشاره به اینکه هرچه خدا گفت، 
برعکس انجام دادیم، تصریح کرد: ما امانت 
خدا هستیم و به خودمان خیانت کردیم؛ 
خدا گفت »نکنید«، انجام دادیم؛ خدا گفت 
»انجام دهید«، نکردیم. ما گوش شنوا نداریم.

آیت الله امجد با تاکید بر اینکه اعتدال 
انجام  را  کاری  هیچ  یا  گفت:  نداریم، 
نمی دهیم، یا همه کار می کنیم. مدیر باید 
باید  مدیر  باشد؛  مدیریت  دارای 4 شرط 
اختیار داشته باشد، امین باشد، حسابرس 

باشد و آگاهی داشته باشد.

وی با تاکید بر اینکه مشکلات زیادی در 
جامعه وجود دارد که انسان را خُرد می کند، 
اظهار کرد: امشب آمده ایم تا قرآن را روی سر 
بگذاریم؛ قرآن نور است، قرآن هدایت است. 
مشکلات جامعه کم نیست؛ مشکلات جامعه 
آدم را خرد می کند. امشب آمدیم برای ظهور 
امام زمان )ع( دعا و طلب مغفرت کنیم. باید 

از گناهان خود توبه کنیم.
آیت الله امجد با اشاره به شهادت آیت 
الله مدنی، گفت: آیت الله مدنی 40 سال 
قبل از شهادتش، شک کرده بود که کشته 
می شود، وی یکپارچه نور بود؛ شب احیاء 
بالای منبر رفته بود و به مردم گفته بود که 
»آقایان شما آمدید از گناهانتان توبه کنید، 
من آمده ام از منبر هایم توبه کنم«. آیت الله 
ارزش ها  به  نسبت  بزرگوار،  مدنی، شهید 
حساس بود اما بالای منبر رفته بود و گفت 

که می خواهم از منبر خود توبه کنم.
وی با تاکید بر اینکه آمده ایم امشب با 
علی )ع( آشتی کنیم و او را بشناسیم، اظهار 
کرد: این دنیا متاع غرور و متاع بلاغ است؛ 
دنیا معبد، دانشگاه و جای انبیاء است؛ اینجا 

از بهشت بالا تر است چرا که در بهشت ترقی 
عملی نیست، در دنیا با یک صلوات به عرش 
می رسید. اینجا، جای متاع بلاغ است؛ اما 
هیچ کس به اندازه حضرت علی )ع( به دنیا 
تیر نزده است، چیست دنیا؟ از خدا غافل 
شدن. آیت الله امجد با تاکید بر اینکه انسان 
نباید اسیر نان و آب باشد، گفت: ما همه 
کهکشان  آسمان،  زمین،  خدادادی،  ابزار 
و... را که برای انسان آفریده شده را به یاد 
داریم؟ فرض کنیم بهشت و جهنم نباشد، آیا 
درست است که گناه کنیم؟ همه این ها برای 

این است که انسان نان و آب داشته باشد.
وی تصریح کرد: پیغمبر )ص(، حضرت 
علی و امام زمان )عج( پدران شما هستند، 
چه غم دارید؟ کسی پدر دارد، غم دارد؟ 
علی )ع( بعد از پیامبر جانشین است، علی 
جان شیرین پیامبر است. خدا به نام علی )ع( 
جلوه کرده است، می خواهید خدا را ببینید، 
علی )ع( را ببینید. آیت الله امجد با تاکید 
بر اینکه اگر مجتهد عادل و رساله عملی 
داشته باشیم، پیرو علی می شویم، خطاب 
به حاضرین اظهار کرد: انسان درصورتی که 

خود را بشناسد می تواند خدا را بشناسد، 
خود را بیابید تا خدا را بشناسید. چه بخواهید 
و چه نخواهید بهشت و جهنم وجود دارد، 
امشب خود را بشناسید. وی ادامه داد: فردی 
به امام حسین )ع( می گوید، می خواهم گناه 
کنم؛ امام حسین )ع( مانند ما نیست که به 
او بگوید خبیث، ملعون؛ او را بگیرید، ببرید، 
110 را خبر کنید و ببرید زندان؛ امام حسین 
)ع( انسان است. بشر با انسان فرق می کند؛ 
این بشر آمده تا انسان شود، انسان بی   نهایت 
بزرگ. حضرت می فرماید، اگر می خواهی 
گناه کنی، برو جایی که خدا تو را نبیند؛ این 

بزرگان این گونه تربیت می کردند.
به گزارش ایلنا به نقل از جماران، آیت 
اهل  افزود: ممکن است فردی  امجد  الله 
گناه باشد و در   نهایت به بهشت برود، ممکن 
است فردی تمام عمر در حوزه باشد و به 
ته جهنم برود. تمام بدبختی ما از خودبینی 
و تمام سعادت در خدا پرستی است. انسان 
باید بداند که مبداء است. دریا است؛ خویش 
را باید در خویش پیدا کند. ما خودبینیم. 
خودبینی، تکبر، کبر به همراه می آورد. ما 
دو دشمن چون نفس و زینت دنیا داریم و 
تمام بدبختی ما از خودپرستی، خودبینی و 
عدم خداپرستیمان است. ما همه را جهنمی 

و خود را بهشتی می دانیم.
وی با تاکید بر اینکه امشب برای توبه 
آمده ایم، اظهار کرد: خدا غیر از قاتل امام 
هرکس،  می بخشد؛  را  همه  )ع(  حسین 
توبه  می تواند  فرصت  هر  هرجا،  هرچه، 
مرده های  ما  است.  پشیمانی  توبه،  کند. 
عمودی هستیم که بعدا افقی می شود. باید 
»خداییمان« را کنار بگذاریم، در این صورت 
آدم  می کنیم،  خدایی  تا  می شویم؛  آدم 
نمی شویم. اگر بتوانیم امشب خودخواهیمان 

را کنار بگذاریم به عرش می رویم.

در  تهران  مردم  اصلاح طلب  نماینده   
عملکرد  نحوه  از  انتقاد  با  دهم  مجلس 
مرکز  رئیس  انتخاب  در  هیات رئیسه 
پژوهش ها اعلام کرد: عارف، انسانی متدین 
و متخلق است و به هیچ عنوان حاضر نیست 
یک  به  رسیدن  برای  را  اخلاقی  فضائل 

منصب سیاسی، زیرپا بگذارد.
محمدجواد فتحی در گفت وگو با ایلنا، 
از  برخی  منطقه ای  نگاه های  از  انتقاد  با 
نمایندگان مجلس، گفت: فراکسیون امید 
همواره با نگاهی کلان برای حل مشکلات 
اساسی و اصلی کشور اقدام کرده و ما به 
دور از نگاه های منطقه ای، در راستای بهبود 

وضعیت مردم تلاش می کنیم.
او با انتقاد از عملکرد مجلس درخصوص 
کمیسیون های  هیات رئیسه  انتخابات 
موقعیت  از  که  کسانی  گفت:  تخصصی 
نمایندگی استفاده ابزاری می کنند باید در 
پیشگاه خداوند و ملت ایران پاسخگو باشند و 
درواقع از کسانی که قاعده وظیفه نمایندگی 
مجلس را زیرسوال می برند، باید پرسید که 
چرا به آن شیوه عمل می کنید. ما بنابر قاعده 

اصلاح طلب  نماینده  این  می کنیم.  عمل 
مردم تهران با اعلام خبر برگزاری انتخابات 
در  امید  فراکسیون  دائمی  هیات رئیسه 
نخستین جلسه مجمع که پس از تعطیلات 
برنامه  گفت:  شد،  خواهد  برگزار  مجلس 
فراکسیون امید این است که به مباحث 
کلان و کلیدی که مجلس باید به آن ها ورود 
داشته باشد، با جدیت خواهیم پرداخت و 

طرح های خوبی را به مجلس خواهیم آورد.
عضو فراکسیون امید در مجلس دهم با 
اشاره به این که ملت ایران بهترین ناظر و داور 
خواهد بود، ادامه داد: البته احتمال دارد، این 
طرح ها به دلیل همین نگاه های منطقه ای یا 
رویکردهای سیاسی، موفق به اخذ رای از 
صحن نشود اما این مسئله باعث نمی شود 
که ما از تلاش دست بکشیم و مردم نیز 
متوجه خواهند شد که ما کارمان را انجام 

خواهیم داد. 
زندگی  از  روایتی  به  اشاره  با  فتحی 
از  ایشان  خودداری  )ع(،  امیرالمومنین 
کشتن عمروعاص به دلیل کشف عورت، 
صفین،  جنگ  در  ظاهری  شکست های 

حسن  امام  خلع  نهروانی،  خوارج  ظهور 
مجتبی )ع( و حتی شهادت حضرت امام 
حسین )ع( در سال 61 هجری را نتیجه 
توالی   همان اقدام اخلاقی حضرت علی )ع( 
دانست و گفت: امروز پس از 1400 سال 
ما همچنان حضرت امیرالمومنین )ع( را به 
دلیل رعایت امر اخلاقی، پیروز می دانیم و 
در جریان انتخابات هیات رئیسه و همچنین 
کمیسیون های تخصصی نیز آقای عارف، 
انسانی متدین و متخلق است و به هیچ 
عنوان حاضر نیست فضائل اخلاقی را برای 
رسیدن به یک منصب سیاسی، زیرپا بگذارد.

قضایی  و  حقوقی  کمیسیون  عضو 
مجلس دهم همچنین با انتقاد از عملکرد 
انتخاب  هیات رئیسه مجلس در خصوص 
یادآور  پژوهش های مجلس،  مرکز  رئیس 
شد: به نظر می رسد، دوستان در هیات رئیسه 
مجلس دست به نوعی بازی سیاسی زدند 
که بر این اساس، ابتدا اعلام کردند متقاضیان 
نام نویسی کنند و من نیز در این راستا، اقدام 
کردم اما پس از آن متوجه شدم که این 
نام نویسی به این دلیل بوده که بتوانند توجیه 

کنند که چون دکتر عارف تمایلی به حضور 
انتظار  نباید  نداشته،  پژوهش ها  مرکز  در 
داشته باشد که ریاست مرکز پژوهش ها به 

ایشان پیشنهاد شود.
این نماینده اصلاح طلب مردم تهران، با 
اشاره به روند نام نویسی برای ریاست مرکز 
پژوهش های مجلس، گفت: پس از آن که 
برای این منظور نام نویسی کردم، از بنده 
دعوت  بنده  از  حتی  و  خواستند  مدارک 
کردند تا با حضور در جلسه ای، برنامه های 
خود را برای اداره مرکز پژوهش های مجلس 
ارائه کنم اما همه این مسائل، یک بازی بود 
و از پیش از انجام این مسائل، واضح و مسلم 
بود که رئیس مرکز پژوهش ها از قبل تعیین 
شده است و تنها هدف من از نام نویسی 
که  آن چنان  اقدام،  این  که  بود  این  نیز 

می خواستند بدون هزینه انجام نشود.
او گفت: در واقع با آگاهی از این مسائل 
نام نویسی کردم و ادعا می کنم که به مراتب از 
آقای دکتر جلالی شایستگی بیشتری برای 
تصدی این پست دارم که سوابق اجرایی و 

علمی بنده این ادعا را اثبات می کند.

آیت الله امجد در مراسم شب احیا:

با دین، شهید و انقلاب نمی توان بازی کرد 

یک نماینده اصلاح طلب؛

 عارف برای مناصب سیاسی اخلاق را زیرپا نمی گذارد 

حسن بختیاری زاده
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آخرین نرخطلا د ر ایران 

4,677,000یک مثقال طلا

1,079,700یک گرم طلای 18

آخرین نرخانواع سکه

10,570,000سکه بهار آزاد ی

10,580,000سکه امامی

5,300,000نیم سکه

2,770,000ربع  سکه

1,820,000سکه یک گرمی

قیمت   نمایندگینام خود رو

 36,800,000 206 تیپ 5

EF7 43,000,000  دنا با موتور 

GLX 405 28,600,000 پژو 

SLX 405 30,600,000 پژو 

ELX 39,700,000 پژو پارس 

 35,300,000 پژو پارس سال

E2 90 38,000,000 تند ر 

LX 33,000,000 رانا 

TU5 33,300,000رانا 

 30,100,000 سمند LX سال

EF7 29,900,000 سمند 

ELX 36,100,000 سورن 

قیمت  نمایندگینام خود رو

300 z 52,000,000 زوتی 

EX151 17,420,000سایپا کارا

 20,600,000 سایپا 111

SE 132 20,200,000 سایپا 

SE 141 18,500,000 سایپا 

 20,100,000 سایپا 131



قیمت   نمایندگینام خود رو

315 MVM 40,500,000 

 MVM 46,000,000 550 دنده ای

X33 62,000,000 تیگو 

سود بادآورده قاچاق و افزایش تقاضای سیگار
بر اساس آخرین آمارها در سال گذشته حجم قاچاق سیگار 544 میلیون دلار بوده است 
که هرچند طبق اعلام مسئولان مبارزه با قاچاق کالا کاهش 3.5 میلیارد نخ را تجربه کرده 
اما افزایش تقاضا در بازار داخلی و سود بادآورده در این بخش باعث شده که قاچاق این کالا 

همچنان ادامه داشته باشد.
سیگار جزو اقلامی است که قاچاق آن در سطح وسیعی انجام می شود و بخش قابل توجهی 
از بازار داخل را به خود اختصاص داده است. همین مسئله مشکلاتی را برای تولید این کالا 
در داخل ایجاد کرده است، چرا که به گفته کارشناسان این عرصه، قیمت سیگار قاچاق در 
مقایسه با سیگار داخلی پایین تر است و همین موضوع افزایش تقاضا برای سیگار قاچاق بالا 
برده است.به گفته محمد حسین برخوردار - رییس سابق شرکت دخانیات - سیگاری که 
قاچاق می شود در کنار پایین بودن قیمت، کیفیت پایین و نامطلوبی دارد که باعث به خطر 
افتادن سلامت جامعه می شود.بنا به گفته وی، بین 35 تا 40 درصد بازار داخلی سیگار را 
سیگار قاچاق تشکیل می هد.پیش از این سهم شرکت دخانیات از تامین سیگار داخلی بیشتر 
بوده است اما در حدود یک دهه گذشته این سهم روند نزولی داشته است. در حالی که در 
سال های قبل تر سهم تولید سیگار در داخل 24 میلیارد نخ بوده که در سال 1393 تولید 
و فروش سیگار به 9 میلیارد نخ کاهش یافته است. هر چند که برخی دیگر از آمارها نشان 
می دهد که این روند در سال 1394 افزایش داشته است و از کل مصرف سیگار در داخل در 
سال گذشته 30 میلیارد نخ آن تولید داخل بوده است.اما به گفته نخعی - مدیر کل مبارزه با 
قاچاق کالاهای هدف ستاد مرکزی مبارزه با قاچاق کالا و ارز - حجم قاچاق سیگار در سال 
گذشته نسبت به سال 1393 معادل 3.5 میلیارد نخ کاهش داشته است.نخعی درباره آخرین 
وضعیت قاچاق سیگار عنوان می کند که در سال گذشته مجموع تولید داخلی و مشارکتی 
29 میلیارد نخ بوده است و 16.4 میلیارد نخ نیز واردات قانونی انجام شده است.به گفته وی، 
مجموع کشفیات قاچاق سیگار در سال گذشته  500 میلیون از ۸.5 میلیارد نخ بوده است 
که این مقدار نسبت به مدت مشابه در سال 1393 کاهش داشته است.    مدیرکل مبارزه با 
قاچاق کالاهای هدف ستاد مرکزی مبارزه با قاچاق کالا و ارز همچنین گفته که افزایش تقاضا 
در بازار داخلی و سود باد آورده در این بخش باعث شده که قاچاق این کالا همچنان ادامه 
داشته باشد؛ هر چند بر اساس اقدامات سال گذشته، شاهد کاهش قاچاق سیگار بوده ایم.

طبق برآوردهای مسئولان، سال گذشته حدود 10 میلیارد دلار حجم قاچاق نسبت به سال 
1393 کاهش یافته است وهرچند که اقدامات و برنامه هایی در حوزه مبارزه با قاچاق انجام 

شده و موثر بوده اما قطعا کافی نبوده است.

معاون اقتصادی وزارت امور اقتصادی و دارایی گفت: اقتصاد مقاومتی به عنوان یک راهبرد 
کلان و بلندمدت برای تعالی و پیشرفت کشور است و این وزارتخانه تحقق این مهم را با 12 
پروژه اولویت دار در سال جاری پیگیری می کند که از جمله آنها جذب هفت میلیارد دلار سرمایه 

گذاری خارجی است. 
»شاپور محمدی« روز گذشته  در گفت وگو با ایرنا، به برنامه های ملی اقتصاد مقاومتی و 
پروژه های اولویت دار وزارت امور اقتصادی و دارایی اشاره کرد و افزود: در این زمینه رویکردهای 
عدالت بنیانی، مردمی بودن، دانش بنیانی، درون زایی، برونگرایی و همچنین تعیین نقش 
دستگاه های اجرایی و مناطق جغرافیایی با استفاده از همه ظرفیت های کشور بویژه جوانان از 
تاکیدات رهبر معظم انقلاب است.وی بیان داشت: سیاست های کلی اقتصاد مقاومتی ابلاغی 
توسط رهبر معظم انقلاب، دارای دو رویکرد کلی »کاهش و رفع تهدیدات خارجی و تنگناهای 
اقتصادی و توانمندسازی ساختار اقتصادی کشور برای مقابله با بحران ها و نوسان های به وجود 
آمده در اقتصاد بین الملل« است.محمدی خاطرنشان ساخت: نتیجه جلسه های برگزار شده در 
ستاد فرماندهی اقتصاد مقاومتی برای بازنگری در برنامه های اقتصاد مقاومتی، تنظیم 12 برنامه 
ملی است که مسئولیت سه برنامه »پیشبرد برونگرایی اقتصاد«، »شفاف سازی و سالم سازی 
اقتصاد« و »مردمی کردن اقتصاد« به وزارت امور اقتصادی و دارایی محول شده و علاوه بر آنها، 

این وزارتخانه مسئولیت چند طرح از برنامه های دیگر اقتصاد مقاومتی را عهده دار است.
وی ادامه داد: برنامه ملی پیشبرد برونگرایی اقتصاد شامل 6 طرح و 20 پروژه، در پانزدهمین 
جلسه ستاد فرماندهی اقتصاد مقاومتی تصویب شد که اجرای پنج پروژه از این برنامه بر عهده 

وزارت امور اقتصادی و دارایی است.
معاون وزیر اقتصاد اضافه کرد: برنامه ملی شفاف سازی و سالم سازی اقتصاد شامل 6 طرح و 
15 پروژه است که در شانزدهمین جلسه ستاد فرماندهی اقتصاد مقاومتی به تصویب رسیده و 
اینک، اجرای چهار پروژه از این برنامه با مسئولیت وزارت اقتصاد قطعی شده و برخی از پروژه ها 
در حال پیگیری است.وی اظهار داشت: برنامه ملی مردمی کردن اقتصاد هنوز در ستاد فرماندهی 
اقتصاد مقاومتی تصمیم گیری نشده است اما به طور مقدماتی دارای سه طرح با 15 پروژه بوده 
که اجرای چهار پروژه بر عهده وزارت متبوع است.به گفته محمدی، در سایر 9 برنامه اقتصاد 
مقاومتی، وزارت امور اقتصادی و دارایی در سه برنامه اصلی »برقراری انضباط مالی در بخش 
عمومی و قطع وابستگی به بودجه نفت«، »ارتقای توان تولید ملی« و »هدفمندسازی یارانه ها«، 
مسئولیت 11 پروژه را بر عهده دارد.وی یادآورشد: وزارت امور اقتصادی و دارایی در مجموع 

مسئولیت 24 پروژه را بر عهده دارد که طبق تصمیم های هجدهمین جلسه ستاد فرماندهی 
اقتصاد مقاومتی، 12 پروژه از آن به عنوان پروژه های اولویت دار برای اجرا در سال 1395 تعیین 

شده اند.
 12 پروژه اولویت دار اقتصاد مقاومتی

معاون اقتصادی وزارت امور اقتصادی و دارایی در ادامه » جذب هفت میلیارد دلار سرمایه 
گذاری خارجی، تدوین برنامه گسترش تعاملات اقتصادی بین المللی؛ اجرا و نظارت بر حسن 
اجرا، استقرار گمرک الکترونیک و یکپارچه، گسترش کامل بستر یکپارچه تبادلات الکترونیکی 
و اقتصادی )بیتا(، تکمیل فرآیند واگذاری سهام بنگاه های مشمول واگذاری، ساماندهی سهام 
عدالت، عملیاتی کردن مقررات و بهبود هشت پله ای رتبه کشور در سهولت کسب و کار، توسعه 
بازار و تقویت نقش آن در تامین سرمایه بنگاه ها، طراحی و استقرار خزانه داری الکترونیکی، 
مولدسازی و مدیریت دارایی های دولت، پیاده سازی کامل مالیات بر ارزش افزوده و پیاده سازی 

طرح جامع مالیاتی« را 12 پروژه اولویت دار این وزارتخانه برای اجرا در سال 95 برشمرد.
* جذب 7 میلیارد دلار سرمایه گذاری خارجی

محمدی با اشاره به پروژه جذب هفت میلیارد دلار سرمایه گذاری خارجی، بیان کرد: تجهیز 
منابع مالی برای اقتصاد کشور با اثرات غیرتورمی، تامین بخشی از منابع مالی مورد نیاز طرح های 
خصوصی و دولتی سرمایه گذای کشور برای پوشش شکاف میان پس انداز و سرمایه گذاری 
ملی، افزایش کیفیت کالاهای ساخت داخل و کاهش قیمت ناشی از به کارگیری فناوری های 
روزآمدتر و افزایش رقابت، رشد صادرات و کسب بازارهای جهانی، ارتقای بهره وری، اشتغال زایی 

و فناوری و افزایش درآمدهای مالیاتی، اهداف این پروژه را تشکیل می دهند.
* بهبود 34 پله ای فضای کسب و کار در دولت یازدهم

وی با اشاره به برنامه ریزی برای صعود هشت پله ای سالیانه فضای کسب و کار در برنامه ششم 
توسعه، یادآورشد: رتبه کنونی ایران 11۸ است که در مقایسه با رتبه 152 کشور در آغاز بکار 

دولت یازدهم، صعودی 34 پله ای نشان می دهد.
به گفته این مقام مسئول، ارتقای رتبه تنها هدف دولت نیست، زیرا فقط برای سرمایه گذاری 
خارجی ملاک عمل قرار می گیرد و اصل این است که مردم احساس خوبی در زمینه کسب 
و کار داشته باشند.وی تصریح کرد: بررسی ۸00 مجوز از منظر قانونی و حذف یا تجمیع آنها، 
بررسی 500 مجوز از نظر اصلاح فرآیندهای صدور و تمدید، حصول الزامات لازم برای بهبود 
هشت پله ای شاخص سهولت انجام کسب و کار و تعیین اولویت های اصلاحی مربوط به 20 

درصد قوانین و مقررات احصا شده تا پایان نیمه نخست امسال، اهداف قابل اندازه گیری پروژه و 
معیارهای سنجش موفقیت آن در سال 95 است.

محمدی خاطرنشان ساخت: در زمینه بهبود محیط کسب و کار، با راه اندازی سامانه اینترنتی 
»قوانین مخل« به آدرس http://ria.mefa.ir ، قوانین و مقرراتی که از نظر بخش خصوصی مخل 

است، شناسایی می شوند.
وی گفت: مردم می توانند با مراجعه به این سایت، درباره قوانین و مقررات اعلام نظر کنند و 
در تلاشیم تا هر ساله فرآیند اصلاحی 20 درصد از قوانین احصا شده را در دولت و مجلس 

پیگیری کنیم.
معاون وزیر اقتصاد یادآورشد: در بخش مجوزها نیز با همکاری وزارت ارتباطات و فناوری 
اطلاعات و سازمان مدیریت و برنامه ریزی کشور، تفاهم نامه ای برای راه اندازی یک سامانه 
پیامکی کسب و کار منعقد شده که در آن، همه دستگاه ها مکلف شده اند مجوزهای مهم )که 
تعداد قابل توجهی از مردم با آنها سرو کار دارند( را از شروع درخواست مجوز تا مرحله صدور، 
پیامک کنند.وی افزود: مشخص شدن آهنگ اداری مجوزها، پایش میزان کندی صدور مجوزها، 
مشخص شدن دستگاه های کم کار و اصلاح کاستی ها، از جمله مزایای این سیستم پیامکی است 

که امید می رود تا پایان امسال اجرایی شود.
محمدی ادامه داد: این سامانه به شکل محدود، اکنون در دستگاه هایی همچون شرکت آب 
و فضلاب، نیروی انتظامی و سازمان ثبت شرکت ها موجود است اما همه جانبه نگر بوده و همه 

مراحل از زمان درخواست تا صدور مجوز در آن ثبت می شود.
وی ادامه داد: این سامانه می تواند به عنوان مانیتورینگ در لحظه استفاده شده و حتی 
ارائه گزارش ها به بانک جهانی بر همین مبنا انجام شود.به گفته این مقام مسئول، از 
سال آینده سقف زمانی اعلامی دستگاه ها برای صدور مجوزها بررسی شده و با مطابقت با 
تجربه های جهانی، در صورت نیاز کاهش خواهد یافت.وی بیان داشت: هیات مقررات زدایی 
متشکل از وزیر امور اقتصادی و دارایی، رئیس دیوان محاسبات، رئیس سازمان بازرسی کل 
کشور، نمایندگان سه اتاق اصناف، تعاون و اتاق ایران و دو نفر از نمایندگان مجلس است 

که به عنوان مرجع قانونی، تسهیل صدور مجوزها را دنبال می کنند.
به گزارش ایرنا، امسال به تدبیر رهبر معظم انقلاب »اقتصاد مقاومتی؛ اقدام و عمل« نام گرفته 
است. سیاست های کلی اقتصاد مقاومتی بیست و نهم بهمن ماه 1392 از سوی ایشان ابلاغ شد 

که شکوفایی اقتصادی را از منظرهای گوناگون در نظر دارد.

معاون اقتصادی وزارت امور اقتصادی و دارایی  اعلام کرد:

12پروژه اولویت دار وزارت اقتصاد برای تحقق اقتصاد مقاومتی 

 هیات حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک منطقه یک 
قم تصرفات مالکانه مفروزی متقاضیان پرونده های تشکیلی طبق قانون 
مذکور را براساس گزارش کارشناسان و به استناد مدارک موجود در 

پرونده به شرح آراء ذیل تایید نموده اند.
1- رأی شماره 139560330001003301 مربوط به پرونده کلاسه 
جمکرانی  اراضی  خانمعبداله  1391114430001010110آقای/ 
فرزند میرزا آقا 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 425/82 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 1/690 -اصلی واقع در بخش4 ثبت قم 

خریداری سند رسمی.
 2- رأی شماره 139560330001004238 مربوط به پرونده کلاسه 
1392114430001000170 آقای/ خانم سید عباس میرائی فرزند 
آقا سید حسین 6دانگ یک باب ساختمان  بمساحت 51/60 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11191 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 
خریداری عادی مع الواسطه از محمد ولی احدی از وراث غلامرضا ولی . 
3- رأی شماره 139560330001003179 مربوط به پرونده کلاسه 
1392114430001002162 آقای / خانم غلامحسین غفاری ثابت 
فرزند اسمعیل 3دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 
60/47 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10446 -اصلی واقع 

در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی. 
4- رأی شماره 139560330001003176 مربوط به پرونده کلاسه 
1392114430001002164 آقای / خانم محمد حسین خان بابائی 
فرزند محمد3دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 
60/47 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10446 -اصلی واقع 

در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی. 
پرونده  به  مربوط  شماره 139460330001026171  رأی    -5
شیرزاد  اکرم  خانم   / آقای   1391114430001006295 کلاسه 
فرزند محمد6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 152/25 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10455 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری سند رسمی. 
6-  رأی شماره 139560330001002867 مربوط به پرونده کلاسه 
فرزند  مرادی  مرتضی  خانم   / آقای   1391114430001008055
غلامعلی6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 126/40 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 10463 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری سند رسمی. 
پرونده  به  مربوط   139560330001004133 شماره  رأی   -7
گیلکی  جواد  خانم   / آقای  کلاسه 1394114430001000753 
فرزند حسینعلی6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 153 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10965 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003768  رأی    -8 
کلاسه 1391114430001000795 آقای / خانم اسماعیل بخشعلی 
فرزند مسلم 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 169/56 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 11010 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001005848  رأی   -9  
کلاسه 1391114430001008694 آقای / خانم رضا شعبان زاد قم 
فرزند محمد6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 154 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 10427 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  رأی شماره 139560330001003650   -10 
کلاسه 1391114430001004849 آقای / خانم مهدی زند فرزند 
قدرت اله6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 45 متر مربع بر روی 
قسمتی از پلاک ثبتی 11243 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط   11- رأی شماره 139560330001004808 
کلاسه 1392114430001002934 آقای / خانم حبیب اله رجا ء 
قمی فرزند امیر6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 209 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 10275 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001002483  رأی   -12 
کلاسه 1392114430001002522 آقای / خانم محسن زرینی فرزند 
حسین6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 61/59 متر مربع بر روی 
قسمتی از پلاک ثبتی 10425 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری 

عادی مع الواسطه از غلامعلی عباسی احدی از وراث مصطفی عباسی .
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004458   13-رأی 
کلاسه 1391114430001009961 آقای / خانم محمد حسین قائم 
پناه فرزند عبدالحسین 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 77/35 متر 
مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11191 -اصلی واقع در بخش1 

ثبت قم خریداری سند رسمی.
 14-  رأی شماره 139560330001003267 مربوط به پرونده 
رنجبر  / خانم علیرضا  آقای  کلاسه 1392114430001003478 
فرزند غلامحسین 3دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 
180 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10482/9 -اصلی واقع 

در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  رأی شماره 139560330001003266   -15 
/ خانم منصوره یزدی  آقای  کلاسه 1392114430001003479 
فرزند ابوالفضل 3دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 
180 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10482/9 -اصلی واقع 

در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی. 
پرونده  به  مربوط   139560330001002875 شماره  16-رأی 
کلاسه 1391114430001010387 آقای / خانم امیر حسین نجف 
زاده فرزند حسین 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 100 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10633 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  رأی شماره 139560330001004662   -17 
ابوالفضل  / خانم سید  آقای  کلاسه 1392114430001002914 
چهل اخترانی فرزند سید باقر6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 
103/50 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10393 -اصلی واقع 

در بخش1 ثبت قم خریداری عادی از سید علی چهل اخترانی .
پرونده  به  مربوط   18- رأی شماره 139560330001003552 
/ خانم سعید طاهری  آقای  کلاسه 1391114430001003749 
فرزند ناصر6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 103/99 متر مربع بر 

روی قسمتی از پلاک ثبتی 9441 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 
خریداری سند رسمی.

پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004378   19-رأی 
داودی  علی  خانم   / آقای   1392114430001003384 کلاسه 
سرشت فرزند عباسعلی6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 144/75 
متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی باقیمانده 10456 -اصلی واقع 

در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003662  20- رأی   
کلاسه 1391114430001005734 آقای / خانم ایرج عرب زاده 
فرزند نقی 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 107/70 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 1/371 -اصلی واقع در بخش4 ثبت 
قم خریداری عادی مع الواسطه از غلامرضا حاتمی احدی از وراث تقی 

حاتمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004588   21- رأی 
کلاسه 1391114430001007846 آقای / خانم ابوالفضل خراسانی 
نیا فرزند حبیب الله6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 180/63 متر 
مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10254/24 -اصلی واقع در بخش1 

ثبت قم خریداری سند رسمی. 
پرونده  به  مربوط   139560330001004386 شماره  22- رأی 
کلاسه 1392114430001000896 آقای / خانم ابوالفضل حمزه 
ءفرزند علی اصغر6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 134 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11218/3 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139460330001026169  23- رأی   
علی  محمد  خانم   / آقای   1391114430001010171 کلاسه 
غلامی فرزند علی اکبر6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 180/95 
متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی باقیمانده 11142 -اصلی واقع 

در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001006589  24- رأی   
علی  سید  خانم   / آقای   1392114430001003640 کلاسه 
سرکشیکیان فرزند آقا محمد6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 
105 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 72و71و10250/30/70 
-اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری عادی از وراث محمد روحانی 
نسبت به 8/75متر مربع و خریداری عادی مع الواسطه از تقی حاج 
علینقی نسبت به 96/25متر مربع که پلاک 10250/30تفکیک 
گردیده  و متصرفی متقاضی نسبت به 70فرعی 5/95متر مربع و پلاک 
71فرعی 58/32متر مربع و پلاک 72فرعی 19/30متر مربع و قسمت 

شارع 21/43متر مربع می باشد.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001006522  25- رأی   
کلاسه 1391114430001007180 آقای / خانم زهرا زنگی فرزند 
ماشاالله6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 86/45 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 11003 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003064  26- رأی   
کلاسه 1391114430001005272 آقای / خانم محسن استادیان 
خانی فرزند محمود6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 40/90 متر 
مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11285/162 -اصلی واقع در 

بخش1 ثبت قم خریداری عادی مع الواسطه از شکراله بیگدلی . 
27- رأی شماره 139560330001002877 مربوط به پرونده کلاسه 
1391114430001001976 آقای / خانم شهین تاج بهرامی بسحاق 
فرزند قلی6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 110 متر مربع بر روی 
قسمتی از پلاک ثبتی 11038/27 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری عادی مع الواسطه از صندوق ذخیره علوی. 
پرونده  به  مربوط   139560330001005714 شماره  28- رأی 
کلاسه 1393114430001000570 آقای / خانم علی برجیان فرزند 
محمد6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 87/25 متر مربع بر روی 
قسمتی از پلاک ثبتی 1مکررفرعی از 10543 -اصلی واقع در بخش1 

ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139460330001016779  29- رأی   
کلاسه 1391114430001004723 آقای / خانم ابوالقاسم موحدیان 
فرزند عزیزاله 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 103/35 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10608/9 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری عادی مع الواسطه از حسین توانایی.
پرونده  به  مربوط   139560330001003766 شماره  30- رأی   
مرتضی  خانم   / آقای   1392114430001002758 کلاسه 
افخمی اردکانی فرزند حسین6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 78 
متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10473 -اصلی واقع در بخش1 

ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004236  31- رأی   
کلاسه 1392114430001003473 آقای / خانم علیرضا حامدی 
فرزند نجاتعلی6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 68/64 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11002 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003079   32- رأی 
کلاسه 1392114430001001926 آقای / خانم علی اکبر صادقی 
فرزند علی6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 100/80 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 11006 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری عادی مع الواسطه از اصغر اژدر.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004183   33- رأی 
نصیری  فرهاد  خانم   / آقای  کلاسه 1391114430001008621 
فرزند جعفر قلی6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 100 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 11135/803 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004175   34- رأی 
کلاسه 1391114430001008244 آقای / خانم محمد کاسه ساز 
فرزند حسن6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 26/77 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 10426 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003528   35- رأی 
کلاسه 1392114430001000718 آقای / خانم سید علی رضا 
حاجی میر احمدی فرزند سید مهدی6دانگ یک باب ساختمان 
بمساحت 161/60 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11003 

-اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003004  36- رأی   
پور  اجاغ  / خانم هاشم  آقای  کلاسه 1391114430001008156 
فرزند محمد6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 41/76 متر مربع 
بخش1  در  واقع  -اصلی  ثبتی 10325  پلاک  از  قسمتی  روی  بر 
و  مقدم  از کبری حسینی  الواسطه  مع  عادی  قم خریداری  ثبت 

طوبی هاشمی مقدم . 
پرونده  به  مربوط   139560330001002783 شماره  37- رأی 
کلاسه 1391114430001007826 آقای / خانم اصغر مومن فرزند 
محمد6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 86 متر مربع بر روی 
قسمتی از پلاک ثبتی 10475/55 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری عادی مع الواسطه از وراث علی محمد بیگدلی . 
پرونده  به  مربوط   139560330001002750 شماره  38- رأی 
کلاسه 1391114430001008152 آقای / خانم ذبیح اله یزدانی 
اصل فرزند حسین6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 94/68 متر 
مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی باقیمانده 11134 -اصلی واقع 

در بخش1 ثبت قم خریداری عادی از وراث سید جواد فاطمی قمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004800   39- رأی 
ملائی  رحمان  خانم   / آقای  کلاسه 1394114430001001466 
فرزند صفر6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 142/60 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 1/260 -اصلی واقع در بخش4 ثبت قم 

خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139460330001025432   40- رأی 
کلاسه 1392114430001002319 آقای / خانم محمد رضا اسلام 
پناه فرزند مرتضی6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 198/41 متر 
مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10275 -اصلی واقع در بخش1 

ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003493   41- رأی 
کلاسه 1391114430001008869 آقای / خانم امیر ولی فرزند 
محمد جواد6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 64/50 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 10422 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004116  42- رأی   
کلاسه 1391114430001005467 آقای / خانم علیرضا مانده علی 
جمکرانی فرزند محمد6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 106/52 
متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی باقیمانده 481فرعی از یک  

-اصلی واقع در بخش4 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003887   43- رأی 
رجب  ابراهیم  خانم   / آقای  کلاسه 1392114430001000523 
غلامحسینی فرزند حسین4دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان 
بمساحت 216/16 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 6938 

-اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003886  44- رأی   
کلاسه 1394114430001001247 آقای / خانم اعظم کلهری فرزند 
ناصر2دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 216/16 متر 
مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 6938 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004208   45- رأی 
کلاسه 1392114430002002507 آقای / خانم ابراهیم مقصودی 
فرزند حسین6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 132/98 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10981 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004261  46- رأی   
کلاسه 1391114430001001192 آقای / خانم حسین قربانی 
قمی فرزند حیدر6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 165/50 متر 
مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 9435/1 -اصلی واقع در بخش1 

ثبت قم خریداری عادی مع الواسطه از وراث حبیب اله غفاری. 
پرونده  به  مربوط   139560330001001450 شماره  47- رأی 
کلاسه 1391114430001008168 آقای / خانم علی کریمی اندانی 
فرزند نعمت اله 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 249/86 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10507 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 
قم خریداری عادی مع الواسطه از حسین آقامحمدی احدی از وراث 

نصراله آقا محمدی. 
پرونده  به  مربوط   139560330001007280 شماره  48- رأی 
کلاسه 1394114430001000950 آقای / خانم ابوالفضل حاجی 
علی گل فرزند علی اصغر6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 101 متر 
مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11006 -اصلی واقع در بخش1 

ثبت قم خریداری عادی مع الواسطه از وراث اصغر اژدر.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003214   49- رأی 
کاظمیان  رضا  خانم   / آقای  کلاسه 1391114430001005640 
فرزند سلطانعلی 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 60/03 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11038/27 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری عادی مع الواسطه از صندوق ذخیره علوی .
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001007142   50- رأی 
سامیان  رضا  خانم   / آقای   1391114430001005530 کلاسه 
فرزند هادی6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 182/20 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10247 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 
قم خریداری سند رسمی نسبت به 178/40سهم و خریداری عادی از 

ابوالقاسم مالکی احدی از وراث حسین مالکی نسبت به 3/8سهم. 
پرونده  به  مربوط   139560330001004362 شماره  51- رأی 
باقریان  / خانم مهدی  آقای  کلاسه 1393114430001000370 
فرزند غلامرضا3دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 
168 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11134/2/105 -اصلی 

واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی. 
پرونده  به  مربوط   139560330001004360 شماره  52- رأی 
کلاسه 1393114430001000371 آقای / خانم نفیسه امیری خو 
فرزند اکبر3دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 168 
متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11134/2/105 -اصلی واقع 

در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی. 
پرونده  به  مربوط   139460330001023523 شماره  53- رأی 
کلاسه 1392114430001001186 آقای / خانم عزت اله عبدی لال 
فرزند حسین6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 69/80 متر مربع بر 

روی قسمتی از پلاک ثبتی 10301 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 
خریداری سند رسمی.

پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003516  54- رأی   
کلاسه 1392114430001003149 آقای / خانم عصمت شریفی 
فرزند نجاتعلی6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 76/23 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10346 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001001335   55- رأی 
کلاسه 1391114430001008081 آقای / خانم معصومه پیرامن 
فرزند علی نقی 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 108 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 11285 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری عادی مع الواسطه از بتول بیگدلی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004374  56- رأی   
دوازده  اقدس  خانم   / آقای  کلاسه 1393114430001000283 
امامی فرزند حسین6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 62/90 متر 
مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11092/1 -اصلی واقع در بخش1 

ثبت قم خریداری عادی مع الواسطه از رضا جساس.
پرونده  به  مربوط  شماره 139460330001025397   57- رأی 
کلاسه 1391114430001009751 آقای / خانم ابوالفضل مرتضوی 
قمی فرزند محمد6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 150 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11224 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139460330001023934   58- رأی 
کلاسه 1391114430001000694 آقای / خانم یاسین نظری فرزند 
قدرت اله6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 159/78 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 11003 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139460330001019062  59- رأی   
شبانی  مهدی  خانم   / آقای  کلاسه 1391114430001010405 
آشتیانی فرزند محمد صادق 3دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان 
بمساحت 89/08 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 8752/20 

-اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139460330001019063  60- رأی   
اعتدالی  اکرم  خانم   / آقای  کلاسه 1394114430001000485 
خورآبادی فرزند ابوالفضل3دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان 
بمساحت 89/08 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 8752/20 

-اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
 61- رأی شماره 139560330001003868 مربوط به پرونده کلاسه 
ابراهیمی فردوئی  علی  خانم   / آقای   1392114430001000613
فرزند عباس6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 66/04 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 11192/5 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری عادی مع الواسطه از حسن عمو عبدالهی .
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004382  62- رأی   
کلاسه 1392114430001003376 آقای / خانم محمد اشعری فرد 
فرزند مهدی6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 148/50 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 10435 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001002864  63- رأی   
کلاسه 1391114430001006236 آقای / خانم اکبر رضا زاده مقدم 
فرزند حسن6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 100 متر مربع بر روی 
قسمتی از پلاک ثبتی 10599/1383 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003088  64- رأی   
کلاسه 1391114430001001010 آقای / خانم فاطمه احمدی 
فرزند داود6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 120 متر مربع بر روی 
قسمتی از پلاک ثبتی 725و724فرعی از 11135 -اصلی واقع در 
بخش1 ثبت قم خریداری عادی مع الواسطه از سید ابوالفضل مدرسی 

احدی از وراث سید حسین مدرسی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001006087  65- رأی   
کلاسه 1392114430001001328 آقای / خانم حسین برجیان 
فرزند محمد6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 3651/85 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 1/590 -اصلی واقع در بخش4 ثبت قم 

خریداری سند رسمی و سهم الارث نامبرده.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004041  66- رأی   
کلاسه 1392114430001000096 آقای / خانم محمود صادقی خو 
فرزند محمد6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 19/37 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 10699 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری سند رسمی . 
67- رأی شماره 139560330001004656 مربوط به پرونده کلاسه 
1393114430001000854 آقای / خانم صاحبعلی زلفعلی زاده 
فرزند قوچعلی6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 58/77 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11241 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری سند رسمی .
به پرونده  68- رأی شماره 139560330001005827 مربوط 
کلاسه1391114430001001750 آقای / خانم جواد صادق زاده 
فرزند اصغر6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 136/50 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10250/28/825 -اصلی واقع در 

بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی .
 مورد تایید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر 
آگهی و انقضاء موعد مقرر سند مالکیت رسمی صادر گردد با توجه به 
عدم دسترسی به مالکین مشاعی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز 
آگهی تا چنانچه اشخاص ذینفع اعتراضی داشته باشند ظرف مدت 2 
ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد 
منطقه1 قم تسلیم و رسید آن را اخذ و ظرف مدت یکماه پس از تسلیم 
اعتراض به اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست خود را به مرجع 
قضائی تقدیم و گواهی آنرا به این اداره تحویل نمایند لازم به توضیح 
است که صدور سند بر اساس قانون مذکور مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اول: 1395/04/06
تاریخ انتشار دوم: 1395/04/21
  جعفر کاظمی
رئیس ثبت اسناد منطقه یک قم

آگهی ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و مشاعی
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پرسپولیس در پلی آف، استقلال در مقدماتی پلی آف آسیا

مسیر دشوار استقلال 
برای رسیدن به لیگ قهرمانان

کاهش سهمیه ایران در لیگ قهرمانان آسیا قطعی شد و به همین دلیل استقلال و 
پرسپولیس باید بازی های خود  را از پلی آف آغاز کنند.

با قطعی شدن کاهش سهمیه ایران در لیگ قهرمانان آسیا تیم پرسپولیس هم مانند 
استقلال باید در مرحله پلی آف لیگ قهرمانان به میدان برود. عملکرد ضعیف تیم های 
ایرانی در چهار سال اخیر لیگ قهرمانان تاوانی همچون سقوط فوتبال باشگاهی ایران در 
رنکینگ فنی AFC به رده سوم را در پی داشت تا پشت سر عربستان و امارات قرار بگیریم.

اتفاقی که سهمیه 3+1 ایران را به سهمیه 2+2 کاهش داد تا به این ترتیب دو تیم 
استقلال خوزستان و ذوب آهن قهرمانان لیگ و جام حذفی به طور مستقیم راهی مرحله 
گروهی لیگ قهرمانان شده و پرسپولیس به عنوان تیم دوم لیگ راهی پلی آف لیگ 

قهرمانان و استقلال به عنوان تیم سوم لیگ راهی مرحله دوم مقدماتی پلی آف شوند.
به این ترتیب پرسپولیس با تک دیدار دیدار خانگی و کسب پیروزی در تهران می تواند 
از پلی آف صعود کرده و راهی مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا شود، اما استقلال در 
مرحله دوم مقدماتی پلی آف کار سخت تری پیش رو دارد، آبی پوشان ابتدا در دیدار 
خانگی میزبان یکی از تیم های صعود کننده از مرحله اول مقدماتی هستند و تازه در 
صورت پیروزی راهی پلی آف خواهند شد، اما استقلال در مرحله پلی آف در دیداری 
خارج از خانه مهمان حریف خواهد بود و باید برای صعود در خانه حریف پیروز شود، به 
عنوان مثال ممکن است استقلال در پلی آف مهمان الجیش قطر، التعاون عربستان یا 

الوحده امارات باشد.
مرحله اول پلی آف

در مرحله اول پلی آف شش تیم الزورا عراق، الوحدات اردن، الحدید بحرین، الفنجا عمان، 
الصفا لبنان و قهرمان سوریه به مصاف هم خواهند رفت و سه تیم پیروز راهی مرحله دوم 

پلی آف خواهند شد.
مرحله دوم پلی آف

در این مرحله پنج تیم استقلال ایران، السد قطر، الکویت کویت و دو نماینده ازبکستان 
حضور دارند که سه تیم صعود کننده از مرحله اول به آنها اضافه شده و این هشت تیم 
در تک دیدار رودررو به مصاف هم رفته و چهار تیم پیروز راهی پلی آف خواهند شد. در 
این مرحله استقلال به قید قرعه به مصاف یکی از تیم های صعود کننده از مرحله اول یا 

الکویت خواهد رفت.
مرحله پلی آف

در پلی آف غرب قاره چهار تیم التعاون عربستان، الوحده امارات، پرسپولیس ایران و 
الجیش قطر میزبان چهار تیم صعود کننده از مرحله مقدماتی بوده و چهار تیم پیروز راهی 
مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا خواهند شد. به این ترتیب پرسپولیس در پلی آف 

میزبان است و استقلال در صورت حضور در پلی آف در این مرحله مهمان است.
گفتنی است مطابق قوانین لیگ قهرمانان آسیا پرسپولیس و استقلال در مرحله پلی آف 

به مصاف هم نمی روند.

ادینیو: 

تراکتورسازی با این بازیکنان باید قهرمان شود
مهاجم جدید تیم فوتبال تراکتورسازی تبریز گفت:  از بازگشت به تبریز خوشحالم و 

امیدوارم با این تیم قهرمان لیگ برتر شوم.
لوسیانو ادینیو در مورد پیوستن به تراکتورسازی و زمان حضورش در تمرینات این تیم 
گفت: واقعا خوشحالم چون خاطرات بسیار خوبی از بازی در تراکتورسازی و زندگی در شهر 
تبریز دارم. وقتی این پیشنهاد رسید بدون اینکه زیاد فکر کنم قبول کردم تا دوباره به تبریز 
برگردم. این هفته به تبریز می آیم تا در تمرینات شرکت کنم.او درباره اینکه چرا در فوتبال 
قطر روزهای خوبی نداشت خاطرنشان کرد: آنجا همه چیز طبق خواسته من پیش نرفت 
و شاید مهمترین موضوع، بحث مالی بود که برایم راضی کننده بود. در مورد پُست بازی ام 
در السیلیه خیلی اذیت شدم و تفکرات سرمربی تونسی السیلیه برایم مشکل ساز شد.گاهی 
اوقات با یک مهاجم بازی می کردیم که من فوروارد نوک بودم و حمایت نمی شدم و گاهی 
اوقات هم به عنوان مهاجم چپ یا راست بازی می کردم که با توجه به سبک بازی تیم، 
از دروازه حریف دور بودم.ادینیو در پاسخ به این سؤال که آیا خبر دارد چه بازیکنانی به 
تراکتورسازی اضافه شده اند اظهار داشت: از طریق دوستانم در ایران و همچنین مدیر 
برنامه هایم متوجه شدم که چه بازیکنان با کیفیتی به تراکتورسازی آمده اند. این تیم با این 
بازیکنان که جذب کرده باید قهرمان شود. تراکتورسازی پتانسیل بالایی دارد خصوصا اینکه 
مربی با تجربه ای هم دارد. خوشحالم که یک بار دیگر با قلعه نویی کار خواهم کرد.بازیکن 
تراکتورسازی در مورد اینکه آیا باز هم به آقای گلی فکر می کند گفت: آن سالی که این 
عنوان را به دست آوردم، گفتم کاش آقای گل نمی شدم ولی تراکتورسازی قهرمان می شد. 
حالا هم می گویم که قهرمان شدن تراکتورسازی از آقای گل شدن من خیلی مهم تر است.

آخرین اخبار از مذاکرات استقلال و ابراهیمی

امید آبی ها در انتظار تسویه حساب باشگاه
هافبک ملی پوش استقلال با وجود این که تلاش های فراوانی برای تمدید قراردادش 

صورت گرفته اما هنوز حاضر به امضای قرارداد جدید نشده است.
 امید ابراهیمی بازیکن کلیدی استقلال در چند فصل گذشته یک بار دیگر با اتمام 
قراردادش به یکی از سوژه های پرحرف و حدیث اردوی این تیم در نقل و انتقالات تابستانی 
تبدیل شد تا جایی که بسیاری از محافل خبری این بازیکن را جدا شده قطعی استقلال 
نامیدند.ابراهیمی که خیلی دوست داشت همچون سایر ملی پوشان فوتبالش را در قطر 
و یکی از باشگاه های متمول عربی پیگیری کند بعد از این که دید سیاست های نقل و 
انتقالاتی قطری ها در این فصل تغییر کرده و پول زیادی هزینه نمی کنند بالاجبار به ایران 
بازگشت تا بار دیگر در دستور کار مدیران و مربیان استقلال برای تمدید قرارداد قرار بگیرد.

امید برای این که با پیشنهاد تمدید قرارداد استقلال موافقت کند شرط و شروط خاصی 
داشت از جمله تسویه حساب کامل فصل گذشته و دریافت مطالبات 600 تا 700 میلیونی 
که این شرط او با موافقت نیز روبرو شد اما از آن جا که باشگاه فعلا دریافتی نداشته تا 
پول هافبک ملی پوش خود را واریز کند فعلا حضور این بازیکن در تمرینات به تاخیر 
افتاده است.طبق توافق های جدید  صورت گرفته ابراهیمی در صورت تسویه حساب باشگاه 
قرارداد جدید و دوساله ای با استقلال به امضا خواهد رساند تا همچنان به حضورش در 
جمع آبی پوشان و قرار گرفتن در جمع بازیکنان علیرضا منصوریان ادامه دهد.اتفاقی که 

می تواند نیمی از دغدغه های سرمربی جدید استقلال را از بین ببرد.

استارت آلکمار برای فصل جدید فوتبال هلند

شماره 7 به علیرضا جهانبخش رسید
بعد از تعطیلات طولانی مدت دور جدید تمرینات پیش فصل آلکمار از فردا در این 

شهر آغاز خواهد شد.
باشگاه آلکمار بعد از کسب عنوان چهارمی فصل گذشته و حضور در مرحله مقدماتی 
یورولیگ از فردا دور جدید تمرینات آماده ساز یو پیش فصل خود را در ورزشگاه خانگی 
آغاز خواهد کرد تا خود را برای فصلی دشوار آماده کند.شاگردان ون دن بروم که به عنوان 
یکی از جوان ترین تیم های حاضر در فوتبال هلند شناخته می شوند این بار هم در بازار 
تابستانی به سراغ شکار استعدادهای جوان رفته و تا به اینجای بازار سه خرید خوب و آینده 
دار در خط دفاع و میانی داشته اند تا میانگین سنی شان را همچنان در پایین ترین سطح 
حفظ کنند.علیرضا جهانبخش ستاره ایرانی آلکمار هم بعد از استراحت طولانی در ایران 
امروز در حالی در تمرینات آلکمار حضور خواهد داشت که مدیران باشگاه برای او سورپرایز 
ویژه ای در نظر گرفته و پیراهن شماره 7 را به او اعطا کردند. جهانبخش که در نیم فصل 
دوم سال گذشته یکی از ستاره های تاثیرگذار تیمش بود بنا به اعلام سایت باشگاه از فصل 
آینده صاحب پیراهن شماره 7 آلکمار خواهد بود تا نقش کلیدی اش بیشتر به چشم 
بیاید، پیراهنی که در سال های گذشته برتن بسیاری از بزرگان باشگاه بود.در برنامه تدوینی 
پیش فصل آلکماری ها بین 6 تا ۸ بازی تدارکاتی و برپایی دو مرحله اردوی آماده سازی 
پیش رو خواهند داشت که اولین بازی دوستانه آنها یک هفته دیگر در شهر زاترداگ برابر 
تیمی ناشناخته از فوتبال اسلواکی خواهد بود.در این بازی ها جهانبخش و یارانش باید به 
مصاف رقبای سرشناسی همچون آلمریا سیتی اسپانیا،هرتابرلین آلمان و ولندام هلند بروند.

بمب پرسپولیسی ها منفجر شد

طارمی ماندنی شد
مهدی طارمی در گفتگویی یک ساعته با مسوولان پرسپولیس قرارداد خود را به مدت 

دو فصل دیگر با این تیم تمدید کرد.
مهدی طارمی که از چند روز گذشته زمزمه هایی مبنی بر ادامه همکاری اش با 
پرسپولیس و لغو سفرش به خارج از کشور شنیده می شد، امروز ظهر در باشگاه حضور 
یافت و در جلسه ای یک ساعته با مسوولان پرسپولیس قراردادش را به مدت دو فصل 
دیگر با این تیم تمدید کرد.طارمی که بعد از به ثمر رساندن دو گل در دربی و همچنین 
کسب عنوان آقای گلی در لیگ پانزدهم از محبوبیت بالایی بین هواداران این تیم برخوردار 
بود در پایان فصل گذشته اعلام کرد برای ادامه فوتبالش قصد حضور در تیمی اروپایی دارد 
که در ادامه این برنامه کنسل شد تا با مذاکرات پرسپولیسی ها او طبق وعده اش گزینه اول 
خود را این باشگاه قرار دهد و قراردادش را تمدید کند.   با تمدید 2 ساله قرارداد این مهاجم 
با پرسپولیس و نیز باقی ماندن رامین رضاییان سهمیه این تیم تکمیل شد و سرخپوشان 

تنها به جذب بازیکن خارجی خواهند اندیشید.

اظهارنظر جالب قوی ترین ورزشکار المپیک لندن در مورد دوپینگ

 سلیمی: ما نان بازوی مان را می خوریم
قهرمان وزنه برداری المپیک لندن گفت: مطمئنم که در یک ضرب به وزنه های خوبی 

می رسم و در تلاش هستم عقب ماندگی که در حرکت قیچی داشتم را جبران کنم.
بهداد سلیمی درباره وضعیت تمرینی خود بیان کرد: پیشرفت خوبی در تمرین ها داشتم، در 
کنار این که بر روی حرکات یک ضرب و کششی دو ضرب کار می کنم، تمرکزم را بر روی 
حرکت قیچی گذاشته ام تا آن را به حدی برسانم که مشکلی نداشته باشم. با وجود اینکه 

تمرین های سختی را پشت سر می گذارم. اما خدا را شکر زانویم اذیت نکرده است.
او در مورد این که هنوز باید فیزیوتراپی خود را انجام دهد، گفت: فیزیوتراپی نیست بلکه 
تمرین های درمانی انجام می دهم، زمانی که زانو جراحی می شود نقاط ضعفی دارد که با 
آن تمرین ها باید ضعف ها را جبران کنم. با توجه به اینکه فشار تمرین های زیاد است خیلی 

فرصت نمی کنم به کارهای درمانی بپردازم و بیشتر تمرکزم روی تمرین های وزنه است.
او افزود: بعد از آسیب دیدگی ترس از مصدومیت مجدد هست اما در فاصله زمانی باقی 

مانده تا المپیک فرصت ندارم به این مسائل بپردازم.
سلیمی در پاسخ به این پرسش که فکر می کند در مدت زمان باقی مانده تا المپیک به 
شرایط ایده آل برسد، تصریح کرد: شرایطم خیلی بهتر از چیزی است که فکر می کردم. من 
در دوره مصدومیت بدنسازی خوبی را پشت سر گذاشتم، مدت زمانی که برای رسیدن 
به 90-95 درصد وزنه ها در نظر داشتم، خیلی کمتر طی شد. در یک ضرب مطمئنم به 
وزنه های خوبی می رسم. در دو ضرب نیز با توجه به اینکه حرکت قیچی را تازه شروع کردم 

امیدوارم این عقب ماندگی حرکت در قیچی را بتوانم جبران کنم.
قهرمان المپیک لندن درباره شرایط تیم نیز بیان کرد: ملی پوشان واقعاً تلاش می کنند و از 
جان مایه می گذارند، 100 درصد توانشان را به کار گرفته اند تا بهترین نتیجه را کسب کنند. 
مشکلاتی هم که در وزنه برداری دنیا پیش آمده و برخی از وزنه برداران خوب خواه، ناخواه 

کنار رفته اند باعث شده انگیزه ملی پوشان در برخی وزنه ها بیشتر شود.
سلیمی با اشاره به مثبت شدن تست دوپینگ ایلیا ایلین تصریح کرد: نظر شخصی من 
این است. این سیستم و روش برخورد کردن با ورزشکار کار درستی نبود. این که پرونده 4 
سال و ۸ سال قبل ورزشکار بزرگی چون ایلیا که اسطوره وزنه برداری جهان است را باز کنند 
 IOC و آبرویش را ببرند، کار پسندیده ای نبود. به هر حال تصمیمی است که مدیران ارشد
گرفته اند و تابع آن هستیم اما ای کاش با ورزشکاران بهتر برخورد می شد و حداقل اگر قرار 
بود نمونه B بگیرند الان اسامی را اعلام نمی کردند تا آن ها در نظر مردم کشورشان قهرمان 
باقی بمانند. او ادامه داد: البته خدا را شکر نامی از وزنه برداران ایرانی نبود. وزنه برداران ایران 
جزو پاک ترین وزنه برداران در دنیا هستند. ما به نوعی نان بازویمان را می خوریم. کشورهای 
دیگر در حال سرمایه گذاری بر روی علم دوپینگ و ممکن های ورزشی هستند تا از این 

طریق به موفقیت برسند اما ما بیشتر بر توان و زور بازوی خود تکیه داریم.

راه غلبه یزدانی بر جردن باروز
 از زبان صادق گودرزی

دارنده مدال نقره المپیک لندن با تاکید بر اینکه حسن یزدانی توانایی شکست جردن باروز 
آمریکایی را در رقابت های المپیک دارد گفت: مهمترین راه غلبه بر این کشتی گیر، نزدیک 

کشتی گرفتن است.
صادق گودرزی درباره تجارب خود از مصاف با جردن باروز در فینال المپیک لندن و اینکه 
حسن یزدانی چگونه می تواند بهترین عملکرد را مقابل این کشتی گیر داشته باشد، اظهار 
کرد: یزدانی در این مدت کوتاه که تغییر وزن داده و از وزن 70 به 74 کیلوگرم آمده عملکرد 
رو به جلو و بسیار خوبی داشته است.او به خوبی نشان داده می تواند هم در وزن 74 و هم 
در وزن ۸6 کیلوگرم آینده درخشانی داشته باشد.دارنده مدال نقره المپیک لندن افزود: 
یزدانی بر روی تشک مبارزه بی توجه به نام و عنوان حریف جنگنده و رو به جلو کار می کند 
و اگر بتواند هیجان خود را با هماهنگی سرمربی تیم ملی و توجه به صحبت های او به خوبی 
تحت کنترل درآورد مطمئنا می تواند عملکرد خوبی هم مقابل جردن باروز و هم برابر دیگر 
رقبای قدرتمند خود داشته باشد.وی با اشاره به اینکه جردن باروز نسبت به المپیک قبل 4 
سال مسن تر شده است و همین موضوع یکی از نقاط ضعفش مقابل یزدانی جوان است، 
گفت:باروز هم اینک 2۸ سال سن دارد در حالیکه یزدانی 22 ساله است و از نیرو، انگیزه و 
توان بیشتری برای مقابله با حریف خود برخوردار است. هر چند باروز با تجربه تر از یزدانی 
است اما کشتی های رو به جلوی یزدانی و جنگندگی او بر روی تشک مبارزه می تواند هر 
حریفی را با مشکل مواجه کند.گودرزی درباره نقاط ضعف باروز نیز خاطرنشان کرد: به اعتقاد 
من مهمترین برنامه یزدانی مقابل باروز باید این باشد که خیلی نزدیک به او کشتی بگیرد و 
هرگز از این کشتی گیر در طول مبارزه فاصله نگیرد چرا که باروز همیشه سعی می کند از 
حریفانش فاصله بگیرد و آنوقت فنون خود را به اجرا در آورد. من به این دلیل که در فینال 
المپیک لندن از او فاصله داشتم ضربه خوردم و معتقدم اگر نزدیک با او کشتی می گرفتم 

می توانستم به برتری برسم.
دارنده 2 مدال نقره و یک برنز جهان افزود:یکی دیگر از نکات مهم برابر باروز این است 
که باید دست های یزدانی دائما کار کند و زیر کتف های حریف بزند تا بتواند با استفاده از 
فن و همچنین حرکت رو به جلو و هجومی از او امتیاز بگیرد. بدون شک یزدانی می تواند با 
برنامه ریزی خوب که حتما خادم به خوبی آن را انجام خواهد داد مقابل این کشتی گیر به 
برتری برسد. باروز در رقابت های قهرمانی جهان در سال 2014 مقابل دنیس چارگوش روس 

شکست خورد پس نباید او را شکست ناپذیر بدانیم.
 وی با تاکید بر اینکه قطعا سرمربی تیم ملی با یک برنامه ریزی مدون بهترین تمرینات 
را برای المپیکی های کشتی آزاد ایران تدارک دیده است، گفت: نفرات خوبی در تیم ملی 
حضور دارند و به کسب نتیجه مطلوب در المپیک امید زیادی دارم. البته نباید توقعات از 
کشتی  را در جامعه بالا برد چرا که این موضوع می تواند تاثیر مخربی بر کشتی گیران داشته 
باشد.امیدوارم مسئولان نیز با حمایت های کافی از کشتی گیران آن ها را از لحاظ روانی به 

خوبی مهیای حضور در رقابت های المپیک کنند.
 گودرزی در پایان تصریح کرد: کشتی همواره جور ورزش ایران را یک تنه کشیده است 
و این شایستگی را دارد تا از بیشترین حمایت برخوردار شود. ان شاءالله تیم بخوبی مورد 

حمایت قرار گیرد تا بار دیگر در المپیک افتخارآفرینی کند.

مدیرعامل ذوب آهن با بیان اینکه از بحث معاوضه مهاجمان 
سپاهان و ذوب آهن بی خبر است، مشخص شدن تکلیف 
مسعود حسن زاده را به دوشنبه موکول و شرط انتقال این 

بازیکن به پرسپولیس را اعلام کرد.
سعید آذری درباره پیشنهادی که برای معاوضه لوسیانو پریرا 
مهاجم سپاهان با مسعود حسن زاده مهاجم ذوب آهن مطرح 
شده است، گفت: من از این پیشنهاد خبر ندارم. این نظری 
است که گویا آقای باقریان مدیرعامل سپاهان مطرح کرده 
است ولی هیچ تماسی با من در این ارتباط گرفته نشده است.

وی با بیان اینکه ذوب آهن به تیم سپاهان بازیکن نمی دهد، 
تاکید کرد: پریرا بازیکن مازاد سپاهان است ولی حسن زاده با 
ما دو سال دیگر قرارداد دارد. چطور انتظار دارند یک بازیکن 

مازاد را با یک بازیکن ثابت و موثر معاوضه کنند؟
مدیرعامل سپاهان در خصوص مذاکرات باشگاه سایپا برای 
جذب حسن زاده و نهایی شدن وضعیت این بازیکن، گفت: 
سایپا مذاکراتی با ما داشته که موفقیت آمیز هم بوده است ولی 
تاکنون این مذاکرات نهایی نشده. تکلیف حسن زاده تا روز 
دوشنبه مشخص خواهد شد.آذری درباره اینکه گفته می شود 
حسن زاده منتظر پیشنهاد باشگاه پرسپولیس است، تصریح 
کرد: پیشنهاد پرسپولیس صحت ندارد. شاید پرسپولیسی ها با 
خود این بازیکن صحبت کرده باشند. آنها احتمالا در این فکر 
هستند که اگر طارمی پاسخ منفی داد، حسن زاده را جذب 
کنند. با این حال هنوز چیزی به باشگاه ذوب آهن اعلام نشده 
است.وی افزود: پرسپولیس با ذوب آهن یکسری تعهدات قبلی 
دارد و اصلا خوش حساب نیست. ما به پرسپولیس اعتماد 
کردیم و محسن مسلمان را به آنها دادیم ولی پول این انتقال 
را به ما ندادند. برای همین احتمال حضور حسن زاده در 

پرسپولیس ضعیف است مگر اینکه این باشگاه تعهدات لازم 
را انجام بدهد و آنرا عملی کند.مدیرعامل باشگاه ذوب آهن در 
خصوص ارزیابی اش از عملکرد این تیم در نقل و انتقالات لیگ 
برتر، گفت: ما اصلا نگران نیستیم. اسکلت اصلی تیم را حفظ 
کرده ایم و حتی چند بازیکن را هم مدنظر داریم تا جذب کنیم 
ولی نمی خواهیم در این آشفته بازار وارد و اسیر دلالان شویم. 
از هواداران هم می خواهم نگران نباشند و اسیر این حواشی 
نشوند. ترکش بمب هایی که تیم های دیگر می ترکانند را آخر 

فصل خواهیم داد که نمی توانند به تعهدات خود عمل کنند.
آذری در پایان گفت: ذوب آهن سال گذشته تیمش را بسته 
است و برای فصل پیش رو نگرانی نداریم. ضمن اینکه یک 
گروه کارشناس در باشگاه لیگ دسته دوم، دسته اول و لیگ 
برتر را زیرنظر داشته و از لیگ های پایین هم بازیکن خواهیم 
بازیکنان  از  باشگاه استفاده  این سیاست  بر  گرفت. علاوه 
تیم های پایه هم هست که یحیی گل محمدی سه، چهار 

بازیکن جوان را هم فصل آینده در ذوب آهن رو می کند.

خداداد عزیزی که در عکس های مذاکره هدایتی و طارمی دیده می شود می گوید هیچ نقشی 
در این دیدار و مذاکره نداشته است.

خداداد که این روزها در جام ستاره ها بعد از افطار در تهران به میدان می رود می گوید بعد از 
مسابقه به دعوت یکی از دوستان رستوران دار به درکه رفتیم که آنجا آقای هدایتی هم بودند 

و بعد هم مهدی طارمی به جمع ما اضافه شد.
*اول 50 درصد

وی در مورد اینکه در خصوص ماندن در پرسپولیس به آقای گل لیگ توصیه ای کرده گفت: 
از من نظر خواستند که من هم به مهدی طارمی گفتم اوضاع مالی ات خوب است یا نه؟ وقتی 
گفت نه به او توصیه کردم تا قرارداد قبلی ات را تسویه نکردی و 50 درصد پولت را نگرفتی به 

پرسپولیس نرو. به او گفتم وقتی تو آقای گل لیگ هستی و بازیکن قوی محسوب می شوی 
چرا وقتی بازیکنان درجه دو،پول های میلیاردی می گیرند تو نگیری؟ الان خیلی از بازیکنان 
ملی پوش ما در سالهای قبل در فقر به سر می برند چون آینده نگری نکرده اند.اگر پول داشتی 

سرت بالاست وگرنه باید به هر خواسته ای تن بدهی.
*یونان هرگز

عزیزی در مورد اینکه آیا توصیه ای هم به وی در مورد رفتن به اروپا کرده است می گوید: از 
روی تجربه ام به طارمی توصیه کردم به یونان نرود. چون لیگ ضعیفی است و دیده نمی شود. 
اما اگر پیشنهادی از انگلستان ، آلمان ، اسپانیا و ایتالیا دارد حتی اگر نصف قراردادش را هم 

باید به مالیات بدهد تعلل نکند و برود.
*زیر میزی های دوستان

خداداد در ادامه حرف هایش به این نکته اشاره می کند که متاسفانه بعضی از افراد که مثل 
مگسانند دور شیرینی آینده بازیکنان جوان ما را خراب می کنند. او می گوید این افراد در پوست 
دوست، رفیق یا مدیر برنامه ها به بازیکنان جوان نزدیک می شوند و به هوای شهرت و پول 
در کارهای آنها دخالت می کنند و باعث می شوند راه اشتباه بروند.گاهی می بینی همین افراد 
برای جلب رضایت یک بازیکن پول های زیر میزی آنچنانی از مدیران می گیرند. امیدوارم این 
آدم های فضول دور طارمی را خلوت کنند تا وی که یکی از پدیده های فوتبال ماست بتواند 

راهش را خودش به درستی انتخاب کند.
*حق با برانکوست

در مورد درگیری کی روش و برانکو هم از عزیزی می پرسیم »من طرفدار قانون هستم 
و قانون حق را به برانکو می دهد. کی روش زور می گوید و این زورگویی تقصیر خودماست. 
وقتی لیگ را با نظر او تغییر می دهیم و جام حذفی را رویه اش را عوض می کنیم و در مورد 
لباس هاس تیم ملی با نظر او با همه درگیر می شویم و او به مرخصی های عجیب و غریب 
می رود باید هم به ما زور بگوید.با این حال معتقدم این درگیری ها دردی از فوبتال ما دوا 
نمی کند.کی روش خوب یا بد،  پولش را می گیرد و دود این اختلافات فقط به چشم ما می رود.

سرمربی سابق تیم ملی فوتبال ایران گفت: کارلوس کی روش که از مار و گرگ سخن می گوید خودش 
کاپیتان همه این امور است.

محمد مایلی کهن در مورد اینکه گفته بود قائم مقام باشگاه ملوان قرارداد 600 میلیونی امضا می کند گفت: 
از این حرفم اشتباه برداشت شد و برخی تصور کردند که منظورم محمود پیشگاه هادیان است در حالیکه ایشان 
فردی بسیار محترم است و هیچگاه هم قائم مقام باشگاه نبوده بلکه معاون ورزشی باشگاه ملوان بوده است. من 
از ایشان عذرخواهی می کنم. همه می دانند که من حرف هایم را نسنجیده بیان نمی کنم که بخواهم بعد آن را 

تکذیب کنم و همیشه پای حرفی که زده ام ایستاده ام. 
وی در مورد اینکه مذاکره جدیدی باشگاه ملوان با او برای سرمربیگری این باشگاه با او داشته است یا نه گفت: 

خیر سرنخواستن من دعواست.
سرمربی اسبق تیم ملی فوتبال ایران با اشاره به استفاده از کلماتی مانند مار و گرگ در یکی از بیانیه های کی 

روش گفت: در پاسخ به این لغات فقط یک جمله می گویم. او خودش کاپیتان همه این امور است.
وی با اشاره به عملکرد تیم ملی گفت: دیگر قرار نیست تیم ملی فوتبال ایران در جام ملت ها یا جام جهانی 
شرکت کند. زیرا این مسابقات اهمیتی ندارد بلکه آنچه مهم است رده بندی جهانی فیفاست! اصلا مسابقاتی 
مثل جام ملت ها مهم نیست. همانطوریکه جام ملت های اروپا 2016 اهمیت ندارد بلکه صعود ما در رده بندی 
جهانی و فیفا اهمیت دارد که با تدبیر ایشان ما به رتبه اول رنکینگ جهانی خواهیم رسید! با مسابقه با تیم هایی 
مثل بورکینافاسو و جزایر فارو می توانیم در رده بندی جهانی صعود کنیم و این رنکینگ جهانی از همه چیز برای 

تیم ملی ما مهم تر است که به زودی به رده اول آن خواهیم رسید.

آذری:

ذوب آهن به سپاهان بازیکن نمی دهد

 به طارمی توصیه کردم به یونان نرود؛

خداداد: طارمی اول پولش را در پرسپولیس نقد کند

واکنش مایلی کهن به کنایه های کی روش با الفاظ گرگ و مار:

کی روش خودش کاپیتان همه این امور است

علیرضا منصوریان: 

حاج صفی را در فرودگاه دستگیر می کنم
علیرضا منصوریان، که از وقتی سرمربی استقلال 
شده، هر تمرین حدود سه تا چهارهزار نفر بر سر 
تمرین های استقلال حاضر می شوند. با او درباره این 
روزهای استقلال و حال و هوای سرمربیگری اش در 

تمرین پنجشنبه استقلال گفت وگو کرده ایم.
از اینکه در کمپ ناصر حجازی تمرین می کنید، 

راضی هستید؟
اینکه هواداران در تمرین استقلال حضور دارند راضی 

هستیم و مقابل چشم آنها تمرین می کنیم.
نه منظور این است که امکانات کمپ ناصر 
حجازی راضی تان می کند؟  کمپ پرسپولیس 
و  دارد  و جکوزی  و سونا  استخر  است،  بهتر 
البته ریکاوری در کمپ پرسپولیس راحت تر 

است.
خب کمپ پرسپولیس در زمانی ساخته شد که دلار 
ارزان تر بود و کارهای ساخت وساز راحت تر انجام می شد. 
مدیرعامل وقت پرسپولیس هم منابع مالی خوبی تامین 
کرده بود. البته ورزشگاه درفشی فر از قبل ساخته شده 

بود و پرسپولیسی ها آن را تکمیل کردند.
باشگاه برای کمپ استقلال برنامه ای ندارد؟

باید برنامه داشته باشید. ما باید امکانات زیادی را به 
کمپ ناصر حجازی بیاوریم. الان خودم در سرویس 
غذاخوری تغییراتی داده ام و کارهایی کرده ام. خودم هم 

انجام داده ام.
تیم  برای  آشپز  آوردن  سیستم  از  جدا  این 

است؟
جداست. منظورم از نظر چینش در محل نشستن 
بازیکنان است. اینکه الزام کرده ام تا بازیکنان کنار هم 
شام بخورند، این است که این کار صمیمیت را در تیم 

بیشتر می کند.
این حضور هواداران در تمرین که البته پرشمار 

هم هستند، تمرکز را از شما نمی گیرد؟
نه، من این طور فکر نمی کنم. حضور هواداران برای 
استقلال یک نعمت است. همین کاوه رضایی وقتی 
روزهای اول این شرایط را دید، تعجب کرد. حالا به 
یک باره برود داخل ورزشگاه آزادی و ۸0 هزار نفر را 
ببیند، دیگر کپ نمی کند. نه تنها کاوه بلکه دیگر 

بازیکنان هم می دانند که کجا تمرین می کنند.
انتقالات  و  نقل  در  اهدافش  به  منصوریان 

رسیده است؟
راحت  من  خیال  بگیریم  دیگر  بازیکن  دو  یکی 

می شود. 

احسان حاج صفی استقلالی می شود؟
تکلیفش  دیگر  روز   20 البته  هستیم،  دنبالش 

مشخص می شود.
سپاهان هم خواهان حاج صفی است و به هر 

جهت بازیکن خودشان بوده.
ما زودتر می رویم فرودگاه و مچش را می گیریم  و 
دستگیرش می کنیم و قرارداد را با او امضا می کنیم. 
البته مطمئنا برای او قرارداد اروپایی یا پیشنهاد خارجی 
از کشور نشد،  اگر خارج  خوب هم مهم تر است.اما 
استقلال همه کار برای جذب حاج صفی انجام می دهد.
کنار  استقلال  کنونی  لیست  از  را  کسی 

نمی گذارید؟
یک جای خالی داریم. احتیاجی به کنار گذاشته 
شدن بازیکن نیست. فعلا  یکی دو بازیکن برزیلی هم 
مدنظر داریم که یک از آنها وارد تهران شده و قرارداد 

می بندیم.
آن وقت که لیست ما پر می شود.

هر وقت لیست پر شد و احسان حاج صفی را گرفتیم 
آن وقت برایش جا باز می کنیم.

از اینکه بازیکنان ملی پوش هم به تمرینات 
پیوسته اند خوشحال هستید؟

خب تیم ملی اردویی ندارد، درواقع اردوهایش لغو 
شده و ما هم توانستیم از آنها استفاده کنیم.

موافق  کی روش  با  شما  که  می گویند  همه 
هستید و حتی یکی از سرمربیان سرشناس لیگ 

برتر به شما متلک هم گفته بود...
شنیده ام، در ماجرای تیم ملی باید واقع بین بود. من 
کاری به کار کسی ندارم. طرف کسی را هم نمی گیرم. 
اما خوب می دانم که تیم ملی مهم است و بازیکنان ملی 
در اولویت توجه هستند. ضمن اینکه کی روش در یک 

مورد درست می گوید، اینکه سطح فوتبال باشگاهی ما 
با سطح فوتبال درجه یک آسیا تفاوت دارد و پایین تر 
است. کی روش می گوید بازیکنان را 16روز به من دهید 
تا بدن هایشان را به سطح فوتبال آسیا یا همان سطحی 
که خودش می داند، برساند. این تجربه اوست و این 
نیست که بگوییم تازه سرمربی تیم ملی شده است. در 
مقاطع قبلی هم کی روش این کار را می کرد و بازیکنان 

را در فواصل زمانی به اردو می برد.
بدنسازی  دارید  شما  خب  هم  باشگاه ها  در 

می کنید، چه فرقی دارد؟
با  می گوید،  بدنسازي  درباره  که کی روش  چیزی 
چیزی که باشگاه ها می گوید زیاد فرقی ندارد. یا مثلا 
باشگاه می گوید بازیکن باید داخل اردو باشد. حالا نظر 
سرمربی تیم ملی این است که بازیکن باید استراحت 
کند و تمرین نکند.باشگاه هم جمع بندی می کند و 

تصمیم می گیرد. تصمیم ما هم این بود که استراحت 
در برنامه آماده سازی ما خللی ایجاد نمی کند.

کدام  الان  گویند  می  روش  کی  منتقدان 
حریف ما در رقابت های مقدماتی جام جهانی، 
اردو و تمرین دارد؟ سه ماه به مسابقات مانده 
از کشور می تواند معنا داشته  اردوی خارج  و 
باشد؟ یا اینکه این اردو نمی توانست در مرداد 

برگزار شود؟
اولا که لیگ مرداد شروع می شود. ثانیا اینکه من با 
کی روش کار کرده ام و خوب می دانم که لحظه صعود 
به جام جهانی چه معنایی دارد. نکته بعدی این است که 
کلا فوتبال ایران را مجزا کنید. هر مربی در بدنسازی 
روشی دارد. در هر حال ما با تیم ملی تعامل داریم. در 
ماجرای اختلاف برانکو و کی روش، به نظر من داستان 
این است که چون خود برانکو سرمربی تیم ملی بوده، 
برانکو سرمربی  اگر  این چالش به وجود آمد. شاید 

تیم ملی نبود این اتفاق نمی افتاد.
بالایی داری،  در تمرین های استقلال  انگیزه 
دیوارهای  و  موانع  می دوی،  بازیکنان  پابه پای 
دفاعی را می چینی، شوت می زنی، پاس می دهی، 

روحیه عجیبی داری.
من عاشق سربلندی استقلال هستم. همه مربیان 
محمد  چینی،  علی  هستند.  همین طور  هم  دیگر 
خرمگاه، حمید بابازاده و همه کادر فنی و سرپرستی 
و حتی تدارکات استقلال برای سربلندی این تیم کار 
می کنند. برنامه خوبی هم برای بازیهای دوستانه قبل از 
لیگ داریم. در تلاش هستیم یک اردو در ارمنستان یا 

همدان هم داشته باشیم.
 اینکه می گویند شما با کی روش در کره جنوبی 
اختلاف داشتی که از تیم ملی جدا شدی، چقدر 

صحت دارد؟
تخریب ها هنوز لیگ نشده شروع شده است، ما تیم 
را جام جهانی بردیم و دل یک ملت را شاد کردیم. این 
حرفها کدام است؟ اما تخریب ها شروع شده است. از 
امروز من با کی روش اختلاف داشته ام، من دلالم، من 
فاسدم، من می خواهم به استقلال ضربه بزنم. دارند 
تخریب می کنند و برنامه دارند. من باید حواسم باشد 
و کارم را بکنم. ولی به شما قول می دهم که استقلال 
در لیگ پیش رو، هوادارانش را دل نگران نکند. همه 
بدانند که من برای سربلندی استقلال کار می کنم و 
البته همه این ماجراها را به جان می خرم و البته تعجب 

هم نمی کنم.
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جدیدترین ربات شرکت رباتیکی "بوستون دینامیک" می تواند ظروف را بشوید، مواد قابل 
بازیافت را مرتب کرده و اجسام را در هوا بگیرد.

ربات اسپاتمینی که هفته گذشته رونمایی شده، جدیدترین عضو خانواده ربات های شرکت 
بوستون دینامیک است که اکنون در اختیار گوگل قرار دارد.این ربات یک نسخه کوچکتر و 
جمع وجورتر ربات اسپات است که شرکت سازنده سال گذشته رونمایی کرده بود. در حالیکه 
نسخه پیشین 72.5 کیلوگرم وزن داشت، ربات اسپات مینی دارای وزن کمتر از 30 کیلوگرم 
بوده و از دست رباتیک برخوردار است.به گفته سازندگان، این ربات یکی از ساکت ترین نمونه های 
ساخته شده توسط این شرکت است.بوستون دینامیک توانسته با حذف سیستم هیدرولیکی 
و استفاده از انرژی الکتریکی خالص، این ربات را کوچک و کم صدا کند. فناوری اسپاتمینی 
می تواند با یک بار شارژ برای یک ساعت و نیم کار کند.این ربات از حسگرهای مختلف از جمله 
دوربین عمقی، یک ژیروسکوپ حالت جامد و ابزار حس عمق برخوردار است. اسپات مینی برخی 
از وظایفش را بطور خودکار انجام می دهد اما اغلب از کمک انسانی برای راهنمایی در سطح بالا 
استفاده می کند.در ویدیویی که منتشر شده این ربات یک بطری نوشابه را برای انسان می آورد 
و در جایی بر روی پوست موز سر می خورد.همچنین دستان رباتیک اسپات مینی به آن کمک 
می کند تا خود را در زمان کج شدن، کنترل کند.اگرچه این ربات برای توزیع در بازار انبوه آماده 

نیست اما مشتریان می توانند برای خرید آن اقدام کنند.

ژن ها بعد مرگ انسان زنده می مانند!

استفاده از گل رُز در بهینه سازی سلول های خورشیدی

بررسی عوارض ضایعات عصبی نوروپاتی با روش نوین محققان کشور
محققان دانشگاه تبریز با طراحی و ساخت دستگاه سیستم 
ترجیح مکانی ناشی از حرارت کامپیوتری، به روش نوینی 
جهت مطالعه عوارض ناشی از ضایعات عصبی نوروپاتی دست 

یافتند.
این دستگاه از سوی انجمن علمی دانشجویان دانشکده 
دامپزشکی دانشگاه تبریز و به سرپرستی دکتر عماد خلیل 
زاده، عضو هیات علمی و مشاور  انجمن علمی این دانشکده 
دوره  دانشجویان  از  آذرپی  فرزین  و  توسط رضا حضرتی 
دکتری عمومی دامپزشکی، در قالب یک پروژه تحقیقاتی سه 
ساله به نتیجه رسیده است. دکتر جواد اشرفی هلان، رییس 
دانشکده دامپزشکی دانشگاه تبریز در این ارتباط گفت: با ابداع 
و اختراع این دستگاه که در محل آزمایشگاه فیزیولوژی گروه 
علوم پایه دانشکده دامپزشکی صورت گرفته، ره آورد نوینی 
جهت مطالعه عوارض ناشی از ضایعات عصبی "نوروپاتی" در 

آزمایشگاه های نوروساینس حاصل شده است.
وی افزود: ضایعات ناشی از تصادفات رانندگی، ضایعات 
عصبی ناشی از جنگ در جانبازان، آسیب های عصبی ناشی 
از سرطان ها و تومور ها، دیابت و داروهای شیمی درمانی، از 
جمله عوامل ایجاد درد نوروپاتیک به شمار می آیند که در نوع 
خود از طاقت فرساترین انواع درد بوده که مکانیسم مشخصی 
برای درک آن ارائه نشده است. رییس دانشکده دامپزشکی 
دانشگاه تبریز، با بیان اینکه در حال حاضر تکنیک دقیق و 
قابل اعتمادی برای ارزیابی واقعی آلودینی سرمایی در مدل 
بررسی کارآمدی داروهای  نوروپاتیک جهت  حیوانی درد 
موجود و جدید ارائه شده وجود ندارد و روش های موجود 
فاقد دقت و کارآمدی لازم هستند، یادآور شد: در این راستا 

معرفی تکنیک و ابزاری که بتواند بدون دخالت انسان بر روی 
حیوانات مدل، میزان آلودینی سرمایی را بصورت اتوماتیک 
تشخیص داده و اثر داروهای مختلف را بر میزان تخفیف آن 
بیازماید، بسیار مهم و ارزشمند می نمود. وی در ادامه با اشاره 
به تأکیدات مقام معظم رهبری در بحث تولید داخلی و ایفای 
نقش دانشگاهیان در اقتصاد مقاومتی خاطرنشان کرد: باید در 
نظر داشت که هزینه تولید این دستگاه در مقایسه با راه اندازی 
تکنیک های ارائه شده قبلی بسیار کمتر است و دانش تولید 
آن نیز کاملا بومی بوده و از وسایل ساخت داخل برای تولید 
آن استفاده شده است. دکتر اشرفی هلان با بیان ابعاد مختلف 
این طرح به کاربردهای صنعتی این اختراع اشاره کرد و گفت: 
از این سیستم می توان در دانشگاه ها، مراکز تحقیقاتی و نیز 
شرکت های داروسازی، جهت بررسی کارایی داروها در تخفیف 
درد نوروپاتیک و نیز جهت انجام مطالعات پایه ای در شناخت 
پاتوفیزیولوژی انواع مختلف دردهای نوروپاتیک بهره برد.دکتر 
اشرفی هلان با اشاره به معایب روش های پیشین نیز گفت: از 
مزایای این اختراع نسبت به سایر روش های استفاده شده در 
دنیا می توان به موارد بکارگیری کامپیوتر، استفاده از سیستم 
گرمایشی و سرمایشی قابل کنترل، قابلیت بررسی پارامترهای 
بیشتر، حذف عامل آزمونگر انسانی، کاهش استرس حیوان در 
محیط آزمون، ایجاد آزادی عمل و حرکت آزادانه برای حیوان 
که همگی موجب حصول نتایج یکدست تر، قابل اعتماد و 
با حداقل خطا شده است و مهمتر این که از آن میتوان در 
گونه های مختلف حیوانی بهره برد، اشاره کرد. دکتر عماد 
خلیل زاده، عضو هیات علمی دانشکده دامپزشکی دانشگاه 
تبریز نیز با اشاره به اینکه دردهای نوروپاتیک از انواع درد 

مزمن طبقه بندی شده بوده و می توانند موجب آزار طولانی 
مدت فرد مبتلا شوند، اضافه کرد: یکی از علایم بالینی درد 
نوروپاتیک، آلودینی سرمایی است که پدیده ای دردناک بوده 
و متعاقب آسیب اعصاب محیطی و مرکزی موجب ایجاد درد 
در افراد مبتلا در رویارویی با محیط دمایی خنک و یا سرد 
می شود. مشاور انجمن علمی دانشکده دامپزشکی دانشگاه 
تبریز، تصریح کرد: درد نوروپاتیک از جمله دردهای مزمنی 
بوده که تا آخر عمر فرد مبتلا می تواند موجبات ناراحتی 
حرکتی  توانایی های حسی،  کاهش  و  بیمار  دپرسیون  و 
و عملکردی او شود. همچنین با توجه به روند مزمن درد، 
درمان با داروهای مخدر و نیز داروهای رایج ضد درد به دلیل 
اعتیاد و عوارض دارویی برای افراد مبتلا وجود ندارد که با این 
اختراع مطالعه در خصوص عوارض و راه های درمان ممکن 

خواهد بود.

رمزگشایی از کتیبه های میخی
 با نرم افزار محققان ایرانی

محققان دانشگاه آزاد نرم افزار فرهنگ لغت میخی برای رمز گشایی از کتیبه های خط 
میخی دوره هخامنشی ارائه کردند که کاربر قادر است علاوه بر ترجمه، نحوه تلفظ آن را 

بشنود.
امید امینی آذر مجری طرح در گفت وگو با خبرنگار ایسنا با اشاره به طراحی و پیاده سازی 
نرم افزار فرهنگ لغت خط میخی گفت: این نرم افزار می تواند کتیبه های خط میخی دوران 
هخامنشی را به 4 زبان فارسی، کردی، انگلیسی و عربی ترجمه کند. وی با اشاره به جزئیات 
این نرم افزار خاطر نشان کرد: در محیط برنامه این نرم افزار صفحه کلیدی به خط میخی 
پیش بینی شده است که با آن می توان کلمات میخی را وارد نرم افزار کرد. آذری اضافه کرد: 
با وارد کردن کلمات میخی، این نرم افزار به صورت خودکار بعد از نوشتن دو حرف از کلمه، 
تمام کلماتی را که با آن دو حروف شروع می شود، لیست و کلمات را به طور صحیح ترجمه 
می کند. مجری طرح، امکان شنیدن نحوه تلفظ کلمات را از قابلیت های این نرم افزار نام برد 
و یادآور شد: صفحه کلید مجازی این نرم افزار به صورتی طراحی شده است که با فشردن 
کلیک ماوس روی هر حرف، کاربر می تواند نحوه تلفظ آن حرف را بشنود. به گفته این محقق 
این نرم افزار قابل نصب بر روی کلیه سیستم عامل های ویندوز 7 و ۸ و 10 و XP است. امینی 
آذر با اشاره به اهمیت این نرم افزار اظهار کرد: با استفاده از این نرم افزار مشکل اصلی کاربران 
در ترجمه کتیبه های خط میخی دوران هخامنشی که هم اکنون اطلاعات کافی در مورد آن 
وجود ندارد، مرتفع خواهد شد و علاقه مندان و پژوهشگران رشته باستان شناسی می توانند 
کتیبه های خط میخی را رمزگشایی و ترجمه کنند. وی با اشاره به مزایای این نرم افزار، اضافه 
کرد: صرفه جویی در وقت، کاهش هزینه ها در خرید کتاب و استفاده از اینترنت، کاربرد آسان، 
عاری بودن از هر گونه خطا و اشتباه در معنی کلمات، کاربردی شدن آن برای گردشگران 
و عموم مردم در بناهای تاریخی و توانایی در خواندن متون میخی بدون نیاز به راهنما در 
محل های تاریخی از جمله مزایای این نرم افزار است. به گزارش ایسنا این طرح از سوی 

پژوهشگران دانشگاه آزاد واحد مهاباد اجرایی شده است.

سر خوردن ربات روی پوست موز

زمانی که مغز و قلب و سیستم تنفسی و گردش خون 
از کار بیفتند، مرگ فرد اعلام می شود اما این بدان معنی 

نیست که حیات دیگر ادامه ندارد.
یافته های محققان دانشگاه واشنگتن به ارائه شواهدی 
پرداخته که بسیاری از ژن ها چند روز پس از مرگ بالینی، 
زنده می مانند و برخی ژن ها حتی پس از توقف فرآیندهای 

بیولوژیکی بدن، فعالیت خود را افزایش می دهند.
اگرچه این ژن ها باعث زنده شدن مرده نمی شوند، اما 
این کشف از کاربردهای مهمی در حوزه پزشکی برخوردار 
است و می تواند درک بهتری از خطر ابتلا به سرطان بیماران 
دریافت کننده اعضای پیوندی ارائه کند. محققان با الهام از 
تحقیقات گذشته که نشان داده بود ژن ها بیش از 12 ساعت 
پس از مرگ،  همچنان فعال می مانند، تحقیقاتی را بر روی 
موش های و گورخرماهی های مرده انجام دادند. آن ها بیش 
از 1000 ژن را شناسایی کردند که چند روز پس از مرگ 
نیز به حیات ادامه می دادند. برخی از این ژن ها پس از مرگ 
فعال می شدند. دانشمندان با بررسی سطوح نوسانات آر.ان .

ای پیام رسان در این حیوانات تا 96 ساعت پس از مرگ 
آنها موفق به کشف شواهدی از افزایش برخی ژن ها در 24 

ساعت پس از مرگ این موجودات شدند.
سطوح بالای آر.ان .ای پیامرسان در یک سلول به این 
معنی است که ژن های بیشتری وجود دارند که در حال 
حاضر فعال هستند زیرا مولکول های آر.ان .ای به ژن ها اعلام 
می کنند چه پروتئین هایی باید توسط کدام سلول ها تولید 
شوند. بسیاری از ژن های شناسایی شده پس از مرگ در 
مواقع اضطراری برای فعالسازی سیستم ایمنی بدن و مقابله 
با استرس سودمند هستند اما برخی از آن ها از عملکردهای 
شگفت انگیز برخوردار بودند. برای مثال ژن های رشدی که 

جنین را شکل می دهند، پس از مرگ فعال می شدند.
به گفته محققان، این امر می تواند به دلیل شباهت شرایط 
سلولی موجودات تازه از دنیا رفته با سلول های جنین باشد.

همچنین محققان دریافتند که ژن های عامل سرطان نیز 
پس از مرگ از فعالیت بیشتری برخوردار می شوند. این امر 
می تواند دلیل افزایش خطر ابتلا به سرطان بیمارانی را که 
اعضای اهداکنندگان مرده دریافت کرده بودند، توضیح دهد. 
پژوهشی در سال 2015 نشان داده بود که این بیماران تا 
چهار برابر بیشتر احتمال دارد که به سرطان ملانوما مبتلا 

شوند.

تیمی از محققان آلمانی به تازگی دریافته اند که مجموعه بی نظم پوست بیرونی گلبرگ های 
گل رز می توانند سطح بسیار کارآمدی برای جذب نور باشند.

محققان موسسه فناوری کارلسروهه، مرکز انرژی خورشیدی و مرکز تحقیقات هیدروژن 
بادن-وورتمبرگ آلمان با استفاده از این دانش به ارتقای بهره وری سلول های خورشیدی 

پرداخته اند.
آنها کار خود را با بررسی ویژگی های نوری سلول های پوست بیرونی گیاهان مختلف آغاز 
کردند. این محققان بطور خاص به توانایی این لایه بیرونی در جذب و نه بازتاب نور توجه 

کردند.
دانشمندان دریافتند که گلبرگ های رز بطور خاصی در این کار مهارت دارند.

به گفته محققان، پوسته بیرونی گلبرگ های رُز در زیر میکروسکوپ الکترونی از چیدمان 
توسط  اضافی  ضایعات  و  است  برخوردار  فشرده  هم  به  میکروساختارهای  بی نظمی از 
نانوساختارهای با موقعیت تصادفی شکل گرفته اند. این امر نه تنها به گل های رز اجازه می دهد 

تا نور بیشتری جذب کنند، بلکه رنگ های قوی ایجاد می کند که حشرات را برای اهداف 
گرده افشانی به سوی آنها می کشاند.

محققان پس از انتخاب گل رُز برای تحقیقات خود، با استفاده از یک پلیمر سیلیکونی از 
لایه بیرونی گلبرگها نقشه برداری و در حقیقت یک قالب ایجاد کردند. آنها سپس یک چسب 

شفاف نوری را در این قالب ریخته و آن را زیر نور فرابنفش قرار دادند.
این کار یک نسخه کاملا شفاف از ساختار پوسته بیرونی گلبرگ ها ارائه کرد که محققان 
آن را بر روی سلول های خورشیدی قرار دادند. این سلول ها 12 درصد افزایش در بهره وری 
نور تابیده شده به شکل عمودی را نشان دادند. زمانی که نور در زاویه تیزتری تابیده شود، این 

بهره وری بیشتر می شود.
محققان اکنون در حال بررسی نقش سطوح غیرمنظم مانند انواع موجود در پوست بیرونی 
گلبرگ رُز در سایر سطوح حساس به نور هستند و امیدوارند بتوانند بهره وری سلول های 

خورشیدی را بهینه تر کنند.

محققان می گویند؛

خواص کلم بروکلی
 در پیشگیری از آسم و سرطان

محققان توصیه می کنند با خوردن کلم بروکلی سالم بمانید و ریسک ابتلا به بیماری 
قلبی، دیابت، آسم و سرطان را کاهش دهید. 

به گزارش  مهر، محققان دانشگاه ایلینوی آمریکا دریافته اند که ژن های داوطلب کنترل 
کننده تجمع ترکیبات فنولیک در کلم بروکلی وجود دارد. به گفته محققان، مصرف 
ترکیبات فنولیک، از جمله فلاوونوئیدها، با کاهش ریسک بیماری قلبی عروق کرونر، دیابت 

نوع2، آسم و چندین نوع سرطان مرتبط است.
جک جاویک، عضو تیم تحقیق، در این باره می گوید: »ترکیبات فنولیک دارای فعالیت 
آنتی اکسایشی خوبی هستند و شواهد زیادی نشان می دهد که این فعالیت ضداکسایشی 

بر مسیر بیوشیمیایی مرتبط با التهاب در پستانداران تاثیر دارد.«
وی در ادامه عنوان می کند: »ما به التهاب نیاز داریم چراکه التهاب و تورم، واکنش به 
آسیب یا صدمه به بدن است، اما در مواردی هم این التهاب مرتبط با آغاز شماری از 
بیماری های تخریبی است. افرادی که رژیم غذایی شان متشکل از میزان مشخصی از این 

ترکیبات باشد، کمتر در معرض خطر رویارویی با این بیماری ها قرار دارند.«
محققان با آزمایش بر روی کلم بروکلی، کل محتوای فنولیک آن و توانایی شان در خنثی 
سازی رادیکال های اکسیژن را در تحقیقات سلولی مورد بررسی قرار دادند. سپس آنها از 
تکنیک ژنتیکی موسوم به آنالیز مکانی ویژگی کمّی برای تحقیق در مورد ژن های دخیل 

در ایجاد فنولیک ها  استفاده کردند.
 با شناسایی این ژن های درگیر در این ترکیبات، محققان به فواید تغذیه ای کلم بروکلی 
و خانواده سبزیجات این گیاه نظیر کلم پیچ و گل کلم پی بردند. خبر خوب دیگر این است 
که ترکیبات فنولیک، پایدار و بی طعم هستند، و این بدین معناست که این سبزیجات را 

می توان پخت بدون آنکه کیفیت سلامت خود را از دست دهند. 
هنگامیکه این سبزیجات مصرف می شوند، ترکیبات فنولیک جذب شده و به سوی نواحی 

معینی از بدن هدایت می شوند یا در کبد تجمع می یابند.
 فلاوونوئیدها از طریق جریان خون منتشر شده و بدین ترتیب التهاب از طریق فعالیت 

اکسایشی آنها کاهش می یابد.

براساس نتایج پژوهش ها مشخص شد؛

تاثیر طول مدت تغذیه با شیر مادر
 بر کاهش اختلالات رفتاری کودک 

به گفته محققان، هر چقدر طول مدت تغذیه با شیر مادر نوزاد طولانی تر باشد، بروز 
اختلالات رفتاری در کودک کاهش می یابد. 

به گزارش مهر، یافته های محققان شورای تحقیقات علوم انسانی در آفریقای جنوبی نشان 
می دهد کودکانی که منحصراً در شش ماه اول تولد با شیر مادر تغذیه می شوند در سن 

11-7 سالگی نصف کودکان دیگر دچار اختلالات رفتاری خواهند بود.
در این مطالعه که متمرکز بر تاثیر دوران کودکی بر نوع رفتار و توانایی فرد در سنین بالاتر 
زندگی بود، محققان دریافتند هر چقدر طول مدت تغذیه صرف با شیر مادر بیشتر باشد، 

اختلالات رفتاری در کودکان مقطع ابتدایی کمتر خواهد بود.
اختلالات رفتاری که معمولا در دوران کودکی آغاز شده و تا دوران نوجوانی ادامه می یابند 
با افزایش رفتارهای ضداجتماعی )و احتمالا جرم یا خشونت(، سلامت روانی ضعیف در 

بلندمدت و موفقیت آکادمیک اندک در سنین بالاتر مرتبط است.
یافته ها نشان داد کودکانی که در 6 ماهه اول تولد فقط با شیر مادر تغذیه شده اند نصف 
کودکانی که فقط یک ماه اول تولد با شیر مادر تغذیه شده بودند، در سنین 11-7 سال 

دارای اختلالات رفتاری بودند.
تامسن روچت، سرپرست تیم تحقیق، در این باره می گوید: »طول مدت زمانی که نوزاد 
فقط با شیر مادر تغذیه می شود به مراتب مهم تر از مواردی است که قبلا تشخیص داده 

شده اند.«
وی در ادامه می افزاید: »شروع اختلالات رفتاری در دوران کودکی می تواند منجر به 
رفتارهای تهاجمی یا مختل کننده در کودک شود که با فرایند یادگیری و روابط فرد با 
همسن و سالانش تداخل پیدا کرده و در نهایت منجر به اعتمادبه نفس پایین و مشکلات 

رفتاری در آینده می شود.«
در این مطالعه، تیم تحقیق وضعیت بالغ بر 1500 کودک را در آفریقای جنوبی مورد 

بررسی قرار داده و به نتایج مذکور رسیدند.

یک متخصص تغذیه:

در هنگام سحر شربت های بسیار شیرین نخورید!
یک متخصص تغذیه گفت: از نوشیدن آب میوه ها و شربت های بسیار شیرین خوداری 

کنید زیرا باعث تشنگی در طول روز خواهد.
محمد علی انوشه متخصص تغذیه گفت: بهترین نوشیدنی ها در ایام ماه رمضان ، 
نوشیدنی های طبیعی است که فاقد مواد نگهدارنده هستند. وی اذعان داشت: در هنگام 
سحر نوشیدن شربت هایی از قبیل : شربت عسل،خاکشیر و سکنجبین را نیم ساعت قبل از 
غدا میل کنند. همچنین نوشیدن گلاب و آبلیمو به همراه شربت ها تا درصد قابل توجهی 
تشنگی را کنترل می کند.وی افزود: استفاده از یخ در نوشیدنی ها توصیه نمی شود زیرا 
موجب وارد کردن ضرر هایی به دستگاه گوارشی می شود.و همچنین چای، قهوه و کاکائو 
به علت دارا بودن کافئین و خاصیت ادرار آوری در هنگام سحر توصیه نمی شود زیرا مقادیر 
زیادی از آب بدن را از بین می برد.وی با اشاره به اینکه ممکن در فصل گرما مقادیر زیادی 
از آب بدن را از دست بدهیم پیشنهاد کرد: بهتر است از خاکشیر و تخم شربتی به هنگام 
سحر استفاده شود زیرا خاصیت نگهداری آب را در خود دارند و از ایجاد تشنگی جلوگیری 

می کنند. 
دربین عرقیات سنتی، فقط کاسنی خاصیت خنک کنندگی بدن را دارد، از این رو 
پیشنهاد می شود نوشیدنی های مخصوص ماه رمضان مانند خاکشیر را با کمی کاسنی 
و گلاب مخلوط و سپس استفاده کرد.وی در ادامه افزود: به هنگام افطار بهتر است از 
چای کم رنگ و یا آب ولرم استفاده شود.و از مصرف نوشیدنی ها یبسیار سرد به هنگام 
افطار حتما خودداری شود.  وی در پایان افزود: از نوشیدن آب میوه ها و شربت های بسیار 
شیرین خوداری کنند زیرا باعث ایجاد تشنگی در طول روز خواهد شد و توصیه می شود 

نونشیدنی ها را با شیرینی متعادل میل کنند.

توصیه محققان به زنان؛

مصرف گردو زنان را از عوارض پیری
 دور نگه می دارد

مطالعه اخیر محققان آمریکایی نشان می دهد گنجاندن گردو در رژیم غذایی می تواند به 
دوری از عوارض پیری کمک کند. 

به گزارش  مهر، محققان بیمارستان بریگام بوستون آمریکا توصیه می کنند مصرف 1-2 
وعده گردو در هفته با کاهش ریسک ابتلا به مشکلات عملکرد فیزیکی که در طول فرایند 

پیری برای زنان روی می دهد همراه است.
این محققان تاکید دارند که کیفیت کلی رژیم غذایی، بیش از مصرف یک نوع خاص ماده 

غذایی، بر کاهش بروز نواقص عملکرد فیزیکی تاثیر دارد.
ویژگی های کیفیت غذایی که بیشترین ارتباط را با کاهش بروز مشکلات و نواقص 
فیزیکی دارد شامل مصرف بیشتر میوه و سبزیجات، مصرف کمتر نوشیدنی های شیرین 
قندی، چربی ترانس، و سدیم است. از بین مولفه های غذایی، قوی ترین رابطه مربوط به 

افزایش مصرف پرتقال، آب پرتقال، سیب، گلابی، کاهو [برگدار ایرانی] و گردو است.
فرانسین گرودشتاین، سرپرست تیم تحقیق، در این باره می گوید: »پیام ساده این مطالعه 
این است که پیروی از رژیم غذایی کاملا سالم، از جمله مصرف مواد خوراکی مشخصی 
نظیر گردو و سایر غذاهای کامل، به زنان کمک می کند تا توانایی انجام کارهای روزمره خود 
را در دوران پیری داشته باشند.« محققان در این مطالعه، داده های مربوط به 54,762 زن را 
که به مدت بیش از 30 سال تحت نظر بودند مورد بررسی قرار دادند. بین سال های 1992 
تا 200۸، از این زنان سوالاتی در مورد عملکرد فیزیکی شان، از جمله توانایی شان در انجام 
فعالیت های ابتدایی روزمره، پرسیده شد. نتایج این مطالعه، شواهد بزرگی از بسیاری از فواید 

رژیم غذایی سالم برای زنان را نشان داد.

راه هایی برای درمان ریزش ابرو!
یک متخصص تغذیه گفت: برای جلوگیری از بروز ریزش ابروها به ریشه آنها آسیب 

وارد نکنید.
فرهاد طوسی متخصص پوست و مو گفت: کندن ابرو میتواند در ریزش آن تاثیر گذار 
باشد برای پیشگیری از این امر پیشنهاد می شود به افرادی که قصد دارند به ابروهای 
خود حالت بدهند، به جای کندن و برداشتن موهای ابرو، آن را با تیغ اصلاح کنند تا 
حداقل ریشه های موی ابروی آنها صدمه نبیند.طوسی اذعان داشت: از علل ریزش میتواند 
بیماری های سیستم ایمنی بدن و یا کم کاری تیروئید باشد که ریزش را به صورت ناگهانی 
در پی دارد  که این امر دوره ای و قابل درمان است.این متخصص پوست ومو افزود: 
ناراحتی های پوستی همچون اگزما و حساسیت ها و یا مصرف دارو های هورمون می تواند 
تاثیر گذار باشد.وی اذعان داشت:در موارد بسیار کمی استرس و محرک های عصبی و 
الگو های غلط غذایی می تواند تاثیرات منفی بر رشد ابرو ها بگذارد.طوسی در پایان افزود: 
ریزش موها معمولا به علت کمبود زینک در بدن است و توصیه می شود آزمایش هایی 

مربوط به کم کاری تیروئید  انجام شود.

8راه حل موثر برای آلرژی
حتما مشتاق هستید بدانید که چطور می توان علائم آلرژی را کاهش داد، اما باید بگویم 
برای هر فردی یک راه حل متفاوت وجود دارد. به همین خاطر نیاز به آزمون و خطا برای 
پیدا کردن علت بروز واکنش آلرژیک و پیدا کردن راه حل آن وجود دارد. برای برخی افراد 
آلرژی چیزی بیش از یک حساست خفیف نیست، اما برای گروهی دیگر یک مانع بزرگ 
در زندگی روزانه محسوب می شود. اگر شما جز دسته ی دوم هستید شاید مستعد ابتلا به 
عطسه های مداوم و غیر قابل کنترل و حملات آلرژی ناشی از آسم و اگزما باشید.  حتما شما 
مشتاقید بدانید که چطور می توان این علائم را کاهش داد، اما باید بگویم برای هر فردی یک 
راه حل متفاوت وجود دارد، زیرا آلرژی به هر فردی به گونه ای خاص و متفاوت ضربه می زند. 
به همین خاطر نیاز به آزمون و خطا برای پیدا کردن مسبب بروز واکنش آلرژیک و پیدا 
کردن راه حل آن وجود دارد. ما از افراد مبتلا به آلرژی خواستیم یافته های خود را به اشتراک 

بگذارند، شاید یکی از ان ها به شما کمک کند.
صبح زود ورزش کنید

آلرژی به گرده های فصلی بسیار آزاردهنده است. بهتر است برای به حداقل رساندن ناراحتی 
تان، صبح زود قبل از آنکه هوا گرم شود ورزش کنید و در عوض تمام تلاش تان را به کار 

بگیرید تا در گرمای بعد از ظهر فعالیت های سبک تری انجام دهید.
طب سوزنی سبب بهبودی علائم در بسیاری از افراد مبتلا به آلرژی می شود

آب و هوای گرم و خشک بدترین نوع برای افراد مبتلا به آلرژی است، زیرا در این نوع آب و 
هوا دانه های گرده بیشتر و بهتر پراکنده می شوند. بنابراین اگر اهل ورزش هستید، باید برنامه 
روزانه تان را طوری تنظیم کنید که انجام فعالیت های بدنی و هر کار سنگین دیگری قبل از 

گرم شدن هوا تمام شود.
دوش شبانه ی قبل از خواب معجزه می کند

تغییر آب و هوا و شروع فصل آلرژی بهترین زمان برای تنظیم یک برنامه ی منظم برای 
دوش شبانه  است. شستشوی گردوغبار موجب پاک شدن سینوس ها و داشتن خوابی راحت 

در شب می شود.
با طب سوزنی آرامش را بازگردانید

برخی افراد نسبت به دانه های گرده و هر آنچه که در فصل بهار شکوفا می شود حساسیت 
دارند. برای بعضی از آن ها ثابت شده که تنها طب سوزنی بهترین راه تسکین است. پس از دو 
یا سه جلسه می توان علائم آلرژیک را از بین برد. اگر قبل از شروع فصل آلرژی برای پیشگیری 
از طب سوزنی کمک بگیرید می توان گفت با شروع فصل آلرژی، تقریبا هیچ علائمی در 
شما بروز پیدا نخواهد کرد. طب سوزنی یک روش سنتی مربوط به چین باستان است و 
بررسی های زیادی بر روی این روش صورت گرفته و ثابت شده این روش سبب بهبودی 

علائم در بسیاری از افراد مبتلا به آلرژی می شود.
سینوس هایتان را پاکسازی کنید: برخی افراد به درختان و گیاهان هرز حساس 
هستند. به این افراد و البته همه ی مبتلایان به آلرژی پیشنهاد می شود حداقل دو بار در 
روز سینوس هایشان را با سرم شستشو بشویند. صبح قبل از خروج از منزل و شب قبل از 
خواب بهترین زمان است. اگر در خانه حیوان خانگی دارید، بهتر است این کار را سه بار انجام 
دهید. شستشوی سینوس ها موجب پاک شدن موکوس های اضافی که باعث گرفتگی بینی 

می شوند گشته و همچنین پاک شدن مواد آلرژن را به دنبال دارد.
هر روز به میزان مشخصی عسل بخورید

عسل آلرژی فصلی را کاهش می دهد آن هم اگر عسل طبیعی بوده و با آب داغ و آب لیمو 
و سرکه ی سیب مصرف شود. بسیاری معتقدند که عسل به دلیل داشتن اندکی دانه ی 
گرده موجب کاهش حساسیت سیستم ایمنی به آلرژن های خارجی می شود و باید بگویم 
که مطالعات زیادی نشان داده است که عسل خاصیت ضدالتهابی داشته و سرفه را تسکین 
می دهد.  ولی حواستان را جمع کنید: هرگز نباید عسل را به کودک زیر یک سال بدهیم، زیرا 

ممکن است حساسیت های بسیار زیاد و شدید ایجاد کند.
قبل از بروز علائم، دارو مصرف کنید

برای مثال اگر به چمن ها و هر آنچه که در محیط بیرون از خانه با آن مواجهه می شوید، 
حساس هستید، قبل از ترک خانه داروی ضد آلرژی تان را مصرف کنید و مصرف آن را به بعد 

از بروز علائم واگذار نکنید. در این صورت دیگر دچار حساسیت نخواهید شد.
بگذارید هوا در اتومبیل تان گردش کند

اگر مجبور به رانندگی هستید، بهتر است پنجره های ماشین را بالا نگه دارید و به جایش 
از سیستم گردش هوا کمک بگیرید تا کمتر با هر ماده ی آلرژی زا )آلرژن( در تماس باشید.

محصولات لبنی را از برنامه غذایی تان حذف کنید
بسیاری از مردم اعتقاد دارند که شیر و برخی محصولات لبنی دیگر موجب تحریک آلرژی 
می شود. برخی افراد با قطع مصرف این گونه مواد دیگر نیازی به مصرف دارو پیدا نمی کنند. 

بهتر است اگر شما هم دچار آلرژی هستید، برای مدتی این روش را امتحان نمایید.



اجتماعی 6

 به مناسبت سالروز فاجعه هفتم تیرماه سال 1360 

راست قامتان جاودانه تاریخ 

حدود ساعت 21 و7 دقیقه هفتم تیرماه 1360، دو بمب بسیار قوی، در محل دفتر 
مرکزی حزب جمهوری اسلامی منفجر شد که بر اثر شدّت انفجار، تمامی سقف ساختمان 
فروریخت و موجب به شهادت رسیدن شهید مظلوم آیت اللّه دکتر سید محمد حسینی 

 ـمذهبی گردید. بهشتی و 72 تن از شخصیت های سیاسی 
در آن شب، یک بار دیگر دَدمنشان جهان خوار، از پشت بر قامت استوار مردان خدا 
خنجر کوفتند و به گمان خود کوشیدند که میدان را تهی کنند و قامت استوار ملّتی را 
که چنین به پاخاسته بود، درهم شکنند، اما هر قطره خونی که چکید، گواه پایدار جنایت 
جهان خواران شد و هر مردی که در خون غلطید، هزار مرد را، استوارتر و مصمم تر 
راهی میدان کرد؛ میدانی که نیروی اهریمنی باطل در برابر حق جز شکست ره به جایی 

نخواهد جست.
هفتاد و دو مهاجر عاشق

یاد شهیدان هفتم تیر، بس معطّر و روح بخش است. هفتاد و دو شهید خونین، هفتاد 
و دو ستاره خونین، هفتاد و دو نمونه »بودن«، هفتاد و دو مهاجر عاشق، جمعی بودند و 
شمعی داشتند. شمع این جمع، »بهشتی« مظلوم بود. کاروانی بودند و مقصدی داشتند 
و آن، »لقاءاللّه « بود. اگرچه قامت هایشان در زیر آوار انفجار دفتر حزب جمهوری اسلامی 
درهم شکست، این قامت های فرو شکسته، قیامتی ازقامت های یک امّت قائم پدید آورد.

آن پیکرهای پاک قطعه قطعه شده، سفره سبز طراوت این نهضت را درتمام خانه ها و 
کوچه ها و گذرها گسترد.

ثانیه های پرشتاب
هفتم تیرماه 1360 بود. در مرکز شهر و در محل ساختمان حزب جمهوری اسلامی، 
ثانیه ها باشتاب سپری می شد. چهره های آرام دولت مردان و رهبران حزب، درفضای نیمه 
روشن ساختمان، بیانگر ایمانی شگرف بود. بانگ رسای شهید بهشتی در فضای تالار می 

پیچید و چشم ها و نگاه ها را درجذبه ای جادویی فرو می برد.
و ناگهان،... دقیقه ای بعد، صدای سهمگین انفجار بمب در مرکز شهر قلب ها را لرزاند. 
سقف سالن با تکه تکه شدن قطعات بمب بر سر دولت مردان آوار شد و تلّ بلند خاک، 
پیکرهای زخمی و اجساد تکه تکه شده دولت مردان را پوشاند. ناگاه شهر در ماتم و بهتی 
عظیم فرو رفت و چهره های مصمّم و خشمگین مردم، با گام های شتاب آلود و مشت های 
گره کرده، به مقرّ حزب هجوم آوردند و با شعارهای کوبنده، فریاد زدند: »آمریکا، آمریکا 

ننگ به نیرنگ تو، خون شهیدان ما می چکد از چنگ تو«.
فاجعه بزرگ

در هفتم تیرماه سال 1360، دفتر مرکزی حزب جمهوری اسلامی، در حالی که جمعی 
از بلندپایه ترین و دل سوزترین مسؤولان نظام، هم چون آیت اللّه بهشتی ، چهار وزیر، 
دوازده معاون وزیر و حدود سی نماینده مجلس در آن جلسه حضور داشتند، با بغض 
منافقان منفجر شد و 72 یار وفادار انقلاب و امام، با ذکر خدا بر لب و بدن های پاره پاره، 
به دیدار حق شتافتند. در پی این حادثه، مردم انقلابی ایران، در سراسر کشور مجالس 
عزاداری باشکوهی برگزار کردند و با این کار، نفرت عمیق خود را از دشمنان انقلاب و 
به ویژه منافقان نشان دادند. حضرت امام خمینی رحمه الله درباره این حادثه جان سوز 
فرمودند: »ملت ایران در این فاجعه بزرگ، 72 تن بی گناه، به عدد شهدای کربلا از دست 

داد«.
پس از حادثه انفجار دفتر حزب جمهوری اسلامی در هفتم تیرماه سال 1360 و شهادت 
جمعی از نمایندگان مجلس شورای اسلامی، نخستین جلسه علنی مجلس، سه روز بعد، 
یعنی چهارشنبه دهم تیرماه برگزار شد. درآن روز، به یادبود آن شهیدان، 27 دسته گل، بر 

روی 27 صندلی مجلس قرار داده بودند.
یکی از مسئولان نظام درباره آن روز می نویسد: »نگران عدم تشکیل مجلس، به خاطر 
کمبود از حدنصاب لازم بودم خوشبختانه با یک ساعت تأخیر، نصاب حاصل شد و جلسه 
علنی رسمیت یافت. موفقیتی بزرگ حاصل آمد؛ چون 27 نفر نماینده شهید داشتیم و نُه 

نفر مجروح؛ گرچه جمعی از مجروحان، از بیمارستان به مجلس آمدند.
تشییع شهیدان خونین بال

دو روز بعد از فاجعه هفت تیر، مردم برای تشییع شهدا، در میدان حسن آباد جمع شدند 
و به سوی بهشت زهرا به حرکت درآمدند. شهدای پاک باخته در راه حق، یکی پس از 
دیگری بر روی دست های گرم و توان مند مردم به خاک سپرده می شدند و تا عصر آن 
روزفراموش نشدنی، 2۸ تن از شهیدان دفن شدند و تشییع بقیه، از جمله شهید مظلوم 
دکتر بهشتی، به وقت دیگری موکول شد. بامداد روز بعد با این که دفن شهدا اعلام نشده 
بود، اما سیل مردم به سوی بهشت زهرا سرازیر شد و سرانجام در آن موقع، پیکر پاک آن 
شهید مظلوم و تنی چند از هم سنگرانش، روی دست های پاک مردم به محل دفنشان 

 ـبه خاک سپرده شد.  ـکه پاک تر از گُل بود  انتقال یافت و پیکرآنان 
پیام امام خمینی در مورد هفت تیر

امام خمینی رحمه الله در بخشی از پیام خود درباره هفت تیر، درمورد خیانت های 
منافقین می فرماید: »می خواهید با شهادت رساندن عزیزان ما، این ملت فداکار را از صحنه 
بیرون کنید. شما تا توانستید به فرزندان اسلام، چون شهید بهشتی و شهدای عزیز مجلس 
و کابینه با حربه ناسزا و تهمت های ناجوانمردانه حمله کردید که آن ها را از ملت جدا کنید و 
اکنون که آن حربه از کار افتاده و کوس رسوایی همه تان بر سرِ بازارها زده شد، در سوراخ ها 
خزیده و دست به جنایاتی ابلهانه زده اید که به خیال خام خود، ملت شهید پرور و فداکار 

را با این اعمال وحشیانه بترسانید و نمی دانید که در واژه شهادت، واژه وحشت نیست«.
سخنان مقام معظم رهبری در مورد هفت تیر

مقام معظم رهبری در مورد حادثه هفتم تیر سال 1360 می فرماید: »یک جمله درباره 
حادثه هفتم تیر عرض کنیم و آن این است که شاید از همه ابعاد متعددی که این حادثه 
داشت، این بُعد جالب تر باشد که این حادثه، نشان داد که ضربه های سهمگینی از این 
قبیل هم حتّی نمی تواند به استحکام بنای جمهوری اسلامی که به ایمان و حضور مردم 
تکیه کرده است، خللی وارد کند. این حادثه، حادثه کوچکی نبود. چنین حادثه ای در هر 
نقطه دنیا کافی است برای فرو ریختن یک نظام. این همه اشخاص مؤثر، مهم، خوش فکرو 
مبارز به دست جنایت کار تروریست ها در یک لحظه از بین بروند ونظام آن را تحمل کند و 
از آن، وسیله ای برای استحکام هر چه بیشتر خود به وجود بیاورد. این چیز شگفت آوری 
بود. این برکت حضور و ایمان مردم، به برکت استحکام ساخت درونی نظام اسلامی بود و 

به فضل پروردگار، همیشه همین طور خواهد بود«.

اطعام 100نفر از خانواده های
 تحت پوشش کمیته امداد قم توسط خیرین

100نفر از خانواده های تحت پوشش کمیته امداد امام خمینی )ره( استان قم  توسط 
دو خیر اطعام شدند.

به گزارش  روابط عمومی و اطلاع رسانی کمیته امداد قم، یکی از برنامه های مهمی که 
که از ابتدای ماه مبارک رمضان در دستور کار کمیته امداد امام خمینی)ره( قرار گرفته 
است  دادن اطعام وافطاری به خانواده های تحت پوشش کمیته امداد در سطح استان 

می باشد.
 بر اساس این گزارش: برای عملیاتی کردن این امر ارزشمند در سطح استان طرح ها و 

برنامه های مختلفی در نظر گرفته شده است.
این گزارش حاکی است، از ابتدای ماه مبارک رمضان طبق سنوات قبل شاهد اطعام و 

افطاری خانواده های تحت پوشش توسط خیرین و نیکوکاران هستیم.
این گزارش می افزاید: تعداد 100نفر از خانواده های تحت پوشش این نهاد توسط دو 

خیر اطعام شدند که ارزش ریالی این افطاری 15 میلیون ریال بود.

جهت توزیع در بین مددجویان کمیته امداد قم انجام شد:

اهداء سبدغذایی به ارزش حدود
 130میلیون ریال توسط یک خیر

تعدادی سبدغذایی به ارزش حدود 130میلیون ریال جهت توزیع در بین خانواده های 
تحت پوشش کمیته امداد توسط یک خیر قمی اهداء شد.

به گزارش اداره روابط عمومی و اطلاع رسانی کمیته امداد امام خمینی )ره( قم، از ابتدای 
ماه مبارک رمضان تاکنون خیرین اقدام به اهداء سبد غذایی و اطعام و افطاری خانواده های 

تحت پوشش کمیته امداد قم نموده اند.
کمک های خیرین و نیکوکاران علاوه بر اینکه در طول سال انجام میشود در ماه مبارک 

رمضان به بالاترین حد خود می رسد.
در همین خصوص تعدادی سبدغذایی به ارزش  حدود 130میلیون ریال جهت توزیع 

در بین خانواده های تحت پوشش کمیته امداد توسط یک خیر قمی اهداء شد.
سبدغذایی اهداء شده شامل برنج،مرغ، روغن،ماکارونی، قند، تن ماهی ،رب و... می 

باشد.

 شهادت، متاع گرانبهایی است که هرکس قدرت 
که  است  قدسی  شاهدی  ندارد.  را  اش  خریداری 
همگان لیاقت هم آغوشی با او را نمی یابند. شیرینی 
شهد شهادت را به هر کسی نمی چشانند. امیر مؤمنان 
علی)ع(، آن یکّه تاز عرصه عشق و شهادت، مبنای 
شهادت طلبی و دست یابی به این فوز عظیم را این 
سان بیان می دارد و صفات عاشقان شهادت را این گونه 
می نمایاند و شور و شوق خود را نسبت به آن چنین 
توصیف می کند: »مجاهدان شهادت طلب چنان به 
سوی خدا پر می کشند که تشنگان به جانب آب. بهشت 
در پرتو آذرخش نیزه هاست. امروز خبرها در بوته آزمون 
ارزیابی می شوند و به خدا سوگند که اشتیاق من به 
صحنه نبرد ]و شهادت[ و رویارویی با دشمن، بیش از 

شوقی است که آنان به زندگی شان دارند«.
علی)ع( در طول حکومت خویش همواره هم آغوش 
با تنهایی و غربت بود. ناپایداری و سست عنصری یارانی 
که در هنگامه های سخت عقب می نشستند و تنهایش 
می گذاشتند و فرمان مولایشان را اطاعت نمی کردند، 
اینها همه، سینه صبور علی)ع( را می فشرد و قلب 
نیرومندش را به دردی جانکاه مبتلا ساخته بود تا آنجا 
که در آغوش کشیدن مرگ را از هر چیز دیگری خوش 
تر می داشت و از خدا چنین درخواست می فرمود: »از 
خدا می خواهم که به زودی از یارانی چنین، آسوده ام 
کند که به خدا سوگند، اگر رویارویی با دشمن و رسیدن 
به فیض شهادت را امید نبسته بودم و با این دل خوشی، 
خود را برای مرگ آماده نمی کردم، حتی ماندن یک روز 
با اینان را دوست نمی داشتم و یک بار دیدنشان را هم 

تحمل نمی کردم.«
شهادت، آرمانی بلند

شهادت چنان بلندمرتبه و ارزشمند است و اسلام 
بدین مرگ سرخ، چنان عظمت و اعتلا بخشیده است 
که از آن آرمانی بلند ساخته است. این شهادت خواهی 
و آرمان طلبی در سخن علی)ع( پژواکی پرطنین یافته 
و در عرصه جهاد و پیکار به دعای اصلی او مبدل شده 

است:
عَدَاءِ وَ مُرَافَقَةَ  هَدَاءِ وَ مُعَایَشَةَ السُّ »نَسْأَلُ اللّه مَنَازِلَ الشُّ
الْنَْبِیَاء؛ِ دست یافتن به جایگاه شهیدان، و همزیستی 
با سعادت یافتگان و همدمی با پیامبران را از خداوند 

مسألت داریم«.
روز  آن  پایان  از  پس  احد،  تاریخی  پیکار  روز  در 
یاران،  از  تن  به خون خفتن ده ها  و  سرنوشت ساز 
هنگامی که علی)ع( بر اینکه چرا شهادت نصیب او 
نگشته است تأسف خورد، پیامبر گرامی)ص( به او 
فرمود: علی جان، تو در آینده به شهادت خواهی رسید.

مرگ سرخ در راه خدا، زیباترین و برترین گونه جان 
سپردن است. ارزشی بس والا دارد و ناب ترین تصویر را 
ترسیم می کند و علی)ع( مرگی این سان را می طلبید 
و در انتظارش به سر می برد و چنین فرمود: »سوگند به 
آن که جان پسر ابی طالب به دست اوست که تحمل 
هزار زخم شمشیر بر من آسان تر از مرگ در بستری 

است که نه در راه پیروی از خداست«.
امید به شهادت، راز پایداری علی)ع(

حضرت علی)ع( در دوران زندگی پر تلاطم و پرفراز 
نشیب اش، همواره به شهادت می اندیشید و آنچه از 
آن نیرو می گرفت و جانش را سیراب می ساخت، امید 

به کشته شدن در راه خدا بود. این کلام از حضرت 
علی)ع( است که می فرمود: »به خدا سوگند که اگر این 
امید نبود که در یکی از دیدارهای سخت که با دشمن 
در پیش است شهادت را بهره برم، اسب خویش زین 
می نهادم و از میان شما برای همیشه کوچ می کردم و 
دیگر تا آن زمان که نسیمی از شمال یا جنوب بوزد شما 

را طلب نمی کردم«.
جنگ نهروان پایان یافت و  امام علی)ع( به کوفه 
مراجعت کرد. ولی عده ای از خوارج که در نهروان توبه 
کرده بودند، دوباره زمزمه مخالفت سر دادند و بنای فتنه 
و آشوب گذاشتند. فراریان خوارج، مکّه را مرکز عملیات 
خود قرار دادند و سه تن از آنان به نام های عبدالرحمان 
بن ملجم مرادی و برک بن عبد الله تمیمی و عمرو بن 
بکر تمیمی در یکی از شب ها گرد هم آمدند و تصمیم به 
قتل سه تن گرفتند. این سه تن عبارت بودند از علی)ع(، 
معاویه و عمروعاص که به گمان آنان منشأ فتنه ها بودند. 
در این میان قتل علی)ع( آن امام خوبی ها را ابن ملجم، 
عهده دار شد و برای انجام این مأموریت به سوی کوفه 

رهسپار گردید.
کوفه، آستین فتنه

عبدالرحمان بن ملجم مرادی، آن نگون بخت تاریخ، 
در روز بیستم ماه شعبان سال چهل هجری به قصد 
کشتن علی)ع( به کوفه آمد و در خانه اشعث بن قیس 
منزل گرفت. در آنجا با دختری به نام قطام آشنا شد 
و چنان دل به او بست که همه چیز را فراموش کرد. 
از این رو از قطام خواستگاری کرد. اما قطام که پدر و 
برادرش در جنگ نهروان کشته شده بودند شرط ازدواج 
را کشتن علی)ع( قرار داد و در این راه گروهی را با ابن 
ملجم همراه کرد. عبدالرحمان نیز که سخت در دام 

عشق قطام گرفتار آمده بود شبیب بن بجره را با خود 
همداستان ساخت و بدین سان قتل رادمرد تاریخ و امیر 
والایی ها تدارک دیده شد و جنایت بارترین واقعه تاریخ 

به وقوع پیوست.
افطار شب موعود

پشت  را  عمرش  و سومین سال  علی)ع( شصت 
سر نهاده بود. در رمضان شصت و سومین سال عمر 
خود بار دیگر به میهمانی خدا آمده بود. در آن ماه، هر 
شبی را در خانه یکی از فرزندانش افطار می کرد. در 
نوزدهمین شب ماه خدا، در خانه دخترش ام کلثوم 
بود. او افطار پدر را در طبقی به حضورش آورد، دو تکه 
نان جو،کاسه ای از شیر و مقداری نمک اما همین که 
نگاه  امام علی)ع( به ظرف غذا افتاد سرش را تکان داد 
و با صدای بلند گریست و گفت: »دخترم برای من در 
یک طبق دو خورش حاضر کرده ای؟ مگر نمی دانی 
که من متابعت برادرم رسول خدا می کنم... دخترم به 
خدایم سوگند افطار نخواهم کرد تا از این دو خورش 
یکی را برداری«. ام کلثوم ظرف شیر را برداشت و آن 
یگانه دوران با کمی نام جو و نمک ساییده افطار فرمود.

علی)ع( آماده شهادت
در آن شب موعود امیر فضیلت ها، گاه و بی گاه 
بر آسمان  بیرون می رفت و نظری  از اطاق خویش 
می افکند. فرمود: »به خدای سوگند این همان شبی 
است که آموزگار مجربم، رسول خدا به من وعده داده 
است«. گاهی زمزمه استغفار بر لب داشت و گاهی 
تلاوت »یس« می کرد. آن شب به نماز و راز و نیاز  امام 
علی)ع( با شب های دیگر فرق می کرد. می گفت: اللُّهمّ 
باَرِکْ لِیَ الْمَوْتَ؛ خداوندا، مرگ را بر من مبارک گردان. 
لحظه ای خواب چشمانش را فرا گرفت. او آن حالت را 

چنین توصیف می کند: »در آن حال رسول خدا)ص( را 
در عالم رؤیا دیدم. عرض کردم چه بسیار کارشکنی ها 
و لجاجت و دشمنی ها که از امتت دیدم! فرمود: آنها را 
نفرین کن. گفتم: خدا بهتر از آنان را به من بدهد و به 

جای من شخص بدی را بر آنها مسلط کند«.
حرکت علی)ع( به سوی مسجد کوفه

مقتدای حق جویان برای نماز آماده رفتن به مسجد 
است. اما تو گویی همه ی ذرات هستی می گویند مولا، 
امشب به مسجد مرو. مرغابیان نالان و پرزنان گرد او را 
گرفته اند. علی)ع( نگاهی به آنان می کند و می فرماید: 
»نیست خدایی مگر خدای یگانه. صیحه هایی که در 
پی آن نوحه سرایی ها خواهد بود و فردا قضا و قدر 
ادامه  خویش  راه  به  علی)ع(  می شود«.  ظاهر  الهی 
می دهد؛ ولی این بار، قلابِ درْ کمربندش را می گیرد. 
او نیز فهمیده است که امشب چه اتفاقی قرار است 
که بیفتد. مولا کمربندش را محکم می کند و شعری 
بدین مضمون می خواند: »هان ای فرزند ابوطالب! کمر 
خویش را برای مرگ محکم بند؛ زیرا مرگ تو را ملاقات 
خواهد کرد و از مرگ آن گاه که به سوی تو آید فریاد 
مکن« و دیگر بار زمزمه کرد: »خداوندا مرگ را بر ما 

سعادت مندانه ساز و دیدارت را بر ما مبارک گردان«.
علی)ع( در مسجد کوفه

امیرالمؤمنین علی)ع( با شتاب به سمت مسجد 
حرکت می کند. حسن)ع( را که برای حفاظت پدر به 
دنبال او آمده بر می گرداند. وارد مسجد می شود و در 
تاریکی، چند رکعتی نماز به جا می آورد و آنگاه بر بام 
مسجد می رود و بانگ اذان سر می دهد. اذانی که در 
سایه همت و رشادت مردانه او این سان شکوه و جلال 
یافته است. پس از آن از مأذنه به زیر می آید و در صحن 

مسجد با بانگ الصلوة، الصلوة، خفتگان را برای نماز بیدار 
می کند.

علی)ع( در محراب شهادت
علی)ع( اینک به نماز نافله فجر ایستاده است. اما این 
نماز حال و هوای دیگری دارد. رنگ و بوی دیگری به 
خود گرفته است. علی)ع( او را به معراج می برد. لحظه 
موعود فرا رسیده است. همین که سر از سجده رکعت 
اول بر می دارد »شبیبن بحره«، آهنگ قتل آن حضرت 
می کرد. اما شمشیر او به طاق اصابت کرد و خطا نمود. 
ابن ملجم مرادی، تیره روزترینِ مردمان که در تاریک 
اندیشی و فضیلت سوزی گوی سبقت ربوده بود، به آن 
حضرت نزدیک می شود و شمشیر زهرآلود خود را بر 
فرق مبارک آن رهبر آزاده فرود می آورد؛ ضربتی که به 
جای زخم عمروبن عبدود می نشیند و تا جای سجده را 
می شکافد. آن ضربت دین را از وجود علی)ع(، محروم 
کرد. انسانیت را در سوگ رهبری والا نشاند و عدالت را 

بی مقتدا ساخت.
فُزْتُ و رَبِّ الْکَعْبَة

مسجد کوفه، آن شب نظاره گر آخرین مناجات و نماز 
مولای پارسایان بود. علی)ع( دیگر خود را آزاد می دید. 
به آستانه وصال رسیده بود. دیگر از رنج ها و دردهایی 
که مردمان نابکار برای او آفریده بودندر هایی می یافت. 
آری وعده ای که به او داده بودند تحقق پیدا کرده بود. 
پس همین که ضربه آن دشمن پاکی ها بر فرق او فرود 
آمد سر برداشت و در حالی که چشم به آسمان دوخته 
بود فریاد کرد: بِسْمِ اللّه وَباِاْللّه وَ عَلَی مِلّةِ رَسُولِ اللّه فُزتُ 
و رَبّ الْکَعْبَة؛ به پروردگار کعبه سوگند که رستگار و 

کامروا شدم«.
ندای جبرئیل

شگفتی این است که پس از فرود آمدن تیغِ حق 
ستیز ابن ملجم، فرشته وحی در حالی که علی)ع( هنوز 
از عالم خاک عروج نکرده بود، شهادت او را اعلام داشت 
و آه و ناله فرشتگان در آسمان ها طنین افکند. بادی 
تیره وزیدن گرفت و جبرئیل بی امان فریاد برآورد: به 
خدای سوگند که پایه های هدایت فرو ریخت. به خدای 
سوگند که ستارگان آسمان تیره و تار شدند. پرچم ها و 
نشانه های پرواپیشگی از میان برداشته شد. پسرعموی 
گران قدر پیامبر و جانشین راستین و برگزیده او، علی 

مرتضی، کشته شد«.
سفارش حضرت علی )ع( در مورد ابن ملجم

مردم با دیدن این منظره هجوم آوردند و ابن ملجم را 
گرفتند و به نزد علی )ع( بردند. علی )ع( چشمانش را 
گشود. با صدای ضعیف اما با یک دنیا مهربانی و لطف 
رو به او کرد و گفت: ای ابن ملجم، آیا به تو مهربانی 
نکردم؟... آیا برای تو امام بدی بودم تا مرا این گونه 

پاداش دهی؟ ...«.
آنگاه رو به فرزند ماتم زده اش حسن)ع( کرد و فرمود: 
»پسرم، با اسیر خود مدارا کن و شفقت و مهربانی پیش 
گیر... ما از اهل بیت رحمت و مغفرتیم. از آنچه خود 
می خوری به او بخوران و از آنچه می آشامی به او بنوشان. 
اگر من از دنیا رفتم با یک ضربه او را قصاص کن و اگر 
زنده ماندم خود می دانم که با او چه کنم و من به عفو 

سزاوارترم«.
به جز از علی که گوید به پسر که قاتل من 

            چو اسیر توست اکنون به اسیر کن مدارا

 به مناسبت سالروز شهادت امام علی )ع(

 مظلومیت بی پایان
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فرمانده انتظامی شهرستان قم:

30مغازه فاقد دوربین طمع سارق را برانگیخت
فرمانده انتظامی شهرستان از دستگیری یک سارق مغازه و اعتراف نامبرده به 30فقره 
سرقت در قم خبر داد.  سرهنگ هادی دیده وردر گفت و گو با خبرنگار پایگاه خبری پلیس، 
اظهارداشت:مأموران گشت کلانتری25 قم حین انجام مأموریت در سطح حوزه استحفاظی 
به فردی مشکوک که پس از استعلام موتورسیکلت وی، سرقتی بودن آن محرز و نامبرده 
بلافاصله دستگیر شد. به گفته وی، سپس با توجه به ضد و نقیض گویی های متهم و 
حساسیت موضوع، پرونده به دایره تجسس منتقل و تیمی از ماموران این یگان وظیفه 
رسیدگی به آن را بر عهده گرفت. فرمانده انتظامی شهرستان قم افزود:سرانجام متهم در 
تحقیقات تکمیلی به 30فقره سرقت از مغازه های فاقد دوربین اعتراف کرد. وی با بیان اینکه 
تاکنون تعدادی از مالباختگان شناسایی شده اند، تصریح کرد:تلاش در جهت شناسایی سایر 
مالباختگان همچنان ادامه دارد.   فرمانده انتظامی شهرستان قم توصیه کرد: شهروندان از 
نگهداری وجوه نقد بیش از حد متعارف در مغازه خود داری و محل کسب را به دوربین مدار 
بسته مجهز کنند.سرهنگ دیده ور گفت: نهایتاً متهم پس از تحویل به مرجع قضائی استان 

با صدور قرار قانونی راهی زندان شد. 
دستگیری 22سارق و 61خرده فروش مواد مخدر

فرمانده انتظامی شهرستان در بخش دیگری از سخنان خود  از دستگیری 22سارق و 
61خرده فروش مواد مخدر در نتیجه اجرای دو طرح پلیس قم خبر داد.

سرهنگ دیده وراظهارداشت:طرح تلاش از سوی پلیس قم از بیست و سوم تا سی ام 
خرداد ماه با هدف برخورد با مخلان نظم و امنیت در سطح استان اجرا شد و در این طرح 
34فروشنده مواد مخدر و 7نفر از اراذل و اوباش و مزاحمین نوامیس بر اساس گزارشات 
مردمی و برابر هماهنگی های صورت گرفته با مقام قضائی استان دستگیر شدند. وی گفت: 
طرح دوم پلیس استان قم که هر ماه و به صورت مستمر نیز ادامه خواهد داشت از بیست 
و نهم خرداد ماه تا سوم تیر ماه به اجرا گذاشته شد. فرمانده انتظامی شهرستان قم افزود: 
این طرح که برای جلوگیری از فعالیت مخرب توزیع کنندگان مواد مخدر اجرا شد 27خرده 
فروش مواد مخدر دستگیر شدند. وی تاکید کرد: برخورد پلیس با توزیع کنندگان مواد 
مخدر که مناطق را آلوده می کنند و هدف شان نابودی نسل جوان و خانواده هاست جدی 
است.سرهنگ دیده ور ادامه داد:همشهریان گزارشات خود را در خصوص اراذل و اوباش، 
پاتوق استعمال مواد مخدر و فروشندگان مواد به شعبات مواد مخدر در کلانتری ها و یا 
پلیس مبارزه با مواد مخدر واقع در کلانتری 11 شهداء و یا از طریق تلفن 110 به پلیس 
اطلاع دهند. وی با بیان اینکه در طرح های مذکور بیش از 50درصد سارقان دستگیر شده 
اعتیاد داشته اند، تصریح کرد:مردم براحتی می توانند گزارشات خود را بدون ذکر حتی نام 
شان در اختیار پلیس قرار داده و بدانند که ما حتی این گزارشات فاقد هویت را نیز بررسی 
می کنیم. فرمانده انتظامی شهرستان قم در ادامه با اشاره به فصل تابستان و حضور مردم در 
پارک ها و فضای سبز از خانواده ها خواست، از استعمال قلیان خودداری کنند. وی در بخش 
دیگری از سخنان خود با اشاره به حرکات نامتعارف برخی راکبین موتورسیکلت که عمدتاً 
سنین زیر 20سال را شامل می شوند، بر لزوم اهتمام خانواده ها نسبت به آگاه سازی فرزندان 
شان تاکید کرد. فرمانده انتظامی شهرستان قم همچنین در خصوص شب های قدر و حضور 
هموطنان در مساجد، توصیه کرد: حتی المقدور یکی از اعضای خانواده در منزل حضور 
داشته و منزل شان را رها نکنند و از نگه داشتن اشیاء گران قیمت در منزل خودداری کنند.

رئیس پلیس آگاهی استان قم خبرداد:

انهدام باند سارقان منزل در قم
رئیس پلیس آگاهی استان از انهدام باند سارقان منزل و کشف۸فقره سرقت در قم 

خبر داد. 
سرهنگ احمد کرمی در گفت و گو با خبرنگار پایگاه خبری پلیس، با بیان اینکه نظارت 
بر رفتار مجرمین حرفه ای و سابقه دار یکی از موثرترین و کم هزینه ترین راه های کاهش 
جرائم در جامعه است، اظهارداشت:مأموران آگاهی استان از ابتدای سال جاری نسبت 
به کنترل یکی از سارقان حرفه ای استان که دارای 13 فقره سابقه کیفری)سرقت(بود، 
اقدام کردند.  به گفته وی پس از چندین شبانه روز کنترل متهم، مشخص شد نامبرده با 
همدستی فردی دیگر که دارای11 فقره سابقه کیفری است در حال ارتکاب سرقت از منازل 
در شهرهای قم و محلات هستند. رئیس پلیس آگاهی استان قم افزود: در ادامه با هماهنگی 
مقام قضائی استان دستور جلب متهمان صادر و اکیپ عملیاتی وارد عمل شد و با همکاری 
مأموران پلیس راه استان در محور اراک به قم هر دو نفر دستگیر شدند. وی گفت:در بازرسی 
از این افراد آلات و ادوات مربوط به سرقت منزل و همچنین تعدادی اسکناس یک دلاری و 
بیش از 30 عدد پوکه سیم کارت کشف شد. سرهنگ کرمی افزود:در ادامه از طریق اقدامات 
فنی محل اختفای همدست متهمان ساکن محلات شناسایی و با اخذ نیابت قضائی نامبرده 
دستگیر و به قم منتقل شد. رئیس پلیس آگاهی استان قم گفت: با اعتراف متهمان به ۸فقره 
سرقت منزل دو مالخر اموال مسروقه نیز شناسایی و دستگیر شدند که نهایتاً با شناسایی 

محل های سرقت تحویل مرجع قضائی استان شدند. 

 جانشین رئیس پلیس آگاهی ناجا گفت: دو موسسه بزرگ کلاهبرداری در تهران که اقدام 
به فروش فاکتورهای جعلی و سوء استفاده از نام و برند شرکت ها می کردند، شناسایی شدند 

سردار مسعود منفرد در نشست خبری اظهار داشت: در راستای تحقق شعار سال 95 
و اجرای فرامین مقام معظم رهبری برای حمایت از تولید ملی و تدابیر فرماندهی ناجا به 
موضوعات اقتصادی، همکاران پلیس آگاهی در عملیات ویژه موفق شدند دو موسسه بزرگی 
که در تهران به صورت غیر قانونی فعالیت داشتند و اقدام به فروش فاکتورهای جعلی و سوء 
استفاده از برخی شرکت ها که کلا وجود خارجی نداشته و ثبت کاغذی بودند، می کردند را 
شناسایی کنند.جانشین پلیس آگاهی ناجا گفت: علت این کار فرار مالیاتی این شرکت ها 
و سوء استفاده های دیگر اعم از اخذ وام های کلان بوده است فروش کالای قاچاق و جلود 
دادن به صورت قانونی اقداماتی بود که این شرکت ها انجام می دادند.وی درباره جرییات این 
عملیات گفت: در عملیات اول شرکتی شناسایی شد که 150 مهر و فاکتور را جعل کرده بود. 
برخی از شرکت های صوری که فاکتورها را در اختیار قرار داده بودند به صورت درصدی از 
متهمان پول دریافت می کردند.منفرد درباره شناسایی شرکت بزرگ دوم گفت: این شرکت 
600 مهر به صورت جعلی و فاکتورهای معتبر استفاده می کردند که این شرکت ها باعث فرار 
مالیاتی کلانی بودند.منفرد گفت: این شرکت های جعلی از مهر و برند شرکت هایی که سالم 
کار می کردند و برندهای معتبر داشتند استفاده می کردند و شرکت های اصلی بعد از مدت ها 
متوجه سوء استفاده از مهرها و فاکتورها می شدند.این مقام ارشد انتظامی در ادامه با اشاره به 
اینکه محدودیت نام بردن از این موسسات وجود دارد، گفت: اینها از پوشش دفاتر بیمه استفاده 
می کردند تا بتوانند کلاهبرداری هایشان را انجام دهند . این موسسات در اصفهان تهران و البرز 
فاکتورهای جعلی را به فروش می رساندند.وی از تشکیل کارگروه با همکاری پلیس و سازمان 
مالیاتی و بازرسی خبر داد و گفت: تا کنون 19 شرکت مورد بررسی قرار گرفته اند که 4۸0 
میلیارد تومان فرار مالیاتی داشته اند. با توجه به گستردگی فعالیت ها در کشور در راستای این 
اقدامات باید بعضی از شرکت های معتبر که از مهر های آنها سوء استفاده شده است دعوت شده 
و مورد بازجویی قرار بگیرند.وی با اشاره به اینکه در حال حاضر کلاهبرداری از شرکت هایی با 
برند معتبر محرز شده است، گفت: کلاهبرداران با استفاده از فاکتورهای معتبر اقدام به ورود 

کالاهای غیرضروری می کردند.
منفرد درباره نحوه کلاهبرداری هر دو شرکت شناسایی شده نیز گفت: هر چقدر عملکرد 
شرکت و فروش فاکتورها بیشتر بود از مالیات فرار می کردند. تا جایی که آنها با فروش بیشتر 
فاکتور خودشان را از سازمان مالیاتی طلبکار می دانستند.سردار منفرد با اشاره به اینکه تلاش 
ما بر این است که جلوی سوء استفاده ها گرفته شود و شرکت های سالم شناسایی شوند، گفت: 
هر دو موسسه شناسایی شده به هیچ عنوان کار اقتصادی انجام نمی دادند و فقط فاکتورسازی 
می کردند.جانشین رییس پلیس آگاهی ناجا از رسانه ها خواست با کمک خود در راه سالم 
سازی اقتصادی کشور گام بردارند تا از ضربه زدن به اقتصاد کشور جلوگیری شود.وی با اشاره 
به آزمایش و بازرسی 19 شرکت از مجموع 700 شرکت افزود: باید بحث کارشناسی دقیق 
تر شود تا جلوی سودجویی ها گرفته شود.سردار منفرد گفت: اقدامات ویژه پلیس آگاهی با 
همکاری دستگاه قضا و بازپرس ویژه پرونده صورت گرفته است و انشاالله این همکاری ادامه 
داشته باشد.وی با اشاره به دستگیری برخی از متهمان پرونده گفت: همچنان سه نفر از متهمان 
پرونده در بازداشتگاه هستند و شماره تلفن 66755090 شماره تماسی است که شهروندان 
می توانند با آن تماس گرفته و اطلاعات خود را درباره فعالیت شرکت ها اعلام کنند.وی گفت: 
مدت زمان فعالیت این افراد و شرکت های دستگیرشده مشخص نیست. اکثر دستگیرشدگان 

تحصیلات عالی دارند و اطلاعات خیلی خوبی درباره کارهای اداری دارند، منفرد با اعلام اینکه 
در بین دستگیرشدگان هم خانم کلاهبردار وجود دارد و هم آقای کلاهبردار گفت: اولین 
شکایت برای شناسایی این تخلف بزرگ از نیمه دوم سال 90 ثبت شده بود و با شناسایی 
اولین سرنخ ها به شبکه فعالیت های گسترده متهمان دسترسی پیدا شد تا سرانجام 3 نفر دو 
مرد و یک زن شناسایی و دستگیر شدند.جانشین پلیس آگاهی درباره فعالیت هر دو شر کت 
گفت: هر دو شرکت ساختمان های مجلل با تعداد زیادی کارمند داشتند که حتی کارمندان 
آن نمی دانستند در چه شرکت و با چه ساز و کاری فعالیت می کردند، فقط اعلام می کنم 
حدود 150 نفر در این شرکت ها فعالیت می کردند بررسی ساده نشان می دهد که گردش 
مالی عظیمی در این شرکت ها در جریان بوده است و چه حجم عظیمی پول جا به جا می شده 
است.سردار منفرد با هشدار به شرکت ها و برندهای فعال در کشور گفت: صاحبان شرکت ها 
به هوش باشند که به هیچ وجه فاکتورهای سفید و مهرهای شرکت را در اختیار افراد غیر قرار 
ندهند. وی همچنین از همکاری بیشتر دستگاه قضا و سازمان بازررسی برای شناسایی چند 
شر کت متخلف صوری دیگر خبر داد.سردار منفرد گفت: فعالیت های این موسسات غیرقانونی 
برای سوء استفاده از فاکتورها ضربه وحشتناکی به اقتصاد کشور وارد می کند که باعث از بین 
رفتن شرکت های کوچک شده و در درجه دوم باعث افزایش مالیات برندهای معتبر می شوند.

وی در ادامه گفت: بحث قانونی جلوه دادن کالای قاچاق ترفندی است که این موسسات انجام 
می دهند و این معضل دور زدن قانون محسوب می شود از سال 95 که به این تخلف برخورد 
کرده ایم هنوز نتوانسته ایم همه این تخلفات را شناسایی کنیم و مبلغ واقعی این تخلف را اعلام 

کنیم تا از ضرر و وزیان دولت جلوگیری شود.
وی گفت: یکی از افراد دستگیرشده سابقه دار است و قبلا هم به جرم جعل دستگیر شده 
است و دارای سابقه بوده است و برای فرار از دست پلیس مهرها و فاکتورهای جعلی را در خانه 
کارمندان خود مخفی می کرده است تا مورد شناسایی قرار نگیرند اما با شناسایی اولین سرنخ ها 

کارآگاهان پلیس موفق شدند همه مهرها را شناسایی و ضبط کنند.

فرمانده انتظامی استان گیلان  گفت :چهار سارقی که در 
دسیسه ای شوم با سرقت سه کیلو طلا، پیرمرد 70 ساله 
ای را به قتل رسانده بودند، با هوشیاری کارآگاهان آگاهی 
استان دستگیر شدند.  به گزارش خبرنگار پایگاه خبری 
پلیس،سردار"محمدرضا میرحیدری"  گفت: در ساعت هفت 
صبح، 26 اردیبهشت ماه سال جاری در پی اعلام مرکز فوریت 
های پلیسی مبنی بر وقوع یك فقره قتل در خیابان تختی 
شهرستان رشت، کارآگاهان آگاهی جهت بررسی موضوع در 
محل وقوع قتل که منزل پیرمرد و پیر زنی بود، حاضر شدند. 
فرمانده انتظامی استان گیلان افزود: کارآگاهان آگاهی با 
حضور در محل و تحقیقات از تنها شاهد ماجرا که پیر زنی 
65 ساله بود، دریافتند که سارقان با پوشاندن صورت خود 
از راه پنجره وارد خانه شده و پس بستن دست و پای وی با 
چسب، اقدام به ضرب و شتم شوهرش برای گرفتن اعتراف در 

خصوص مخفیگاه طلاها و پولهای نقد کرده اند. 
سردار میرحیدری با بیان اینکه پیرمرد 70 ساله پس از 
اعتراف محل طلاها، زیر ضربات مشت و لگد دو سارق به قتل 

می رسد، بیان داشت: سارقان پس از سرقت سه کیلو طلا 
و 30 میلیون ریال وجه نقد از محل متواری شده و همسر 
مقتول با سعی و تلاش فراوان موفق به بازکردن دست و پای 

خود شده و موضوع را به پلیس اطلاع می دهد. 
وی ادامه داد :کارآگاهان آگاهی سرانجام موفق شدند جمعه  
شب گذشته دو تن از متهمان مرد را در بندرانزلی و یك زن و 

مرد را در شهرستان رشت شناسایی و دستگیر کنند.
این مقام ارشد انتظامی  با اشاره به اینکه اموال مسروقه از 
مخفیگاه متهمان کشف شده، اظهار داشت: متهمان در بهمن 
ماه سال گذشته نیز به انگیزه سرقت وارد منزل مقتول شده 
و به علت عدم دسترسی به کلید گاو صندوق موفق به انجام 

سرقت نشده بودند..
فرمانده انتظامی استان گیلان در پایان با بیان اینکه متهمان 
با تشکیل پرونده جهت سیر مراحل قانونی به مقام قضائی 
معرفی شدند، از مردم خواست، از نگهداری اشیاء قیمتی و 
وجه نقد در منزل خودداری کرده و به افراد غریبه اعتماد 

نکرده و اسرار زندگی خود را با آنان در میان نگذارند.

فرمانده انتظامی استان گیلان  :

سرقت 3 کیلو طلا که با قتل پایان یافت 

جانشین رئیس پلیس آگاهی ناجا خبر داد:

شناسایی دو موسسه بزرگ کلاهبرداری



رونوشت آگهی حصر وراثت
آقای رضا صفایی فرزند حسین دارای شناسنامه شماره 6961 به شرح دادخواست به کلاسه 
950903 از این دادگاه درخواست صدور گواهی حصر وراثت را نموده و چنین توضیح داده است که 
شادروان زهرا صفائی به شناسنامه شماره 207۸ در تاریخ 1394/۸/5 در اقامتگاه دائمی خود را فوت 
نموده است و ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به: 1 - اعظم باباحبیبی قمی فرزند حبیب اله 
ش.ش 97627 نسبت با متوفی مادر. 2 - رضا صفائی فرزند حسین ش.ش 6961 نسبت با متوفی پدر. 
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور در یک نوبت آگهی می گردد تا هر کسی اعتراضی 
دارد و یا وصیتنامه ای از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین آگهی ظرف یک ماه به دادگاه تسلیم 

دارد والا گواهی صادر خواهد شد. 
دهقان - رئیس شعبه 40 انحصار وراثت حوزه قضائی شهرستان قم

آگهی ابلاغ وقت رسیدگی
خواهان: سید حجت حسینی فرزند: سید ابراهیم آدرس: قم، پردیسان، بلوار استقلال، ک 1، 
روبروی فروشگاه عترت، مجتمع حضرت خدیجه کبری، ط 3، واحد 9. خوانده: علی عباسی. خواسته: 
تقاضای استرداد پلاک یک دستگاه خودرو موتورسیکلت مقوم به مبلغ 3/100/000 ریال. در تاریخ 
1395/1/31 خواهان سید حجت حسینی دادخواستی به طرفیت خوانده علی عباسی به شرح 
خواسته تقاضای استرداد پلاک یک دستگاه موتورسیکلت به شماره انتظامی 612 - ۸1775 مقوم به 
مبلغ 3/100/000 ریال به شعبه 31 تقدیم که به شماره 95099۸2523100123 ثبت و برای روز 
1395/6/6 ساعت 9 وقت رسیدگی تعیین گردیده است. و باتوجه به مجهول المکان بودن خوانده 
حسب درخواست خواهان و موافقت دادگاه مستندا به ماده 73 قانون آئین دادرسی مدنی مراتب 
یک نوبت در یکی از جراید کثیرالانتشار آگهی می گردد خوانده مذکور می تواند از تاریخ نشر آگهی 
جهت اعلام آدرس و دریافت نسخه ثانی دادخواست و ضمائم به دفتر دادگاه مراجعه و یا در وقت مقرر 
فوق جهت رسیدگی در این شعبه حضور بهم رساند بدیهی است در صورت عدم حضور دادگاه غیابا 

رسیدگی و اتخاذ تصمیم خواهد نمود. 
دفتر شعبه 31 شورای حل اختلاف - پوربافرانی

7سیاسی یکشنبه - ششم تیرماه 1395 - سال نوزدهم - شماره 4035

دلواپسان برای تضعیف دولت یازدهم چه دستاویز جدیدی در آستین دارند

موج جدیدی از حملات علیه دولت
پروژه تخریب دولت روحانی که به گفته برخی چهره های سیاسی، از همان زمان 
تشکیل دولت یازدهم کلید خورده بود حالا با نزدیک شدن به پایان 4 سال دوره کاری 
حسن روحانی به عنوان رییس جمهور، ابعاد متفاوت تری به خود گرفته است؛ دلواپسان 
که از ابتدا با سنگ اندازی های ریز و درشت بر سر راه مذاکرات هسته ای و حمله به وزیر 
امور خارجه در مجلس و همچنین ایجاد شایعاتی نظیر استعفای وزیر بهداشت، شایعه تغییر 
برخی وزرا و... تخریب و حمله به دولت را در برنامه کاری خود قرار داده بودند، این بار با 
انتشار شایعاتی نظیر دستگیری حسین فریدون، تذکر رهبری به رییس جمهور و ... موج 
جدیدی را علیه دولت روحانی آغاز کردند تا با تشکیل اتاق های فکر علیه دولت به شایعه 

یک دوره ای شدن دولت روحانی که خود بوجود آوردند، جامه عمل بپوشانند.
جلسات هفتگی اتاق های فکر علیه دولت

در پی موج حملات و تخریب علیه دولت، محمدباقر نوبخت سخنگوی دولت در نشست 
خبری خود از تشکیل اتاق های فکری خبر داد و گفت: هر هفته علیه دولت در روزهای 
شنبه اتاق های فکر تشکیل می شوند تا با انگیزه های سیاسی مشخص کنند در تخریب 
دولت روی چه موضوعاتی تمرکز شود؛ اتاق فکرهایی که در روزهای گذشته، یک روز 
پیامک دروغ علیه دولت منتشر می کنند، یک روز خبر بازداشت برادر رئیس جمهور را 
می دهند، یک روز فیش های حقوقی کلان را  الم می کنند و ... هیچ وقت آرزو نمی کنیم که 
شاهد اتفاقات نگران کننده سال های گذشته باشیم. ما نسبت به هر فسادی جدی برخورد 

می کنیم. اذهان عمومی نسبت به دکل گمشده و بابک زنجانی حواس جمع است.
مجید انصاری معاون پارلمانی رئیس جمهور نیز هجمه حملات منتقدان به دولت را در 
راستای اهداف آمریکا و رژیم صیهونیستی برشمرد و اقدامات دولت در سه سال گذشته 
را بسیار فراتر از برجام دانست و افزود: متاسفانه رقبا و منتقدان بی انصاف به دولت تهمت 
های ناروایی می زنند و می گویند پس از برجام در کشور کاری انجام نشده است. تحولات 
عظیمی در کشاورزی، کنترل تورم، افزایش صادرات نفت، گاز و پتروشیمی اتفاق افتاده و 
این در حالی بوده که محرومیت های مالی دولت ادامه داشته است. جریان یأس آفرین 
علیه دولت در راستای اهداف آمریکا و رژیم صیهونیسم حرکت می کنند. افرادی که دلسوز 
ولایت فقیه هستند بدانند طبق قانون اساسی قوای سه گانه زیر نظر ولایت فقیه فعالیت 
می کنند و چنانچه ترسیمی ناکارآمد از قوا داشته باشیم فقط به تخریب بنیانها دامن زده 

ایم و این به صلاح نظام مقدس جمهوری اسلامی نیست
رسول منتجب نیا قائم مقام دبیرکل حزب اعتماد ملی موضوع تشکیل اتاق فکر علیه 
دولت را فراتر از یک جلسه برشمرد و افزود: باید میان منتقدان منصف و غیرمنصف تفاوت 
قائل شویم زیرا دسته اول با هدف اصلاح امور به انتقاد می پردازند اما منتقدان غیرمنصف 
هدفی جز بیان نقاط ضعف و تخریب دولت ندارند. سخنگوی دولت از اتاق تخریب دولت 
خبر داده اما مسأله فراتر از یک جلسه است. این عده کمر همت بسته اند که دولت را 
شکست دهند یا آن را ضعیف جلوه دهند. آنها اتفاقاً  دست بر مسائلی می گذارند که می تواند 
نقطه قوت دولت باشد. مثلًا برجام را به گونه ای جلوه داده اند که برخی تصور کنند برجام 
نقطه ضعف دولت است. کاهش تورم از 40 درصد به تورم تک رقمی، کنترل قیمت ها، 
کنترل واردات و افزایش صادرات از دستاوردهای دولت بوده است ولی مخالفان به گونه ای 
تبلیغ می کنند که گویی دولت هیچ اقدامی در عرصه اقتصادی نداشته است. مخالفان بر 
کارخانه ای دست می گذارند و آن را نشانی از تعطیلی واحدهای تولیدی معرفی می کنند در 

حالی  که با تلاش های دولت، تولید در حال به حرکت درآمدن است
حجت الاسلام سیدرضا اکرمی عضو جامعه روحانیت مبارز نیز بیکاری را دلیل تشکیل 
اتاق های فکر دانست و گفت: عده ای وقتی بیکار می شوند، دورهم جمع می شوند تا علیه 
دولت اتاق فکر تشکیل دهند در حالی که همه باید به فکر حل مشکلات اقتصادی و 
اجتماعی کشور باشند. در جامعه امروز ما  حتما چنین مواردی وجود دارد  و تا زمانی که 
مساله تخرب و تشکل در کشورمان قانون مند و زمینه های رشد احزاب فراهم نشود، تشکیل 

چنین اتاق فکرهایی هم طبیعی خواهد بود. 
وزیر سابق مدیراتاق فکر علیه دولت

در این بین الیاس حضرتی نماینده مردم تهران در مجلس، از مدیریت یکی از وزاری 
سابق در یکی از اتاق های فکر تشکیل شده علیه دولت خبر داد: یک اتاق فکر قوی، منسجم 
و منظم علیه دولت آقای روحانی تشکیل شده که یکی از وزرای سابق آنجا را مدیریت 
می کند و به دنبال این است که تمام مسائلی که در مورد دولت آقای دولت احمدی نژاد 
گفته می شود را مشابه سازی کند وبگوید که این دولت هم دزد است و اختلاس می کند و  

مشکلات اخلاقی و دروغگویی دارد
 محمدجواد حق شناس عضو شورای مرکزی حزب اعتماد ملی نیز موج حملات علیه 
دولت را پروژه ناکامان انتخابات ریاست جمهوری 92 دانست و گفت: بحث حمله به دولت 
بدون توجه به توانمندی ها و نقاط قوت آن، اتفاقی بود که از همان روزهای اول انتخاب 
آقای روحانی به عنوان رییس جمهور  در سال 92 آغاز شد و به نوعی با سازمان دهی قوی، 
منسجم و با استمرار هم صورت گرفت لذا موضوع تخریب دولت امر تازه و اتفاق جدیدی 
محسوب نمی شود. این روند از آغاز، دارای هدف و ساختار مشخصی بود. به نظر می رسد 
افرادی که در انتخابات سال 92 خودشان را آماده کرده بودند دولت را در اختیار بگیرند ولی 
موفق نشدند احساس کردند باید کاری کنند که دولت ۸ ساله نشود و با طرح یک دوره 
ای شدن دولت آقای روحانی، پروژه تخریب علیه دولت را کلید زدند. این اتاق های فکر از 
همان هفته آغاز کار دولت یازدهم شکل گرفته بود و هیچ گاه هم دست از تخریب نکشیدند

پهلوان باشیم!
حجت الاسلام حسن روحانی رییس جمهور نیز نسبت به حملات علیه دولت واکنش 
نشان داد و با فراجناحی خواندن دولت یازدهم گفت: پهلوانی بالاتر از قهرمانی است و چقدر 
نیک که افرادی هم قهرمان و هم پهلوان باشند و البته متاسفانه شمار پهلوانان سیاسی ما 
کمتر از قهرمانان سیاسی است. سیاست به معنای دستیابی به خیر جمعی و تدبیر برای 
حل معضلات و گام برداشتن به سمت پیشرفت جامعه است و در تقویت این مسیر، باید با 
یکدیگر مهربان تر باشیم. نقد و خیرخواهی را حق و وظیفه همگانی دانست و اظهارداشت: 
نقد با تضعیف کاملا متفاوت است. همه احزاب و جناح ها در کشور باید با وحدت و تلاش 
مشترک برای کاستن از مشکلات کشور، 40 سالگی انقلاب اسلامی را به یک جشن بزرگ 

ملی در برابر جهانیان تبدیل کنیم.

دولت از این مچ گیری ها استفاده کند!
از سویی دیگر، علی محمد حاضری عضو انجمن اسلامی مدرسین دانشگاه ها درباره 
نحوه مقابله با اتاق فکر علیه دولت اظهار کرد: دولت از این مچ گیری ها استفاده کند و 
حوزه هایی که کمتر به آنها توجه کرده را شناسایی و ضعف خود را برطرف کند. دولت هم 
جهت گیری کلی خود را اصلاح ساختارهای کلان اقتصادی در نظر گرفته و برجام و رفع 
تحریم ها همه با این هدف دنبال شد. با این وجود دولت باید به موارد ریزتر و اجرایی تر هم 
توجه کند و اگر این نگاه کاربردی را دنبال کند، می تواند امکان پیدایش این بهانه جویی ها 

را از بین ببرد
ناصر ایمانی تحلیل گر سیاسی نیز که تشکیل اتاق های فکر علیه دولت را امری مسبوق 
به سابقه عنوان کرد، در خصوص لزوم تلاش دولت برای مقابله با این حمله ها خاطر نشان 
کرد: هیچ دولتی نبوده که با مخالفان جدی مواجه نشده باشد. همیشه این مخالفان هستند 
که با برنامه ریزی سعی در اخلال در کار دولت داشته و دارند. این دولت نیز از این اصل 
مستثنی نیست. دولت روحانی باید چند اقدام انجام دهد، قدم اول اینکه دولت به جداسازی 
منتقدین از مخالفین بپردازد، از هر طریقی که شده است منتقدین را جذب کرده و به آنها 

بهاء دهد تا با این شیوه مخالفان واقعی کاملا مشهود شوند.
اکنون که تخریب کنندگان توهین را جایگزین نقد کرده اند و برای سنگ اندازی بر سر 
راه دولت از هیچ تلاشی فرو گذار نمی کنند و مشخص نیست برای تضعیف دولت یازدهم 
چه دستاویز جدیدی در آستین دارند؛ توجه و اقدام سریع و هر چه بیشتر ارکان دولت برای 

مقابله با این حملات امری ضروری به نظر می رسد. 
دولت یازدهم باید با تمهیدات و روش های مختلف برای حراست و حفاظت از خود 
گام های جدی بردارد چرا که گویی با نزدیک شدن به انتخابات ریاست جمهوری سال 
96 موج جدیدی از حملات بر علیه دولت در راه است. موضوع انتشار فیش های حقوقی 
که بنا بر گفته بسیاری میراث دولت قبل بود و با عذرخواهی از سوی سخنگوی دولت و با 
ابلاغ دستور رییس جمهور مبنی بر پیگیری آن به وزیر کشور منتهی شد، همچنان ابزاری 

برای هجمه علیه  دولت است.

نکــته

هیچ حکومت و جریانی حق جلوگیری از ورود زائران را به خانه خدا ندارد 
و هر کسی بخواهد حق شرعی را سلب کند، خداوند در قرآن تاکید کرده که مجازات سنگینی 

در انتظار آنهاست. ما اطمینان داریم که قطعاً کشور عربستان قادر به پاسخگویی در مجامع 
اسلامی و بین المللی نیست و یقیناً مجبور خواهد شد، رفتارش را تغییر دهد و سال آینده 

ان شاءالله با احتساب سهمیه امسال، اعزام زائران ایرانی را به حج تمتع خواهیم داشت

اکبر ترکان تشکیل اتاق فکر توسط مخالفان دولت را 
موضوع تازه ای نمی داند و راه اندازی آن ها را متعلق به سال 
92 عنوان می کند. مشاور ارشد رئیس جمهور معتقد است 
که کارنامه دولت قبل متعلق به آقای دکتر احمدی نژاد نیست 
بلکه این کارنامه خیلی شریک دارد شرکای این کارنامه 
به شدت وحشت کردند؛ چون آنچه به جامعه در مورد این ها 
گفته شده، خیلی بااحتیاط بود، به دلیل اینکه از سیاه نمایی 
پرهیز شود، البته باید به تدریج بقیه مطالب را گفت. متن 

گفتگو با ترکان در زیر می آید:

سخنگوی دولت اخیرا از تشکیل اتاق فکرهایی علیه 
دولت خبر داد. آیا شما خبر تازه ای در این مورد دارید؟

اگر بخواهم به صراحت عنوان کنم، تشکیل اتاق فکر موضوع تازه 
ای نیست بلکه بعد از شکستی که اصولگرایان از سال 92 خوردند بی 
وقفه برای دولت مشکل سازی می کنند. این اقدامات دلیلی ندارد 
جز اینکه همه این ورشکستگان، هم پیمانان دولت نهم و دهم بودند 
و افتضاح و ناهنجاری هایی که دولت نهم و دهم در اقتصاد ایران  و 
در عرصه بین المللی به وجود آورد باعث مشکلات بسیاری در همه 

عرصه ها شد.
کارنامه دولت قبل متعلق به آقای دکتر احمدی نژاد نیست بلکه 
این کارنامه خیلی شریک دارد شرکای این کارنامه به شدت وحشت 
کردند؛ چون آنچه که به جامعه در مورد اینها گفته شده، خیلی با 
احتیاط بود، به دلیل اینکه از سیاه نمایی پرهیز شود، البته باید به 
تدریح بقیه مطالب را گفت؛ بنابراین وحشتی که این افراد گرفته اند 
به دلیل این است که همه این افراد دستشان توی یک کاسه است. 
فکر نکنید یک نفر مثل دکتر احمدی نژاد توانست این همه ضایعات 
برای کشور به بار بیاورد. اینها همه با هم هستند؛ بنابراین همه این 
اشخاص به دنبال این هستند که یک کاری کنند و نوعی دوباره برای 

خودشان ایجاد موقعیت کنند. 

آیا موفق می شوند؟

به نظر من خیر. مردم ایران خوب فهمیدند که ماجرا چیست. 
مردم ایران هیچ تردیدی ندارند آنچه که در برجام به دست آمد 
مطلوب و خواسته همه بود. هیچکس حاضر نیست به تحریم ها 
برگردذ. هیچکس حاضر نیست شاهد این باشد که قدرت های 
مخالف جمهوری اسلامی بتوانند تمام نیروهای خودشان را بر علیه 
ایران به کار بگیرند و ما با تدابیر ناشیانه ای امکان ضربه زدن به 
جمهوری اسلامی را برایشان فراهم کنیم. این اتفاقی است که در آن 

دوره متاسفانه افتاد. 
آنچه که مردم مشاهده کردند یک جریان بسیار آزار دهنده در اثر 
بی تدبیری بود که به آنها تحمیل شد و این تحریم های ناجوانمردانه 
بر سرشان فرو ریخت. ساختار تحریم ها و مصوبات شورای امنیت 

سازمان ملل که علیه ما ابلاغ و اجرا شده بود در این دولت عملا لغو 
شد و از بین رفت و برای اولین بار در تاریخ  سازمان ملل کشوری که 
تحت فصل هفتم قرار گرفته بود از این موضوع به سلامت گذر کرد. 
این بزرگترین دستاوردی است که این دولت داشته و به نظر من حالا 
حالا ها ابعاد این شناخته شده نیست و باید هنوز گفته شود تا معلوم 
شود با چه بی تدبیری ما به چنین تله سختی گرفتار آمدیم و چگونه 

اینها را با سربلندی حقوق هسته ای کسب کردیم.

برخی معتقدند اگر دولت تحت فشار است به این دلیل 
است که رئیس جمهور تمام مسائل از جمله ویرانی های دولت 

قبل را با مردم در میان نمی گذارد. نظرتان چیست؟

آقای دکتر روحانی ظرفیت شنیدن انتقاد را دارد و بارها گفته اند 
انتقادها را به ما بگویید. ایشان آمادگی برای شنیدن نقدها و استفاده 
کردن از نقدهای خیرخواهانه را دارد. مفهوم واقعی نقد این است که 
از روی دلسوزی و خیرخواهی گفته شود و حتما هم مورد استفاده 
قرار می گیرد. آقای روحانی بر این باور است با شنیدن این نقدها 
بصورت عاقلانه و به دور از تشویش رسیدگی شود نه اینکه با داد 

و بیداد کردن.

ولی فکر نمی کنید همین ظرفیت بالای اقای روحانی در 
برابر انتقادات فشار را بیشتر می کند که شاید مردم برای رای 

دادن دچار تردید شوند؟
من بعید میدانم. شعور مردم بالاتر از این است که این اتفاق بیفتد. 
شما دیدید در انتخابات مجلس یک عده ای این همه پول خرج می 
کردند که افرادی را تحت الشعاع قرار دهند، ولی دیدید دست آخر 
مردم به سمتی رفتند که تشخیص دادند. انتخابات فقط پول هزینه 
کردن نیست، در انتخابات باید دید آینده کشور به کدام سمت و 
سو است و طبق همان با مردم سخن بگویم که این اشتباه بزرگ را 

اصولگرایان همیشه مرتکب می شوند.

برخی می گویند دولت در زمینه اطلاع رسانی دقیقی در 
مورد ویرانی های سال های گذشته خوب عمل نکرده است، 

شما چطور فکر می کنید؟ 
می توانم بگویم که به همکاران آقای روحانی نقدهایی وارد است 
اما شخص آقای روحانی منزه از این موضوع است که بتوانند اشکالات 
اساسی به ایشان شان وارد کرد. مردم به شخص روحانی رای دادند، 
این دفعه هم باز به شخص ایشان رای می دهند به رغم اینکه آقای 
دکتر احمدی نژاد یا هر کسی دیگه ای در رقابت با ایشان از هر ابزار 
یا هر حربه تبلیغاتی بخواهند استفاده کنند. من معتقد هستم دکتر 

روحانی یک فرصت برای کشور است. 
نباید  ما  است  تسویه حساب  از روی  انتقادتش  اگر کسی 
از این انتقادات به راحتی عبور کنیم و به موقع جواب آنها را 

خواهیم دادیم.

رییس سازمان حج و زیارت با اشاره به تفاوت فاحش قرارداد حج 
تمتع 95 ایران با سایر کشورها گفت: در صورت لزوم قرارداد حج تمتع 

95 را افشا می کنیم.
سعید اوحدی؛ در گفت و گو با ایلنا، با اشاره به نشست های جداگانه 
نمایندگان حج و زیارت ایران با وزرای حج پیشین و فعلی عربستان در 
5 بهمن 94 و 26 فروردین امسال گفت: در هر دو جلسه پرداخت دیه 
شرعی شهدای منا و سقوط جرثقیل یکی از موضوعات جدی مورد 
بحث بود که هر دوبار نیز مسئولان عربستان تاکید کردند که دیه و 
غرامت حادثه جرثقیل تا قبل از موسم حج امسال پرداخت می شود و 
زمان پرداخت دیه و غرامت شهدای منا که همچنان در دست بررسی 

است، پس از موسم حج اعلام خواهد شد.
وی افزود: ما در آخرین نشست خود نیز با تکیه بر گذشت 9 ماه از 
فاجعه منا، گله مندی و مراتب اعتراض خود را نسبت به کوتاهی و کم 
توجهی دولت عربستان در اقدام عملی، اعلام کردیم. در مقابل آن ها با 
اشاره به وجود یک اختلاف آماری در خصوص حادثه سقوط جرثقیل، 
بار دیگر عنوان کردند که تا پیش از موسم حج امسال با به پایان رساندن 
بررسی ها، غرامت و دیه کشته شدگان این حادثه پرداخت می شود و 
همچنین اعلام کردند که دیه شهدای فاجعه منا و پرداخت غرامت این 

حادثه تا بعد از موسم حج اعلام خواهد شد.
اوحدی افزود: علاوه بر پیگیری های ما در سازمان حج و زیارت، 
دستگاه دیپلماسی کشور نیز به عنوان مقام مسئول پیگیری حقوقی 
فاجعه منا، مکاتباتی را از طریق کشورهای ثالث انجام داده و با به 
کارگیری وکلای این کشور ها، پیگیری های حقوقی لازم را در دستور 
کار دارد. رییس سازمان حج و زیارت همچنین با اشاره به اقدامات قوه 
قضاییه گفت: در دستگاه قضا و دادستانی کل کشور هم اقدامات موثری 
صورت گرفته و وزارت دادگستری نیز یک شکواییه حقوقی را تنظیم 
کرده است. در همین راستا ما نیز تمامی مستندات مکتوب و جمع 
آوری شده از شاهدان عینی را در اختیار دستگاه ها گذاشته و امیدواریم 

شاهد احقاق حقوق شرعی باشیم.

اوحدی به احکام شرعی اشاره کرد و افزود: در خصوص موضوع 
قتیل و زحام؛ یعنی کشته شدن فردی در ازدحام جمعیت، بر اساس 
احکام فقه شیعه و سنت و نظر مفتی های اهل سنت، پرداخت دیه 
شرعی برعهده کشوری است که اتفاق در آنجا حادث شده و فرد در 
آنجا جانش را از دست داده است و باید از محل بیت المال آن کشور 
تامین و پرداخت شود. کما اینکه در طول برگزاری مناسک حج زائران 
تحت پوشش بیمه سعودی ها هستند. ضمن اینکه از نظر قانونی در 
سال های پیش بیمه کامل شرعی پرداخت شده و لذا قانوناً نیز پرداخت 
دیه برعهده بیت المال عربستان است. با این وجود عربستان در پرداخت 
دیه و غرامت با کندی رفتار می کند و ما اعتراض خود را اعلام کرده ایم.

وی ادامه داد: براساس مصوبه هیات دولت، دستگاه دیپلماسی 
مسئول مستقیم پیگیری موضوع است و در همین راستا وزیر محترم 
امور خارجه اختیارات لازم را به معاونت کنسولی داده که انصافاً اقدامات 
خوبی نیز صورت گرفته است که از آن جمله می توان به بکارگیری 

وکلای مجرب از طریق کشورهای ثالث اشاره کرد.
اوحدی گفت: از طرفی با مساعدت دستگاه دیپلماسی و ترتیب 
ملاقات هایی با مسئولان حج و وزرای حج کشورهای مختلف متوجه 
برخی واقعیت ها شدیم. دولت عربستان همواره بر این موضوع تاکید 
داشت که قراردادهای حج که با ایران امضا کرده اند، عیناً مثل تفاهم 
نامه های منعقد شده با سایر کشور ها است، در حالی که در پی 

نشست هایی که با مسئولان حج دیگر کشور ها داشتیم؛ پی بردیم که 
قرارداد سایر کشور ها با تفاهمنامه ایران یکی نیست و تفاوت های فاحش 
و مغایرت هایی جدی دارد. به طور مثال نصب پرچم کشور در قرارداد 
ما آمده است، اما برای دیگران خیر؛ و یا اینکه در قرارداد ما ارتباط بعثه 
هر کشور با دیگری )بعثه جمهوری اسلامی با سایر کشور ها( ممنوع 
اعلام شده و این در شرایطی است که در هیچ یک از قراردادهای سایر 

کشور ها که به رویت ما رسید؛ چنین بندی وجود نداشت.
وی ادامه داد: این رفتار سعودی ها نشان می دهد که نگاه آن ها به 

حج 95 در جهت یک تسویه حساب سیاسی با ایران بوده است.
رییس سازمان حج و زیارت ادامه داد: رفتار مسئولان عربستانی با 
کرامت زائران منافات دارد و این جای سوال است که چرا سعودی ها به 
دنبال تفرقه در موضوع حج هستند؟! چرا چنین بندهایی باید صرفاً در 
قراداد حج با ایران قید شود و برای سایر کشور ها خیر؟! ما به وزارت حج 
عربستان اعلام کردیم که آمادگی آن را داریم که متن قرارداد خود را 
منتشر و بند بند اختلافات و تفاوت های آن را با قرارداد سایر کشور ها 
فاش کنیم و در مقابل سعودی ها هم قرارداد خود را با سایر کشور ها 

منتشر کنند.
اوحدی به اظهار نظرهای برخی از مقامات سعودی درباره لغو حج 
تمتع ایرانیان در سال 95 اشاره کرد و گفت: این اظهارات کذب محض 
است. آن ها امسال اراده سیاسی برای پذیرش زائران ایرانی نداشتند. در 

اینجا چند سوال وجود دارد؛ نخست اینکه چرا عربستان 5 ماه مذاکرات 
را به تاخیر انداخت و ما آخرین کشور مذاکره کننده برای تدوین قرارداد 
بودیم؟ چرا بعد از به شهادت رسیدن هزاران نفر و در حالی که تامین 
امنیت برعهده وزازت کشور عربستان است، نمی توانیم هیچ کلمه ای را 

در خصوص امنیت زایران در قرارداد بگنجانیم؟!
وی ادامه داد: چرا عربستان ویزای کمیته های مسکن، تدارکات و 
حمل و نقل برای بستن قراردادهای حج امسال را صادر نکرد؟ و چرا 
ویزا تا آخرین لحظه صادر نشد؟! چرا دولت عربستان با برخی خطبای 
مسجدالحرام که در سخنانی موهن و خطرناک، با صراحت شیعیان 
لبنان و سوریه را نجس معرفی و ریختن خونشان را حلال اعلام کردند؛ 
برخورد نمی کند و جلوی تفکراتی که باعث تفرقه میان مسلمین است 
را نمی گیرد؟! این ها بخشی از سئوالات زیادی است که از سعودی ها 
پرسیده شده و آن ها هیچ پاسخی ندارند. آیا غیر از این نیست که 
عربستان با عینک ذره بینی سیاسی به مقوله حج نگاه کرده و می کند؟

اوحدی همچنین درباره صدور احکام 2 پلیس متعرض در فرودگاه 
جده گفت: در این رابطه نیز با دو وزیر حج عربستان و درباره موضوع حج 
عمره صحبت کردیم و اعلام کردیم؛ چرا بعد از گذشت یک سال ونیم و 
جسارت  پلیس در فرودگاه جده حکم این دو پلیس را صادر نمی کنند. 
عربستانی ها چون می دانند؛ جمهوری اسلامی اعزام زائران را منوط به 
اجرای حکم این دو پلیس می داند، سعی دارند با وقت کشی زائران 

ایرانی را از سفر به خانه خدا محروم کنند.
رییس سازمان حج و زیارت در پایان اظهار داشت: هیچ حکومت و 
جریانی حق جلوگیری از ورود زائران را به خانه خدا ندارد و هر کسی 
بخواهد حق شرعی را سلب کند، خداوند در قرآن تاکید کرده که 
مجازات سنگینی در انتظار آنهاست. ما اطمینان داریم که قطعاً کشور 
عربستان قادر به پاسخگویی در مجامع اسلامی و بین المللی نیست و 
یقیناً مجبور خواهد شد، رفتارش را تغییر دهد و سال آینده ان شاءالله 
با احتساب سهمیه امسال، اعزام زائران ایرانی را به حج تمتع خواهیم 

داشت.

کارنامه دولت قبل تنها متعلق به احمدی نژاد نیست

شرکای احمدی نژاد!

رییس سازمان حج و زیارت:

قرارداد حج تمتع 95 را در صورت لزوم افشا می کنیم 

 

 

 مدیرعامل بانک رفاه، انتشار اخبار نادرست مبنی بر خروجش از کشور را بی اخلاقی 
رسانه ای توصیف کرد و گفت: همه اسناد مربوطه را به صورت مکتوب به مقامات کشور ارسال 

کرده ام و هیچ شبهه ای در این زمینه وجود ندارد.
علی صدقی در گفت وگو با ایرنا درباره اخبار منتشرشده در فضای مجازی و برخی رسانه ها 
در دو روز گذشته مبنی بر خروجش از کشور، افزود: در دفتر کارم در بانک نشسته ام؛ 
پنجشنبه ها ادارات ستادی بانک تعطیل است و من نیز تلفن همراه خود را خاموش کرده 
بودم. رییس هیئت مدیره بانک رفاه درباره تصاویری که به عنوان فیش حقوقی یک ماهه 
وی در هفته های اخیر منتشر شده و به استناد آن گفته می شود از بیت المال این هزینه 
پرداخت شده است، توضیح داد: بانک رفاه یک بانک خصوصی و مشمول قوانین مربوط به 
موسسه های خصوصی است؛ از این رو هر نوع تصمیم گیری درباره پرداخت حقوق و مزایای 
مدیرعامل و هیات مدیره آن از طریق مجمع عمومی صورت می گیرد. صدقی تاکید کرد: من 
همه مسایل را به صورت مکتوب به مقام های قانونی کشور ارسال کرده ام و هیچ شبهه ای 
در این زمینه وجود ندارد. وی با یادآوری اینکه حدود یک سال است مسئولیت این بانک را 
برعهده دارد، گفت: امور مالی بانک همان روند مدیران پیشین را در مورد مدیرعامل و هیات 
مدیره جدید بانک اعمال کرده است که همه اسناد آن در مجمع عمومی بانک که در اسفند 

94 تشکیل شد، مورد بررسی قرار گرفت.
صدقی تاکید کرد: از آنجا که هنوز این اسناد تعیین تکلیف نشده بود، حق برداشت حقوق 
از حساب را نداشته ام؛ بنابراین هیچ حقوقی در مدتی که در بانک رفاه مسئولیت گرفته ام، 
دریافت نکرده ام.وی خاطرنشان ساخت: مجمع عمومی بانک هنوز صورت های مالی و 
حساب های مربوط به سال گذشته را نهایی نکرده است که بخواهد پرداختی صورت گیرد.

 انتشار صورت حساب به جای فیش حقوقی
مدیرعامل بانک رفاه تاکید کرد: تصویری که به عنوان فیش حقوقی من منتشر شده، یک 
صورت حساب بوده است و برخی به عمد و با نیت سوءاستفاده، به نام فیش حقوق آن را 
منتشر کردند. صدقی تاکید کرد: قصد این افراد از انتشار یک صورت حساب به جای فیش 
حقوقی کاملا معلوم است زیرا قالب فیش های حقوقی بانک یک فرمت مشخص است نه 
اینکه گردش کار بستانکاری یک حساب را در یک بازه زمانی 10، 11 ماهه به نام فیش 

حقوق منتشر کنند. وی با انتقاد از کسانی که به عمد و با نیت دروغ پراکنی در جامعه این 
تصاویر را منتشر کردند، گفت: بهتر بود پیش از انتشار آن، خبرنگاران با حراست و یا مسئولان 
بانک تماس می گرفتند و صحت و سقم آن را جویا می شدند. رییس هیات مدیره بانک 
رفاه تاکید کرد: پرداخت حقوق 200 میلیون تومانی اصلا در هیچ بانکی سابقه نداشته است.

حق شکایت محفوظ است
رییس هیات مدیره بانک رفاه درباره پیگیری قضایی موضوع نیز گفت: از کسانی که این 
گردش حساب را به نام فیش حقوق منتشر کردند در دادسرای جرایم رایانه ای شکایت 
کرده ایم و حق شکایت از کسانی که به دروغ اخبار آن را منتشر، اذهان عمومی را تشویش 
و مردم را به مسئولان نظام بدبین کردند، محفوظ می دانیم. صدقی تصریح کرد: طبق 
قانون، افشای اسناد شغلی افراد جرم است و از این رو باید مورد پیگیری قضایی قرار گیرد 
و با مسببان آن برخورد شود. وی با اشاره به دستور اخیر رهبر معظم انقلاب به دولت و نیز 
دستور رییس جمهوری بر پیگیری موضوع فیش های حقوقی، اظهار داشت: ما نیز خواهان 
بررسی موضوع هستیم تا تخلفات صورت گرفته مشخص شود و کسانی که تخلف کرده اند، 

به سزای عملشان برسانند.

فضاسازی دروغ درباره خروج از کشور
مدیرعامل بانک رفاه درباره خبرسازی ها درباره خروجش از کشور در هفته گذشته نیز 
اظهار داشت: »اینکه روز پنجشنبه که ادارات ستادی بانک تعطیل و ممکن است من به 
مسافرت رفته و تلفن همراهم را خاموش کرده باشم، به دروغ بگویند که فرار کرده است، چه 
مبنا و توجیهی دارد.« صدقی تاکید کرد: »برای چه و به چه دلیل باید فرار کنم؟ مگر جرمی 
مرتکب شده ام؟ اینگونه اخبار دروغ منتشر کردن خلاف تقوا و انصاف است و در هیچ مکتبی 
وجود ندارد.« وی افزود: »باید با کسانی که مردم را با اخبار دروغ تحریک کردند و مردم 

را به آه و ناله و افکار غلط انداختند و آنها را به مسئولان نظام بدبین کردند برخورد کرد.«

 از بودجه عمومی دولت دریافتی نداریم
مدیرعامل بانک رفاه با تاکید بر خصوصی بودن این بانک، گفت: در ماده پنجم قانون 

مدیریت خدمات کشوری، بانک های دولتی مشمول این قانون دانسته است. صدقی یادآور 
شد: بانک ها از دولت بودجه نمی گیرند بلکه از محل ایجاد درآمد، هزینه های خود را 
پوشش می دهند. وی درباره اینکه گفته می شود عمده سهام این بانک در اختیار سازمان 
تامین اجتماعی است و از این طریق به نحوی به دولت متصل است، گفت: بانک رفاه به این 
دلیل، از بودجه دولت مبلغی دریافت نمی کند بلکه تامین اجتماعی به عنوان سهامدار آن در 
مجمع عمومی حضور دارد. صدقی درباره انتشار برخی اخبار تایید نشده مبنی بر برکناری 
وی توسط علی ربیعی وزیر کار، تعاون و رفاه اجتماعی اظهار داشت: آقای وزیر در راس هیات 
امنای سازمان تامین اجتماعی قرار دارد اما اینکه بتواند مدیرعامل بانک را عزل کند، چنین 
نیست. وی توضیح داد: درباره عزل مدیرعامل بانک باید مجمع عمومی تصمیم بگیرد ضمن 
آنکه درباره تصمیم آقای ربیعی اطلاعی ندارم. وی تاکید کرد: مدیرعامل و هیات مدیره هیچ 
نقشی در تعیین حقوق ندارند و این مجمع عمومی است که درباره آن باید تصمیم بگیرد. 
صدقی گفت: از سال گذشته که به بانک رفاه آمدم، هیچ شرط و شروطی برای حضور در 
بانک نگذاشتم و خود بانک طبق روال گذشته تصمیماتش را برای تعیین حقوق و مزایای 

مدیرعامل عملی کرد.

صرافی مورد نظر منتقدان مدتهاست که تعطیل شده است
مدیرعامل بانک رفاه همچنین درباره اخبار منتشر شده مبنی بر همکاری اش با حسین 
فریدون در یک صرافی و دستمایه قراردادن آن برای نقد دولت و رییس جمهوری توضیح 
داد: »این صرافی چند سال پیش )اواخر سال 1390( ایجاد و سپس بسته شد زیرا توان 
و سرمایه بالا را نداشت اما امروز عده ای که می خواهند با دولت برخورد کنند، آن را بهانه 

قرار داده اند.«
وی تاکید کرد: آن صرافی در زمان فعالیتش نه ارز از بانک مرکزی می گرفت و نه فعالیت 
اقتصادی سنگینی انجام داد و در نهایت بعد از حدود دو سال فعالیت بسته شد. صدقی تاکید 
کرد: »برای آمدنم به بانک رفاه، نه آقای فریدون با من ملاقات داشت و نه از وی کسب تکلیف 
کرده ام و نه حتی در طول یکسالی که در این بانک هستم خواسته ای از من داشته است؛ 
همه این ها با نیت برخورد با دولت و رییس جمهوری برنامه ریزی می شود و امروز کسانی 

که با دولت مخالفت می کنند، به دروغ متوسل شده اند.« 

 محمد رضا خاتمی گفت: محمدرضا خاتمی معتقد است که هیچکس جز روحانی از 
دولت دفاع نمی کند.

این فعال سیاسی اصلاح طلب اظهارداشت: دولت در زمینه استفاده از رسانه ها ضعیف 
عمل می کند و از امکانات حداقلی هم که در دستش است بهره لازم را نمی برد و واقعیات 
و پشت پرده مشکلات را به مردم نمی گوید. یکی از ضعف های عمده دولت در تبلیغات و 
پروپاگانداست. دردمندانه باید بگویم جز روحانی کسی را در تیمش نمی بینم که وارد عرصه 

دفاع از دولت شده باشد.
وی در ادامه سخنان خود به بیان اینکه اتفاقی که در سال 92 افتاد رد صلاحیت کاندیدای 
محبوب احمدی نژاد یعنی اسفندیار رحیم مشایی بود. حامیان دولت دهم مدام می گویند 
اگر مشایی تایید صلاحیت می شد رای می آورد و دولت اکنون دست اصولگرایان تندرو بود؟ 
افزود: اگر در سال 92 مشایی هم می آمد از نظر رای فرق چندانی با جلیلی نداشت. چه بسا 
بدتر از آن هم می شد. برای اینکه وارث دولتی می شد که منشأ این همه خرابکاری در داخل 
کشور است. حالا درست است مشایی خوش زبان تر از آقای جلیلی است ولی اینها دیگر در 

جامعه ما ملاک نیست. در همین انتخابات اخیر مجلس و خبرگان شاهد بودیم
 وزن افراد باید با رای مردم مشخص شود

 خاتمی اضافه کرد: به شخصه اعتقاد دارم وزن افراد در داخل کشور باید با رای مردم 
مشخص شود. اگر مانع از این کار شویم تا ابد فریاد این افراد گوش فلک را کر می کند که 
اگر من می آمدم چنین و چنان می کردم؛ مانند اتفاقی که در انتخابات 92 برای آقای جلیلی 
افتاد و میزان اقبال مردم به وی مشخص شد. یا آنچه در انتخابات مجلس اخیر در مورد آقایان 

حداد عادل، زاکانی و کوچک زاده به وقوع پیوست. اگر این افراد فرصت حضور در انتخابات را 
نمی یافتند مدام آن را بر سر مخالفان می کوبیدند.

این فعال سیاسی اصلاح طلب تصریح کرد: معتقدم بهترین راه حل و فصل منازعات 
سیاسی صندوق های رای است سال هاست حرف ما این است که مگر شما نمی گوئید 
اصلاح طلبی جریانی مرده است پس بگذارید اصلاح طلبها تمام و کمال نامزد شوند و مردم 
آنها را رد کنند؟! اگر ما رای نیاوردیم قول می دهیم آب شویم و از خجالت در زمین فرو 
رویم. وی با طرح این سوال که دولت های نزدیک به اصلاح طلبان از سوی محافظه کاران 
همواره متهم به بی توجهی به طبقات محروم شده اند. آنها اما دولت احمدی نژاد را دولتی 
مدافع مستضعفین می نامند گفت: پاسخ این سوال را باید با شاخص های اقتصادی داد. نرخ 
سرمایه گذاری، بیکاری، رشد اقتصادی و تورم نشان می دهد که کدام طبقات از برنامه های 
دولت سود برده یا متضرر شده اند؟ دولت اصلاحات کارش را را با نفت 9 دلاری شروع و با 
نفت 27 دلاری تحویل داد. در آن سال ها رشد اقتصادی روند فزاینده ای داشت. نرخ بیکاری 
زیر 10 درصد و نرخ تورم را به 10.5 کاهش یافت. در دولت اصلاحات حساب ذخیره ارزی 
تشکیل شد که پر بود و تحویل دولت بعد شد. اینها اگر خدمت به مردم از جمله طبقات 
محروم نیست خدمت به کیست؟ اما درباره دولت احمدی نژاد باید بگویم وقتی دولت قبل 
نرخ بیکاری جوانان را به بالاتر از 20 درصد رساند آقازاده های میلیاردر ضرر کردند یا مردم 
کوچه و خیابان؟ هنگامی که سالانه اجناس 40 درصد گران می شد و تنها 15 درصد به 
حقوق کارمندان و کارگران اضافه می شد از قدرت خرید چه کسانی کاسته و سفره های کدام 
قشر روزبه روز کوچک تر می شد؟ مگر تورم غارت از جیب فقرا به نفع ثروتمندان نیست؟ شما 

شاخص های فساد اقتصادی، بیسوادی و عقب افتادگی کشور را در پایان سال ۸4 با پایان سال 
92 که احمدی نژاد دولت را تحویل داد مقایسه کنید تا ببنید اصلاح طلبان مملکت را به این 
روز انداختند یا اصولگرایان؟ اصلا یکی از دلایل اصلی رای آوردن آقای روحانی مقایسه ای بود 
که مردم بین وضع اقتصادی کشور در زمان اصلاحات با دوره احمدی نژاد انجام دادند. دولت 
روحانی هم به نظر من کارهای بزرگی برای اقتصاد انجام داده است. رساندن رشد اقتصادی 
منفی 5 درصد به مثبت 3 درصد هم دستاورد بزرگ دیگر دولت وی است. وقتی تورم از 37 

درصد به 10 درصد می رسد آیا طبقات محروم سود نمی کنند؟
 راه حل جلوگیری از سوءاستفاده و فساد شفافیت است

 خاتمی در گفتگو با رویداد 24 خاطر نشان کرد: البته نابسامانی هم وجود دارد مثل 
همین حقوق های کذایی که نشانه عمق آشفتگی در نظام اقتصادی کشور است. بارها گفته 
شده است راه حل مهم برای جلوگیری از سوءاستفاده و فساد شفافیت است. اگر این دولت 
مایل است رابطه صمیمی و اعتماد آور خود را با مردم حفظ کند و ارتقا دهد باید شفافیت 
در همه عرصه ها را سرلوحه کارخود قرار دهد و در این رابطه از افشا شدن مشکلات نهراسد 
و قاطعانه و صادقانه با مردم روبرو شود. در این صورت است که تاریکخانه های دیگر هم 
مجبور به اصلاح روندهای مفسده انگیز خود خواهند شد. وی تاکید کرد: البته این نکته را هم 
باید بگویم واقعا اگر ارزش وجودی کسی برای مملکت زیاد باشد باعث کارآفرینی شود و با 
مدیریت خود موجبات رشد و توسعه گشور را فراهم کند نباید از دادن حقوق بالا به او پرهیز 
کرد اما تا انجا که من می دانم چنین کسانی در نظامات دولتی شاید به تعداد انگشتان دو 
دست هم نباشند. تازه در این موارد هم باز شفافیت نکنه اصلی و کلیدی اعتماد سازی است.

مدیرعامل بانک رفاه:

مخالفان دولت به دروغ متوسل شده اند

محمد رضا خاتمی:

 روحانی در دفاع از دولت، تنهاست
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بدینوسیله به استحضار اعضاء محترم سهامدار می رساند جلسه مجمع عمومی فوق العاده  نوبت 

اول  شرکت تعاونی رأس ساعت 13/30 روزچهار شنبه مورخ   1395/05/06   در محل نمازخانه 

استانداری به آدرس قم ، انتهای بلوار امام موسی صدر جنب نمایشگاه دائمی با دستور جلسه ذیل 

تشکیل می  گردد. 

دستور جلسه:

1- انحلال شرکت تعاونی اعتبارمیثاق کارکنان استانداری قم و واحدهای تابعه  

شرکت تعاونی اعتبار میثاق کارکنان استانداری قم و واحدهای تابعه

  هیات مدیره شركت تعاونی

آگهی مجمع عمومی فوق العاده  نوبت اول  

نامحــرمانه
شرایط پرداخت قسطی جریمه سربازی

سردار موسی کمالی جانشین منابع انسانی ستادکل نیروهای مسلح با اشاره به اختصاص تسهیلات 
بانکی با سود 4 درصد، شرایط پرداخت قسطی جرائم غیبت سربازی را تشریح کرد. وی افزود: مشمولین 
غایب واجد شرایط این طرح می توانند پس از مراجعه به پلیس +10 درخواست خود برای پرداخت قسطی 
جریمه غیبت را ثبت کنند. کمالی تصریح کرد: سازمان وظیفه عمومی پس از بررسی مدارک مشمولین 
ثبت نام شده، میزان جریمه مشمولان را با توجه با مدرک تحصیلی، مدت زمان غیبت، همسر و تعداد 
فرزندان، مشخص کرده و مشمولان واجد شرایط را به بانک انصار یا قوامین معرفی می کند. وی بیان 
داشت:  بانک های عامل )انصار و قوامین( پس از معرفی نامه سازمان وظیفه عمومی، اقدام به تشکیل 
پرونده برای مشمولان واجد شرایط کرده و پس از اخذ تضمین های لازم، حداقل یک سوم جریمه درنظر 
گرفته شده را اخذ و مابقی را با کارمزد 4 درصد در 36 ماه تقسیط می کنند. وی گفت: بانک های عامل 
پس از اخذ یک سوم جریمه، فرد را برای دریافت کارت معافیت با اعتبار موقت 36 ماهه به سازمان وظیفه 
عمومی معرفی خواهند کرد. سردار کاملی اضافه کرد: سازمان وظیفه عمومی پس از دریافت نامه بانک، 
کارت معافیت مشمولان واجد شرایط را با اعتبار 36 ماهه صادر خواهد کرد. بدیهی است پس از پرداخت 
آخرین قسط جرایم هریک از مشمولان، سازمان وظیفه عمومی نسبت به دائمی کردن کارت معافیت 

این افراد اقدام می کند.

لغو مجوز شرکت مقصر در حادثه فوت سربازان
جانشین رییس پلیس راه راهور ناجا از لغو یکساله مجوز فعالیت شرکت اتوبوسرانی مقصر در تصادف 
اتوبوس حامل سربازان در نی ریز فارس خبر داد. سرهنگ داوود قاسمیان با اشاره به تشکیل کمیسیون 
ماده 12 رسیدگی به تخلفات رانندگی حمل و نقل بار و مسافر اظهار داشت: بر این اساس اعضای 
کمیسیون شرکت تعاونی میهن نور کرمان را به دلیل دستکاری در سیسیتم اصلی خودرو و نصب باک 
اضافه، عدم بازدید مدیر فنی از اتوبوس یاد شده، عدم ممهور بودن صورت وضعیت مسافری به مهر شرکت، 
حمل کالای غیرمجاز، حمل مسافر اضافه بر ظرفیت و عدم دریافت مجوز حرکت کاروانی از پلیس راه برای 
15 دستگاه اتوبوس در اختیار این شرکت که مسافران خاص از جمله سربازان پادگان 05 را حمل می کرد، 
متخلف تشخیص دادند. وی افزود: بر این اساس پروانه فعالیت شرکت تعاونی اتوبوسرانی میهن نور کرمان 
به استناد تبصره یک ماده 3 قانون رسیدگی به تخلفات رانندگی و ماده 12 آیین نامه اجرایی این قانون به 

مدت یکسال به حالت تعلیق در آمد.

جزئیات ضرب الاجل گازوئیلی دولت
دولت برای خودروهای دیزلی ضرب الاجل جدیدی تعیین کرده و در صورتی که تا 12 روز آینده )عید 
فطر( نسبت به تمدید بیمه شخص ثالث اقدام نکنند، سهمیه گازوئیل ابطال و سوخت گیری آنها ممنوع 
می شود. از ابتدای خرداد ماه سال  جاری شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی برای مالکان خودروهای 
سنگین و گازوئیل سوز فاقد بیمه شخص ثالث هشدار پایانی درباره قطع سهمیه سوخت در زمان سوخت 
گیری در جایگاه ها صادر کرده است. بر اساس این پیام هشدار که برای حدود 54 هزار دستگاه خودروی 
دیزلی صادر شده از مالکان خودروها درخواست شده حداکثر در مدت زمان کمتر از دو هفته نسبت به 
اخذ بیمه شخص ثالث برای خودرو اقدام کند و در غیر این صورت سهمیه گازوئیل این خودروها می سوزد 
و فروش سوخت به خودروهای فاقد بیمه ممنوع خواهد شد. بر اساس آمارهای موجود در شرایط فعلی 
حدود 54 هزار دستگاه خودروی دیزلی فاقد بیمه شخص ثالث در کشور وجود دارد که از سهمیه گازوئیل 
با قیمت های یارانه ای استفاده می کنند که پیش بینی می شود با ابطال سهمیه این خودروها در صورت 
عدم تمدید بیمه شخص ثالث به طور متوسط روزانه حدود سه میلیون لیتر در مصرف گازوئیل کشور 

صرفه جویی حاصل شود.

سونامی انگلیسی در یک روز چقدر خسارت زد؟
خروج انگلیس از اتحادیه اروپا بازارهای مالی جهان را با خسارات کم سابقه ای مواجه کرده که نامی 
بهتر از "سونامی مالی" نمی توان بر آن نهاد.این پدیده  در یک روز بیش از 2 تریلیون دلار خسارت به بار 
آورده است. بعد از اعلام نتایج همه پرسی انگلیس که خروج این کشور از اتحادیه اروپا را به دنبال داشت، 
ارزش سهام در بازارهای مالی جهان تنها ظرف یک روز 1 / 2 تریلیون دلار کاهش یافت که این آمار 
برای یک روز از سال 2007 در بازارهای مالی جهان بی سابقه است. تحلیل گران بر این باورند که آشفتگی 
در معاملات مالی جهانی پس از تعطیلات پایان هفته در روز دوشنبه نیز ادامه خواهد داشت و احتمالا 
خسارت های بیشتری متوجه اقتصاد جهانی خواهد شد. روز جمعه با اعلام نتایج همه پرسی انگلیس و 
سقوط شاخص های بورس در بسیاری از بازارهای معتبر بورس جهان، چندین بازار مطرح بورس در سراسر 
جهان مجبور شدند برای جلوگیری از سقوط بیشتر سهام شرکت ها، معاملات و خرید و فروش سهام را 
متوقف کنند. ابتدا بحران از بازارهای آسیایی آغاز شد و سپس با گذشت چند ساعت از اعلام نتایج این 

آشفتگی به بازارهای اروپا و سپس شب جمعه-شنبه به بازار مالی آمریکا رسید.

نظر رهبر انقلاب درباره لایک
آیت الله خامنه ای رهبر انقلاب اسلامی در شب میلاد کریم اهل  بیت حضرت امام حسن مجتبی )ع( در 
دیدار با جمعی از اهالی فرهنگ، استادان شعر و ادب فارسی و شاعران جوان و پیشکسوت کشور و تعدادی 
از شاعران از کشورهای پاکستان، هندوستان و افغانستان فرمودند: شعر را باید ارتقا بخشید؛ تشخیص 
ارتقای شعر هم با صاحب نظران شعری است. من شنیده ام که حالا بعضی ها شعر را در این فضای مجازی 
که خیلی رایج شده منتشر می کنند، مثلًا یک نفری یک چیزی نوشته، ارزش ندارد، آن وقت مثلًا فرض 
کنید که نسبت به این شعر چند هزار نفر لایک می کنند؛ آن لایک ارزش ندارد؛ آنچه به شاعر و به شعر 
ارزش می دهد نظر صاحب نظر است؛ کسی که اهل شعر باشد و بفهمد شعر یعنی چه، اصلًا شعر خوب 

یعنی چه، شعر بد یعنی چه؛ یعنی آنها ملاک خوبیِ شعر نیست. به هرحال در ارتقای شعر باید کوشید.

نیم میلیون دلار برای گپ زدن با بازیگر زن هالیوودی
یک شاهزاده 23 ساله عرب براى ملاقات 15دقیقه اى با کریستین استوارت حاضر به پرداخت یک 
میلیارد و 750 میلیون تومان پول شد."هاروی وینستون" کارگردان امریکایی در مراسم معرفی فیلم 
جدیدش "12.12.12"، در جشنواره سینمایی تورنتوی کانادا، فاش کرد: یک شاهزاده عرب، مبلغ پانصد 
هزار دلار برای 15 دقیقه گپ زدن با کریستین استوارت، بازیگر زن هالیوود پرداخت کرد.یک شاهزاده از 
یکی از کشورهای خاورمیانه، درخواست دیدار حتی کوتاه با "کریستین استوارت" را مطرح کرد وی نیز 
درخواست این شاهزاده عرب را به "استوارت" منتقل کرد. اما این بازیگر هالیوودی بی درنگ پرسید: در 
مقابل این درخواست، چقدر پول پرداخت می کند؟ بدین ترتیب کارگردان مذکور با شاهزاده عرب به چانه 
زنی پرداخت و سرانجام وی به پرداخت نیم میلیون دلار در مقابل دیدار با این بازیگر امریکایی راضی شد. 

آمادگی راه آهن برای جابه جایی نیروی نظامی
راشدی معاون مسافری شرکت راه آهن با اظهار تاسف و تسلیت به بازماندگان حادثه دردناک سقوط 
اتوبوس سربازان به دره در منطقه »لای رز نی ریز« ، از اعلام آمادگی راه آهن برای جابه جایی  نیروهای مسلح 
ارتش و سپاه برای اردوهای نظامی و غیر نظامی خبر داد و گفت: در صورت برنامه ریزی از سوی نیروهای 
مسلح و سپاه پاسداران اسلامی و بسیج، راه آهن جمهوری اسلامی ایران با هماهنگی همه شرکت های 

بخش مسافری همکاری لازم را به منظور جابه جایی این نیروها برای اعزام در اردوها خواهد داشت. 

تعیین تکلیف تعطیلی های زمستانه
سعید متصدی معاون محیط زیست انسانی سازمان حفاظت محیط زیست گفت: از زمستان سال 
گذشته بحث هایی مطرح شد که در ماه هایی که بیشترین میزان آلودگی هوا را داریم بتوانیم مثلا تعطیلی 
مدارس را داشته باشیم. بر اساس این مصوبه سازمان محیط زیست مسئولیت پیدا کرده تا 3 ماه آینده 
با همکاری وزارت آموزش و پرورش و وزارت علوم نسبت به ساماندهی تعطیلات اقدام بکند که چون 
فعالیت های اجرایی آن را از زمستان سال گذشته شروع کرده ایم، امیدواریم زودتر از 3 ماه به نتیجه برسیم.

کشته شدن امیر داعش در بنغازی
سخنگوی گردان 21 ارتش لیبی که وابسته به دولت موقت است، تاکید کرد که ایوب التونسی که امیر 
داعش در بنغازی توصیف می شد، کشته شده است. به گزارش ایسنا، به نقل از پایگاه اینترنتی المحیط، 
منابع دیگر نیز اعلام کردند که ایوب التونسی در درگیری ها با ارتش لیبی در محور قاریونس کشته شد. 
ایوب التونسی در سال 2012 بازداشت شد و در آن هنگام به ریاست ستاد ارتش تحویل داده شد اما پس 
از آن در شرایط مبهمی آزاد گشت. از سوی دیگر، منابع عنوان داشتند که ارتش لیبی همچنین النجفی را 

که یکی از سرکرده های داعش در بنغازی بوده و تابعیت عراقی داشت، به هلاکت رسانده است.

هلاکت تعدادی از تروریست ها در مهاباد
نیروی زمینی سپاه از هلاکت تعدادی از تروریستهای وابسته به گروهک های ضدانقلاب در درگیری 
با رزمندگان قرارگاه حمزه سیدالشهداء )ع( در منطقه مرزی سروآباد و منطقه عمومی مهاباد خبر داد. 
به گزارش سپاه نیوز؛ روابط عمومی قرارگاه حمزه سیدالشهداء )ع( نیروی زمینی سپاه در اطلاعیه ای با 
اعلام خبر درگیری شب گذشته رزمندگان این قرارگاه با تیم های تروریستی وابسته به گروهک های ضد 
انقلاب در منطقه مرزی سروآباد و منطقه عمومی مهاباد  استان آذربایجان غربی تصریح کرد: در جریان این 

درگیری تعدادی از تروریست ها به هلاکت رسیدند. 

مهلت ارائه الکترونیکی اظهارنامه 

مالیاتی عملکرد سال 1394 

از طریق  سامانه

 www.TAX.gov.ir 
حداکثر تا پایان تیرماه 
سال جاری می باشد. 

قابل توجه مودیان محترم
 مالیاتی )اشخاص حقوقی و صاحبان 

درآمد املاک اجاری(

روابط عمومی اداره كل امور مالیاتی استان قم

اطلاعیه مهم  مالیاتی

نماینده مردم قم در مجلس شورای اسلامی 
بر لزوم تشکیل قرارگاه منسجم فرهنگی با 

محوریت نهادهای ارزشی تأکید کرد.
احمد امیرآبادی فراهانی در هم اندیشی 
پیرامون  فرهنگ  و  اندیشه  صاحبان 
دغدغه های فرهنگی مقام معظم رهبری که 
در اداره کل تبلیغات اسلامی قم برگزار شد، 
نسبت به بالابودن آمار آسیب های اجتماعی 
در این استان به ویژه در حاشیه های شهر قم 
ابراز نگرانی کرد. وی تأکید کرد: جلسات و 

همایش های مختلفی برای بیان آسیب های 
اجتماعی برگزار می شود ولی برای برطرف 
شدن این مشکلات اقدام جدی نمی شود. 
به گفته نماینده مردم قم در مجلس شورای 
که  است  مظلوم  آنقدر  فرهنگ  اسلامی، 
اختصاص بودجه به این حوزه در رده های 
دارد.  قرار  بودجه ای  اولویت بندی  آخر 
امیرآبادی فراهانی با انتقاد از سیاسی شدن 
بسیاری از مسائل ارزشی همچون حجاب و 
عفاف، تأکید کرد که برای رفع دغدغه های 

فرهنگی باید اراده جدی وجود داشته باشد. 
وی با تأیید صحبت های مدیرکل تبلیغات 
لزوم تشکیل  پیرامون  استان قم  اسلامی 
قرارگاه منسجم فرهنگی، تصریح کرد: در 
حال حاضر بین نهادهای فرهنگی و ارزشی 
انسجام و هم افزایی وجود ندارد و موازی 
کاری و در برخی موارد تقابل این نهادها، 
اثربخشی فعالیت های فرهنگی را کاهش 
مجلس  رئیسه  هیئت  عضو  است.  داده 
شورای اسلامی گفت: بیش از 150 موسسه 

فرهنگی از جدول 17 بودجه، پول دریافت 
می کنند ولی به هیچ جا پاسخگو نیستند. 
وی با بیان اینکه دولت گرفتار مسائل مالی 
است، اظهار کرد: آنچنان که تصور می کردیم 
و  نشده  مالی  مسائل  در  گشایشی  هیچ 
پرداخت یارانه و دستمزد کارمندان فشار 

سختی بر دولت وارد می کند. 
وی در عین حال معتقد است که مباحث 
فرهنگی جدی تر و مهم تر از مسائل اقتصادی 

جامعه است.

امیرآبادی فراهانی نماینده قم:

قرارگاه منسجم فرهنگی با محوریت نهادهای ارزشی تشکیل شود

اخبــار
معاون شهرسازی و امور زیربنایی شهرداری قم:

نهضت پارکینگ سازی 
در شهرقم ایجاد شود

معاون شهرسازی و امور زیربنایی شهرداری قم گفت: توسعه پارکینگ در 
شهر قم نیاز به زمان دارد و لازم است در مدت دو تا سه ساله نهضت پارکینگ 

سازی در این شهر ایجاد شود.
دکتر علیرضا قاری قرآن با اشاره به وضعیت پارکینگ های شهری در 
قم، اظهار کرد: هسته مرکزی شهر قم از نبود فضای مناسب برای پارکینگ 
رنج می برد و در این زمینه نیازمند اقدامات ویژه هستیم. وی با بیان اینکه 
جانمایی پارکینگ ها در طرح تفصیلی مشخص است، خاطرنشان کرد: در این 
بخش ظرفیت های زیادی برای قم نیاز است و باید برنامه ریزی مشخصی 
برای توسعه پارکینگ ها با مشارکت بخش خصوصی صورت گیرد. معاون 
شهرسازی و امور زیربنایی شهرداری قم افزود: البته این به معنایی نیست که 
در تمام مراسمات بتوان پاسخگوی نیاز پارکینگ بود چرا که در مراسمات و 
ایام خاص شهر قم میزبان خیل عظیم زائران است و در این ایام باید تدابیر 
خاص و مقطعی اندیشیده شود. وی ایجاد ایستگاه های توقف در حومه شهر و 
در ورودی ها را از جمله ضرورت های شهری قم برای کاهش مشکل پارکینگ 
های شهر عنوان کرد و گفت: با ایجاد این فضاها و انتقال زائرین به شهر با 
استفاده از وسایل نقلیه عمومی می توان بخش عمده مشکل پارکینگ شهری 

در هسته مرکزی را رفع کرد. 
قاری قرآن گفت: از جمله این راهکارها اقدامی است که هرساله در ایام 14 
و 15 خرداد و برخی ایام خاص در شهر صورت می گیرد و مسافران در حاشیه 
شهر و در پارکسوارها توقف کرده و با وسایل نقلیه عمومی به مرکز شهر منتقل 
می شوند. وی به پروژه های آینده شهر در حوزه تامین پارکینگ اشاره کرد و 
گفت: پارکینگ استقلال یکی از پروژه های هسته مرکزی است که در اولویت 

اجرا در هسته مرکزی شهر قرار دارد.
اینکه تامین  بیان  با  امور زیربنایی شهرداری قم  معاون شهرسازی و 
پارکینگ یکی از بخش های زیرساختی با هزینه بالا است، خاطرنشان کرد: 
توسعه پارکینگ در شهر قم نیاز به زمان دارد و نیاز است در زمان دو ساله 

نهضت پارکینگ سازی در این شهر ایجاد شود.

مدیر عامل سازمان اتوبوسرانی شهرداری قم خبرداد:

فعالیت 310 دستگاه اتوبوس 
در شب های قدر در قم

مدیر عامل سازمان اتوبوسرانی شهرداری قم از فعالیت 310 دستگاه 
اتوبوس ویژه شب های قدر در قم خبر داد.

حسین مؤمنی موحد با اشاره به اقدامات سازمان اتوبوسرانی ویژه شب های 
قدر اظهار کرد: جهت شب های قدر از روز های گذشته برنامه ریزی لازم را 
انجام شده و از شب نوزدهم که مصادف با نخستین شب قدربودناوگان و 
پرسنل به طور کامل فعال بود. وی خاطرنشان کرد: 25۸ دستگاه ناوگان 
بخش خصوصی، حدود 50 دستگاه اتوبوس ملکی و 130 دستگاه مینی بوس 

در خطوط تعریف شده فعال و آماده سرویس دهی هستند.
مدیر عامل سازمان اتوبوسرانی شهرداری قم با بیان اینکه ناوگان اتوبوسرانی 
از ابتدای صبح تا پایان مراسم احیا و نزدیك سحر فعال هستند، گفت: از 
همشهریان خواهشمندیم از وسائل حمل و نقل عمومی استفاده کنند و حتی 
المقدور با وسائل شخصی در داخل شهر تردد نکنند تا از ترافیك جلوگیری 
شود. وی با اشاره به برگزاری جلسه ای با پلیس راهور و معاونت ترافیکی 
استانداری قم گفت: موضوع میدان شهید مطهری امسال نسبت به سال های 
گذشته تغییر کرده، اتوبوس ها از سه راه غفاری تا میدان مطهری در مسیر 
ویژه تنظیم خواهند شد. مؤمنی موحد خاطرنشان کرد:  در ابتدای خیابان 
امام موسی صدر )خاکفرج( نیز اتوبوس های سازمان مستقر هستند که به این 
وسیله نمازگزاران و روزه داران می توانند از اتوبوس ها استفاده کنند، برای دیگر 
مسیرها بر اساس سنوات گذشته در ابتدای بلوار شهید منتظری اتوبوس ها 
مستقر هستند. وی عنوان کرد: ابتدای خیابان شهدا از چهار راه شهدا به سمت 
میدان جانبازان اتوبوس ها مستقر و آماده سرویس دهی هستند، اتوبوس ها 
در بلوار نیایش نیز برای نمازگزاران و شب زنده داران که از مصلا می خواهند 
استفاده کنند، سرویس دهی به تمام نقاط شهر انجام می دهند. مدیر عامل 
سازمان اتوبوسرانی شهرداری قم با بیان اینکه 30 دستگاه اتوبوس در مسیر 
مسجد مقدس جمکران فعال هستند، گفت: اتوبوس ها در درب شماره دو 
مسجد جمکران مستقر هستند و مسافران را تا میدان مطهری منتقل می کنند 
و شهروندان در میدان مطهری می توانند از دیگر خودروها برای رفتن به سایر 

نقاط شهر استفاده کنند.

شهردار منطقه یك قم خبرداد:

پیشرفت 25 درصدی 
پروژه بلوار آیت الله حکیم

شهردار منطقه یك قم از پیشرفت فیزیکی 25 درصدی پروژه بلوار آیت الله 
حکیم حد فاصل خیابان شهیدان شاهرودی تا بلوار پیامبر اعظم )ص( خبر داد.

مهدی اصفهانیان مقدم با اشاره به احداث بلوار آیت الله حکیم حد فاصل 
خیابان شهیدان شاهرودی تا بلوار پیامبر اعظم )ص( اظهار کرد: طول مسیر 
این پروژه با توجه به محدوده ای که در منطقه یك واقع شده، هزار و 100 متر 

و دارای عرض میانگین 70 متر است.
وی عنوان کرد: اعتبار پیش بینی شده پروژه بلوار حکیم در سال جاری 
7 میلیارد ریال است که تا کنون 11 میلیارد ریال هزینه در قالب 4 میلیارد 
و 500 میلیون ریال برای جدول گذاری و نهرکشی و 7 میلیارد ریال هزینه 

زیرسازی و آسفالت برآورد شده است.
شهردار منطقه یك قم با بیان اینکه محل اعتبارات پروژه بلوار حکیم از 
شهرداری قم تامین شده، گفت: اتصال شرق به غرب قم از اهداف مهم این 
طرح است و مسیر دسترسی بلوار پیامبر اعظم )ص( به میدان پلیس، 15 

خرداد و بزرگراه امام علی محسوب می شود.
 وی عنوان کرد: این پروژه در سه ماهه نخست امسال 25 درصد پیشرفت 
داشته، به دلیل معارضات متعدد موجود در این پروژه و در صورت مشارکت و 
همکاری مالکان امیدواریم تا پایان سال جاری عملیات عمرانی پروژه تکمیل 

شود و به بهره برداری برسد.
اصفهانیان مقدم خاطرنشان کرد: بوستان فردوسی که در جوار این بلوار 
در حال احداث است، هزینه آن 10 میلیارد ریال از محل اعتبارات سفرمقام 

معظم رهبری می باشد.
وی با بیان اینکه مساحت این بوستان 11 هزار و 650 متر مربع است، 
گفت: عملیات عمرانی مانند جدولگذاری، زمین بازی کودکان، سنگفرش، 
آبنما،  آلاچیق، سرویس بهداشتی و  نمازخانه برای این بوستان در نظر گرفته 

شده است.

مدیر عامل شرکت شهرکهای صنعتی استان قم خبرداد:

اجرای 40 پروژه  با اعتبار 270 میلیارد 
در شهرك های صنعتی قم

مدیرعامل شرکت شهرکهای صنعتی قم؛ از اجرای 40 پروژه عمرانی و 
زیرساختی و خدماتی در سطح شهرك ها و نواحی صنعتی استان خبر داد.

مهندس امیر طیبی نژاد در حاشیه بازدید از واحدهای صنعتی شهرك 
صنعتی شکوهیه با اعلام این خبر اظهارداشت: طی سال گذشته به منظور 
رفع نیاز های زیر ساختی و احدهای تولیدی و شهرك های صنعتی 40 پروژه 
عمرانی به ارزش 270 میلیارد ریال را عملیاتی کرد که تاکنون تعدادی از انها 

به بهره برداری رسیده و یا در آینده نزدیك به اتمام خواهد رسید.
وی استقبال از شهرکهای صنعتی را عامل اصلی اجرای پروژ ه های عمرانی 
برشمرد و گفت: با توجه به کمبود اعتبارات و از سوی دیگر نیاز بالا و اساسی 
تامین زیرساختی مورد نیاز واحدهای صنعتی، اولویت با شهرك ها و نواحی 
صنعتی است که تقاضای استقرار متقاضیان ایجاد واحدهای صنعتی و تولیدی 

و سرمایه گذاران بیشتر باشد. 
مدیرعامل شرکت شهرکهای صنعتی قم اضافه کرد: در همین راستا 
15 پروژه عمرانی در شهرك صنعتی شکوهیه اجرا شده که شبکه برق 20 
کیلو ولت، شبکه روشنایی، احداث مجتمع های کارگاهی، جدول گذاری – 
خاکبرداری و اصلاح معابر، آسفالت، نصب انشعاب فاضلاب، راه اندازی ایستگاه 
تقلیل فشار 10 هزار متر مکعبی گاز، پیاده روسازی و احداث فضای سبز از 
مهمترین آنها بوده است. وی افزود: براساس نیازهای موجود نیز 5 پروژه در 
شهرك صنعتی محمود آباد، 10 پروژه در شهرك صنعتی ثامن الائمه )ع( و 
مابقی پروژه ها نیز در سایر شهرك ها و نواحی صنعتی عملیاتی گردیده است. 
طیبی نژاد اضافه کرد: تامین اعتبار کل هزینه 40 پروژه اجرایی شده در سطح 
شهرك ها و نواحی صنعتی استان قم تمام از بودجه های داخلی این شرکت 

تامین گردید.

 مدیرکل تبلیغات اسلامی استان قم 
تأکید کرد که مقوله فرهنگ باید در اولویت 

کار هر سه قوه قرار گیرد.
به گزارش اداره کل تبلیغات اسلامی 
در  اسکندری  عباس  حجت الاسلام  قم، 
نشست صاحبان اندیشه و فرهنگ پیرامون 
دغدغه های فرهنگی مقام معظم رهبری که 
در اداره کل تبلیغات اسلامی استان برگزار 
شد، اظهار کرد: مقام معظم رهبری بارها در 
مورد مسائل فرهنگی ابراز نگرانی کردند و 
از متولیان فرهنگی انتظار دارند به مسئله 

توجه جدی داشته باشند.
وی با بیان اینکه بسیاری از مطالبات 
برآورده نشده است،  مقام معظم رهبری 
گفت: نبود انسجام بین نهادهای فرهنگی و 

محصولات و صنایع فرهنگی و از طرفی دیگر دگرگونی های 
ارتباطات و فضای مجازی موجب شده که تبلیغ دین با 

پیچیدگی مواجه شود.
مدیرکل تبلیغات اسلامی استان قم با اشاره به واژه هایی 
که مقام معظم رهبری در طول بیش از دو دهه برای بیان 

اهمیت مقوله فرهنگ و هجمه های فرهنگی به کار بردند، 
اظهار کرد: برای اینکه دغدغه های مقام معظم رهبری 
پیرامون مسائل فرهنگی برطرف شود در وهله اول نیازمند 

یک قرارگاه قوی فرهنگی هستیم.
وی با بیان اینکه مقوله فرهنگ باید در اولویت کار هر 
سه قوه قرار گیرد، گفت: متأسفانه فرهنگ اولویت اول 

دولت ها و مجالس و مسئولان کشور نبوده، 
در حالی انقلاب اسلامی بر بستر فرهنگ 
اسلامی شکل گرفت، بنابراین اولویت اول 

قوای سه گانه باید مسئله فرهنگ باشد.
مناسب  زیرساخت های  ایجاد  وی 
فرهنگی را ضروری دانست و با تأکید بر 
لزوم مردمی شدن فعالیت های فرهنگی، 
افزود: اتکای فعالیت های فرهنگی به مردم 

باعث ماندگاری آنها می شود.
سیاست گذاری،  اگر  داد:  ادامه  وی 
فرهنگی  فعالیت های  کنترل  و  نظارت 
برعهده دستگاه های حاکمیتی و پشتیبانی 
و حمایت از دولت ها باشد و دستگاه های 
حاکمیتی و دولتی از تصدی گری دست 
بردارند، می توان امیدوار بود که بخشی از 

مشکلات فرهنگی برطرف شود.
در این جلسه که نمایندگان مراجع عظام تقلید، ائمه 
جمعه شهرهای تابعه و فعالان فرهنگی حضور داشتند، 
و  فرهنگی  دغدغه های  بیان  به  حاضران  از  تعدادی 

راهکارهای حل مشکلات فرهنگی پرداختند.

مدیرکل تبلیغات اسلامی استان قم تاکید کرد:

لزوم مردمی شدن فعالیت های فرهنگی

مدیرعامل صندوق احیا و بهره برداری از 
بناهای تاریخی و فرهنگی کشور، از واگذاری 
بخش  سرمایه گذاران  به  تاریخی  بنای   20

خصوصی در قم در سال آینده خبر داد.
محمدرضا پوینده شامگاه جمعه در مراسم 
ضیافت افظاری کانون راهنمایان سراسر کشور 
در خانه تاریخی یزدان پناه قم اظهار کرد: به 
برای  لازم  مجوزهای  و  دریافت سند  دنبال 
واگذاری این تعداد اماکن تاریخی به بخش 
و  فرهنگی  برداری  بهره  جهت  خصوصی 

تاریخی هستیم.
وی با اشاره به اینکه کاروانسرای دیرگچین 
به عنوان یکی از بی  نظیرترین کاروانسراهای 
کشور است گفت: این کاروانسرا که قدمت آن 
به دوره ساسانیان بازمی گردد، طبق قرارداد با 

هزینه ای بالغ بر 200 میلیارد ریال جهت مرمت و تجهیز به 
کانون اتومبیل  رانی واگذار می  شود.

وی به ظرفیت های گردشگری در قم اشاره کرد و گفت: 
خانه تاریخی یزدانپناه توسط اداره کل میراث فرهنگی، صنایع 
دستی و گردشگری قم به بخش خصوصی واگذار شده است 
و در حال حاضر پذیرای گردشگران داخلی و خارجی است. 
وی ادامه داد: برای بهره برداری بیشتر گردشگران خارجی 
از خانه تاریخی یزدانپناه، اقدام هایی در دستور کار است. 
پوینده با بیان اینکه استان قم در سطح ملی و فراملی جایگاه 
ویژه ای دارد گفت: قم سالانه میزبان زائران داخلی و خارجی 
بسیاری است، از این رو به عنوان گردشگری مذهبی جایگاه 
ویژه ای دارد. وی افزود: مسئولان باید از ظرفیت حضور 
گردشگران و زائران در این استان بهره برده و با نگاه فرااستانی 
در جهت معرفی اماکن تاریخی و فرهنگی و زیارتی و توسعه 
گردشگری در این استان برنامه ریزی کنند. رئیس کانون 
راهنمایان گردشگری کشور نیز در این مراسم بر پیگیری 
مشکلات راهنمایان جهت معرفی هرچه بهتر اماکن تاریخی 

داشت:  اظهار  نورآقایی  آرش  کرد.  تاکید  گردشگری  و 
گردهمایی رئیسان 22 انجمن صنفی راهنمایان گردشگری 
استان  های مختلف کشور جهت بررس مشکلات کانون 
های راهنمایان و نحوه فعالیت آنها در معرفی آثار تاریخی 
و گردشگری برگزار شد که در نهایت با ارائه راهکار به پایان 
رسید. وی افزود: کنوانسیون جهانی راهنمایان گردشگری 
به مدت 12 روز با حضور 350 راهنمای گردشگری از 50 
کشور مختلف دنیا در بهمن  ماه سال جاری در برخی از 
استان های کشور برگزار می  شود، از این رو باید رئیسان 
انجمن  های صنفی راهنمایان گردشگری برای میزبانی از این 
گردشگران آمادگی لازم را داشته باشند و مشکلات موجود 
را رفع کنند. وی با بیان اینکه استان قم ظرفیت خوبی در 
حوزه گردشگری دارد گفت: به علت نزدیکی قم به تهران، 
راهنمایان قم باید بتوانند با معرفی اماکن تاریخی و جاذبه 
های گردشگری، زمینه های حضور راهنمایان کنوانسیون 
جهانی در این استان را فراهم سازند. نورآقایی افزود: مسئولان 
استان قم باید از حضور گردشگران خارجی جهت پیشبرد 
توسعه این استان بهره مند شوند. خانه تاریخی یزدان پناه 

مربوط به اواخر دوره قاجار است که در سال 
13۸2 به شماره 9151 به ثبت آثار ملی رسید.

لزوم معرفی جاذبه های طبیعت گردی قم
 مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و 
گردشگری استان قم نیز در این مراسم ظرفیت 
طبیعت این استان را بسیار بالا توصیف کرد 
که معرفی آن می تواند برای جذب گردشگران 

خارجی تأثیرگزار باشد. 
خبرنگاران  جمع  در  رضایی  عیسی 
راهنمایان  جهانی  کنوانسیون  برگزاری  به 
گردشگری طی بهمن ماه در ایران اشاره و بیان 
کرد: قم دارای ظرفیت های خوبی در بخش 
گردشگری است که می تواند مقصدی برای 
راهنمایان  جهانی  کنوانسیون  اعضاء  بازدید 
گردشگری باشد. وی به جنبه طبیعت گردی در قم اشاره 
و ادامه داد: دریاچه حوض سلطان، کویر قم، کوه نمک و 
دیگر اماکن تاریخی این شهر ظرفیت های خوب گردشگری 

این استان هستند. 
 مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری 
استان قم ادامه داد: در نگاه اول به نظر می رسد که قم از 
لحاظ گردشگری ظرفیت های خوبی را برخوردار نیست 
اما ظرفیت های کویری این استان قابلیت هایی بالایی برای 

جذب توریست های خارجی دارد.
فارسی، عربی و  زبان  به سه  فیلم  بروشور،  تهیه  وی 
انگلیسی و کتاب جامع گردشگری استان قم را از جمله 
اقداماتی عنوان کرد که در راستای معرفی جاذبه های طبیعی 

و گردشگری این استان تهیه و تولید شده است.
رضایی در ادامه ابراز داشت: قم هر ساله پذیرای سه 
میلیون زائر خارجی و همچنین 20 میلیون زائر داخلی است 
که ظرفیت های خوبی برای قم در بر داشته که باید برای 

معرفی و استفاده بهتر از این ظرفیت تلاش شود.

مدیرعامل صندوق احیا و بهره برداری از بناهای تاریخی و فرهنگی کشور خبرداد:

واگذاری 20 مکان تاریخی قم به بخش خصوصی

مدیرکل زندان های استان قم:

4 هزار نفر در قم زندانی هستند
مدیرکل زندان های استان قم گفت: بازگشت مجدد زندانیان به زندان در استان قم، 3۸ 
درصد است که نسبت به آمار کشوری که 46 درصد می باشد به علت برگزاری برنامه های 

تربیتی، آموزشی و اشتغالزایی در رتبه پایین تری قرار دارد.
حجت الاسلام والمسلمین سیدعلی تهامی روز شنبه در نشست خبری به مناسبت هفته 
قوه قضاییه اظهار داشت: تعداد زندانیان این استان کمتر از چهار هزار تن می باشد که این 
آمار نسبت به جمعیت زندانی های کشور کمتر است. وی افزود: حدود 40 درصد از زندانیان 
استان قم به علت مواد مخدر در زندان به سر می برند که یکی از دلایل این امر قرار گرفتن 
استان قم در محور مواصلاتی 17 استان و بافت جغرافیایی قم است. مدیرکل زندان های 
استان قم با اشاره به اینکه اشتغال زندانیان را پیگیری می کنیم گفت: صاحبان صنعت برای 
آموزش رشته های فنی و حرفه ای و بازار کار می توانند با همکاری این اداره کل، زمینه 
اشتغال و درآمدزایی زندانیان را فراهم سازند. تهامی افزود: 25 رشته فنی و حرفه ای در زندان  
ها آموزش داده می  شود ضمن اینکه ظرفیت افزایش رشته های آموزشی وجود دارد، از این 
رو متولیان این امر می توانند دوره های آموزشی را برگزار کنند. وی ادامه داد: باید مسئولان 
مربوطه زمینه آموزش زندانیان برای ایجاد اشتغال را فراهم سازند تا بتوانیم از بازگشت آنان 
به زندان جلوگیری کنیم. وی از برگزاری دوره های سوادآموزی ویژه زندانیان خبر داد و 
گفت: تفاهم نامه  هایی در این حوزه با نهضت سوادآموزی، آموزش و پرورش، دانشگاه  های 
علمی کاربردی، پیام نور و آزاد امضا شده است تا بتوانیم از این طریق و با ارتقای سطح علمی 
مددجویان، آگاهی آنان را افزایش دهیم. تهامی با اشاره به برگزاری برنامه های فرهنگی به 
مددجویان گفت: اقدام های فرهنگی خوبی به زندانیان با توجه به شرایط آنها ارائه می شود. 
مدیرکل زندان های استان قم خاطرنشان کرد: طبق آمار بیشترین زندانیان کسانی هستند که 
از نظر سطح سواد در مقطع تحصیلی پایینی قرار دارند، البته پایین بودن سطح سواد، تنها 
دلیل برای ارتکاب جرم محسوب نمی شود و دلایل دیگری در این زمینه تاثیر گذار است. وی 
هم چنین به فعالیت 35 روحانی در ماه مبارک رمضان در زندان  های استان قم اشاره کرد و 
گفت: این تعداد روحانی در آموزش قرآن و بیان مباحث اعتقادی و اخلاقی فعالیت می کنند 
ضمن اینکه در طول سال 20 روحانی فعالیت های مختلف هنری، آموزشی و فرهنگی و بیان 
مباحث دینی را انجام می دهند. مدیرکل زندان های استان قم از راه اندازی زندانی یک هزار 
نفری در این استان خبر داد و گفت: این طرح 9۸ درصد پیشرفت فیزیکی دارد و امیدواریم 

در آینده نزدیک به بهره برداری برسد.

همزمان با شب های قدر صورت می گیرد:

آماده باش 1000 دستگاه تاکسی ویژه
مدیرعامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهرداری قم از آماده باش بالغ بر هزار 

دستگاه تاکسی اعم از ون، خطوط، گردشی و بیسیم ویژه شب های قدر خبر داد.
مرتضی عزتی با اشاره به اقدامات سازمان تاکسیرانی ویژه شب های قدر اظهار کرد: برای 
شب های قدر از چند پایانه سرویس دهی صورت می گیرد، 150 دستگاه ون از شبستان امام 
خمینی، ابتدای خیابان انقلاب و خیابان ارم، به نقاط مختلف مانند پردیسان،  بنیاد،  شهرك 
قدس و خیابان های آذر و چهارمردان ارائه خدمات می کنند. وی خاطرنشان کرد: 60 دستگاه 
ون در میدان جانبازان زائران و مسافران را از مصلای قدس به مسیرهای مختلف از جمله 
پردیسان، بلوار امین، شهرك امام خمینی، بلوار هنرستان،  رسالت و مسیرهای منتهی به میدان 
جانبازان جا به جا می کنند. مدیرعامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهرداری قم با 
اشاره به سرویس دهی به زائران مسجد مقدس جمکران، گفت: 100 دستگاه تاکسی خطوط 
در ابتدای خیابان چهارمردان تا پایان مراسم به زائران این مسجد سرویس دهی می کنند. وی 
یادآور شد: بحث شبکه های بیسیم در قالب پنج شبکه شامل 133، 1۸29، 1۸33، 1۸3۸ و 
شبکه 21000 ویژه بانوان به صورت کشیك در نقاط مختلف شهر آماده باش هستند که ضمن 
تماس شهروندان با این شبکه ها تاکسی برای آنها ارسال می شود و سرویس دهی دارند. عزتی 
عنوان کرد: بازرسان و خودروهای گشت شرکت ها و سازمان با لباس فرم در این مکان ها و 

هسته مرکزی مستقر هستند و به راهنمایی زائران می پردازند. 
وی با بیان اینکه تاکسی های خطوط در میدان مطهری، ابتدای خیابان شهید لواسانی 
و چهار راه بازار مستقر می شوند، گفت: ابتدای چهار راه بازار تاکسی خط 19 دی و در 
خیابان ساحلی تاکسی های خطوط 15 خرداد، دانشگاه آزاد، فرهنگیان سه و محلاتی مستقر 
می شوند. وی با بیان اینکه تاکسی های گردشی به صورت رندمی فعال هستند و تردد دارند، 
گفت: این تاکسی ها به ویژه در مکان هایی که محدودیت ترافیکی نداشته باشند، بیشترین 

ساماندهی در بحث خطوط را دارند. 
وی خاطرنشان کرد: 500 دستگاه تاکسی گردشی به صورت کشیك و رزو برای نقاط 
هسته مرکزی انتخاب شده تا در هر مکان که نیاز باشد و اعلام نیاز به خودرو کنند، از تاکسی 
گردشی استفاده کنند، نرخ این تاکسی ها مصوب است. مدیرعامل سازمان مدیریت و نظارت 
بر تاکسیرانی شهرداری قم یادآور شد:  همشهریان می توانند شکایت، انتقاد و پیشنهادات خود 
را از طریق سامانه 137 اعلام کنند، همچنین شماره واحد کنترل و نظارت برای دریافت 

انتقادات 3662۸۸00 آماده است.


